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COMMISSIONER: Mr Chettle. 

MR CHETTLE: Morning Commissioner. 

COMMISSIONER: Before I hear from you, I'll just say the 
appearances are as they were yesterday, save we have 
Ms Enbom and Ms Argiropoulos for Victoria Police today. 
Otherwise the same. Mr Chettle. 

MR CHETTLE: Commissioner, far be it for me to whinge. I 
have raised a matter with Mr Winneke this morning. You 
recall some time ago I raised the problem of getting 
statements in a timely manner. 

COMMISSIONER: Really. 

MR CHETTLE: We've got the same problem. What was reached, 
the agreement or the protocol that was reached was once 
Victoria Police PI!, initially claim for PI!, a statement 
and provide it to the Commission it can be provided to us, 
so that was in order to get them through. It seems to be 
falling down unfortunately. I'm told that a number of 
statements are in the possession of the Commission that I 
haven't got and I really rise to politely request that I be 
provided with them as soon as I can be. That's Dean 
McWhirter, Doug Fryer, Gleeson and Cornelius. I also 
obviously want Glow and McRae but there are issues with 
those that mean Glow hasn't been done and Finn McRae is 
still being PI! reviewed. Obviously I'd seek them. As for 
the others, McWhirter, Fryer, Gleeson and Cornelius, I'm 
told by the police that the Commission have them and I 
formally request them. The other part of that is with 
people like O'Connor and Sheridan, they're statements which 
I do have, refer to diary entries and exhibits and say 
things like, "The conversation I had is set out in my 
diary" and those exhibits don't come with the statement. 
I'd seek to formally get the exhibits to both O'Connor and 
Sheridan's statements provided, so the documents referred 
to in those statements, so that we can make sense of them. 

41 COMMISSIONER: Yes. 
42 

09 : 41 : 55 43 
09 : 41 : 58 44 
09 : 42 : 01 45 
09 : 42 : 05 46 
09 : 42 : 06 47 

MR CHETTLE: Again, I don't want to be critical, but as we 
saw yesterday, Commissioner, if we'd had the documents 
earlier there might have been a lot of time saved with the 
witness we had yesterday as far as that transcript - - -
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COMMISSIONER: Mr Chettle. 

MR CHETTLE: Morning Commissioner. 

COMMISSIONER: Before I hear from you, I'll just say the 
appearances are as they were yesterday, save we have 
Ms Enbom and Ms Argiropoulos for Victoria Police today. 
Otherwise the same. Mr Chettle. 

MR CHETTLE: Commissioner, far be it for me to whinge. I 
have raised a matter with Mr Winneke this morning. You 
recall some time ago I raised the problem of getting 
statements in a timely manner. 

COMMISSIONER: Really. 

MR CHETTLE: We've got the same problem. What was reached, 
the agreement or the protocol that was reached was once 
Victoria Police PI!, initially claim for PI!, a statement 
and provide it to the Commission it can be provided to us, 
so that was in order to get them through. It seems to be 
falling down unfortunately. I'm told that a number of 
statements are in the possession of the Commission that I 
haven't got and I really rise to politely request that I be 
provided with them as soon as I can be. That's Dean 
McWhirter, Doug Fryer, Gleeson and Cornelius. I also 
obviously want Glow and McRae but there are issues with 
those that mean Glow hasn't been done and Finn McRae is 
still being PI! reviewed. Obviously I'd seek them. As for 
the others, McWhirter, Fryer, Gleeson and Cornelius, I'm 
told by the police that the Commission have them and I 
formally request them. The other part of that is with 
people like O'Connor and Sheridan, they're statements which 
I do have, refer to diary entries and exhibits and say 
things like, "The conversation I had is set out in my 
diary" and those exhibits don't come with the statement. 
I'd seek to formally get the exhibits to both O'Connor and 
Sheridan's statements provided, so the documents referred 
to in those statements, so that we can make sense of them. 

41 COMMISSIONER: Yes. 
42 

09 : 41 : 55 43 
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MR CHETTLE: Again, I don't want to be critical, but as we 
saw yesterday, Commissioner, if we'd had the documents 
earlier there might have been a lot of time saved with the 
witness we had yesterday as far as that transcript - - -
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COMMISSIONER: Mr ChettIe.

MR CHETTLE: Morning Commissioner.

COMMISSIONER: Before I hear from you, 1'11 just say the
appearances are as they were yesterday, save we have
Ms Enbom and Ms Argiropoqs for Victoria PoIice today.
Otherwise the same. Mr ChettIe.

MR CHETTLE: Commissioner, far be it for me to whinge. I
have raised a matter with Mr Winneke this morning. You
reca11 some time ago I raised the probIem of getting
statements in a time manner.

COMMISSIONER: ReaIIy.

MR CHETTLE: We've got the same probIem. What was reached,
the agreement or the protocol that was reached was once
Victoria PoIice PII, initiaIIy cIaim for PII, a statement
and provide it to the Commission it can be provided to us,
so that was in order to get them through. It seems to be
faIIing down unfortunate. I'm toId that a number of
statements are in the possession of the Commission that I
haven't got and I rea11y rise to poIite request that I be
provided with them as soon as I can be. That's Dean
McWhirter, Doug Fryer, GIeeson and CorneIius. I aISo
obvious want 610w and McRae but there are issues with
those that mean GIow hasn't been done and Finn McRae is
sti11 being PII reviewed. Obvious I'd seek them. As for
the others, McWhirter, Fryer, GIeeson and CorneIius, I'm
toId by the poIice that the Commission have them and I
formaIIy request them. The other part of that is with
peopIe 1ike O'Connor and Sheridan, they're statements which
I do have, refer to diary entries and exhibits and say
things 1ike, "The conversation I had is set out in my
diary" and those exhibits don't come with the statement.
I'd seek to formaIIy get the exhibits to both O'Connor and
Sheridan's statements provided, so the documents referred
to in those statements, so that we can make sense of them.

COMMISSIONER: Yes.

MR CHETTLE: Again, I don't want to be criticaI, but as we
saw yesterday, Commissioner, if we'd had the documents
earIier there might have been a Iot of time saved with the
witness we had yesterday as far as that transcript - - -
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COMMISSIONER: We didn't have the documents earlier. 

MR CHETTLE: I know. 

COMMISSIONER: We got them during the morning. 

MR CHETTLE: I know. But getting them in a timely manner 
is obviously helpful for the Commission and helpful for the 
parties. So, the other thing I've been requesting for some 
time is the IBAC transcript of Mr Ashton. I'm told that 
can be provided to me now and that may be - I'm getting 
nods. Can I formally request those matters, Commissioner. 

COMMISSIONER: All right. Does anyone want to say anything 
on behalf of the Commission? Are we able to provide those 
documents? 

MR WINNEKE: I've been told by representatives of Mr Ashton 
they have no objection this morning to that document being 
passed over to Mr Chettle. I gather there were conditions 
on that release which are now no longer applicable, so 
that's been handed on. As to the other request, 
Commissioner, we are doing our best to get statements to 
Mr Chettle as and when they're PIIed and that obviously 
applies if, for example, there's documents referred to in 
statements they need to be PIIed as well. And it's a 
lengthy process. 

COMMISSIONER: Yes, that's for sure. But Mr Chettle says 
that there are at least some documents that have been 
PIIed. 

MR WINNEKE: If they've been PIIed they should be passed 
on, I have no objection to that. 

COMMISSIONER: Has someone taken a list of those documents? 

38 MR WINNEKE: Yes, that's been done. 
39 

09 : 43 : 27 40 
09 : 43 : 30 41 
09 : 43 : 33 42 
09 : 43 : 34 43 
09 : 43 : 35 44 
09 : 43 : 37 45 
09 : 43 : 38 46 
09 : 43 : 40 47 

COMMISSIONER: And statements and what can be passed on 
will be passed on. Thank you. Yes, Mr Silver. 

MR SILVER: Will Mr Ashton also be provided with those same 
statements as Mr Chettle? 

COMMISSIONER: I guess so, I suppose so. There's no reason 
why not. 
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COMMISSIONER: We didn't have the documents earlier. 

MR CHETTLE: I know. 

COMMISSIONER: We got them during the morning. 

MR CHETTLE: I know. But getting them in a timely manner 
is obviously helpful for the Commission and helpful for the 
parties. So, the other thing I've been requesting for some 
time is the IBAC transcript of Mr Ashton. I'm told that 
can be provided to me now and that may be - I'm getting 
nods. Can I formally request those matters, Commissioner. 

COMMISSIONER: All right. Does anyone want to say anything 
on behalf of the Commission? Are we able to provide those 
documents? 

MR WINNEKE: I've been told by representatives of Mr Ashton 
they have no objection this morning to that document being 
passed over to Mr Chettle. I gather there were conditions 
on that release which are now no longer applicable, so 
that's been handed on. As to the other request, 
Commissioner, we are doing our best to get statements to 
Mr Chettle as and when they're PIIed and that obviously 
applies if, for example, there's documents referred to in 
statements they need to be PIIed as well. And it's a 
lengthy process. 

COMMISSIONER: Yes, that's for sure. But Mr Chettle says 
that there are at least some documents that have been 
PIIed. 

MR WINNEKE: If they've been PIIed they should be passed 
on, I have no objection to that. 

COMMISSIONER: Has someone taken a list of those documents? 

38 MR WINNEKE: Yes, that's been done. 
39 
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COMMISSIONER: And statements and what can be passed on 
will be passed on. Thank you. Yes, Mr Silver. 

MR SILVER: Will Mr Ashton also be provided with those same 
statements as Mr Chettle? 

COMMISSIONER: I guess so, I suppose so. There's no reason 
why not. 
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COMMISSIONER: We didn't have the documents earIier.

MR CHETTLE: I know.

COMMISSIONER: We got them during the morning.

MR CHETTLE: I know. But getting them in a time manner
is obvious heIpfuI for the Commission and heIpfuI for the
parties. 80, the other thing I've been requesting for some
time is the IBAC transcript of Mr Ashton. I'm toId that
can be provided to me now and that may be - I'm getting
nods. Can I forma11y request those matters, Commissioner.

COMMISSIONER: A11 right. Does anyone want to say anything
on behaIf of the Commission? Are we ab1e to provide those
documents?

MR WINNEKE: I've been toId by representatives of Mr Ashton
they have no objection this morning to that document being
passed over to Mr ChettIe. I gather there were conditions
on that reIease which are now no Ionger appiicabIe, so
that's been handed on. As to the other request,
Commissioner, we are doing our best to get statements to
Mr ChettIe as and when they're PIIed and that obvious
appIies if, for exampIe, there's documents referred to in
statements they need to be PIIed as we11. And it's a
Iengthy process.

COMMISSIONER: Yes, that's for sure. But Mr ChettIe says
that there are at Ieast some documents that have been
PIIed.

MR WINNEKE: If they've been PIIed they shouId be passed
on, I have no objection to that.

COMMISSIONER: Has someone taken a 1ist of those documents?

MR WINNEKE: Yes, that's been done.

COMMISSIONER: And statements and what can be passed on
wi11 be passed on. Thank you. Yes, Mr Si1ver.

MR SILVER: WiII Mr Ashton a1so be provided with those same
statements as Mr ChettIe?

COMMISSIONER: I guess so, I suppose so. There's no reason
why not.
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MR WINN EKE: No. 

COMMISSIONER: Mr Ashton is asking for them also. Can that 
be done as well? 

MR WINNEKE: I believe it can, Commissioner. 

COMMISSIONER: All right, thank you. 

MS ENBOM: Commissioner, Mr Bateson has also recently 
prepared a supplementary statement, that has been PI! 
reviewed. I have provided some copies of a shaded version 
to people at the Bar table this morning. I didn't have 
enough copies for everyone. So if that can be also sent to 
the parties this morning. 

COMMISSIONER: Is there a copy for me? 

MS ENBOM: Yes. 

COMMISSIONER: Thank you. 

MS ENBOM: Thank you Commissioner. 

COMMISSIONER: If you're wanting to tender that now? 

MS ENBOM: When Mr Bateson is called to give evidence, yes. 
I understand he'll be reached probably before lunch. 

COMMISSIONER: All right, thank you. Yes Ms Tittensor, 
we're in opening hearing. 

MS TITTENSOR: Yes Commissioner: 

<PAUL ROWE, recalled: 

MS TITTENSOR: Last week I was asking you some questions in 
some diary entries back around the time of the 

You know who I'm referring to when I 
? There might have been a slight adjustment 

in e way we're referring to some people since you gave 
evidence last week and I'll ask that you be shown a flash 
card in relation to 1111111111· Perhaps if the witness can 
be shown this?---Yep. 

You know who I ref er to now when I say . ---Yes. 
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MR WINN EKE: No. 

COMMISSIONER: Mr Ashton is asking for them also. Can that 
be done as well? 

MR WINNEKE: I believe it can, Commissioner. 

COMMISSIONER: All right, thank you. 

MS ENBOM: Commissioner, Mr Bateson has also recently 
prepared a supplementary statement, that has been PI! 
reviewed. I have provided some copies of a shaded version 
to people at the Bar table this morning. I didn't have 
enough copies for everyone. So if that can be also sent to 
the parties this morning. 

COMMISSIONER: Is there a copy for me? 

MS ENBOM: Yes. 

COMMISSIONER: Thank you. 

MS ENBOM: Thank you Commissioner. 

COMMISSIONER: If you're wanting to tender that now? 

MS ENBOM: When Mr Bateson is called to give evidence, yes. 
I understand he'll be reached probably before lunch. 

COMMISSIONER: All right, thank you. Yes Ms Tittensor, 
we're in opening hearing. 

MS TITTENSOR: Yes Commissioner: 

<PAUL ROWE, recalled: 

MS TITTENSOR: Last week I was asking you some questions in 
some diary entries back around the time of the 

You know who I'm referring to when I 
? There might have been a slight adjustment 

in e way we're referring to some people since you gave 
evidence last week and I'll ask that you be shown a flash 
card in relation to 1111111111· Perhaps if the witness can 
be shown this?---Yep. 

You know who I ref er to now when I say . ---Yes. 
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MR WINNEKE: N0.

COMMISSIONER: Mr Ashton is asking for them a1so. Can that
be done as we11?

MR WINNEKE: I be1ieve it can, Commissioner.

COMMISSIONER: A11 right. thank you.

MS ENBOM: Commissioner, Mr Bateson has 3130 recently
prepared a supp1ementary statement, that has been PII
reviewed. I have provided some copies of a shaded version
to peop1e at the Bar tab1e this morning. I didn't have
enough copies for everyone. So if that can be 3150 sent to
the parties this morning.

COMMISSIONER: Is there a copy for me?

MS ENBOM: Yes.

COMMISSIONER: Thank you.

MS ENBOM: Thank you Commissioner.

COMMISSIONER: If you're wanting to tender that now?

MS ENBOM: When Mr Bateson is ca11ed to give evidence. yes.
I understand he'11 be reached probab1y before 1unch.

COMMISSIONER: A11 right. thank you. Yes Ms Tittensor.
we're in opening hearing.

MS TITTENSOR: Yes Commissioner:

<PAUL ROWE, reca11ed:

MS TITTENSOR: Last week I was asking you some questions in
re1ation to some diary entries back around the time of the
arrest of . You know who I‘m referring to when I
say ? There might have been a s1ight adjustment
in e way we're referring to some peop1e since you gave
evidence 1ast week and I'11 ask that you be shown a f1ash
card in re1ation to Perhaps if the witness can
be shown this?---Yep.

You know who I refer to now when I say ---Yes.
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Thanks. I was asking you some questions about diary 
entries that specifically related, that mentioned phases of 
operations and operation orders and so forth?---Yes. 

Do you recall that?---Yes. 

If I can ask that the following document be put up on the 
screen of Mr Rowe and myself and the Commissioner 
VPL.0099.0056.0001. Now do you see that document, 
Mr Rowe?---Yes. 

That's an Operationlllllllloperation order?---Yes. 

With an 11111112006 date?---Yes. 

That post-dates the arrest of ~---Yes. 

And that's been approved and signed on the front page there 
you'll see by Detective Superintendent Grant?---Yes. 

Do you know what department Detective Superintendent Grant 
sat over?---He was part of the Crime Department but I'm not 
sure whether or not he was the Purana Superintendent. He 
might have just been the duty Superintendent on that 
weekend or those days, I'm not sure. 

All right. Looking at the front page of that document, is 
that a document, the type of document that you'd be 
familiar with?---Yes. Just an operation order, yep. 

I'll take you through it but these kinds of written 
operation orders were done for significant operations, I 
take it?---Yes, I think just any sort of operation that 
requires some level of planning. It doesn't have to be an 
enormous, you know, operation, but sometimes even a search 
warrant will warrant an operation order. 

All right. Now this operation orders~ 5 and it 
deals with the matters post arrest of 11111111. I take it 
there would have been such an order relating to the arrest 
of lilllllllllgiven the significance of that matter and what 
was to be involved, the coordination of resourcing and so 
forth?---I'm not saying there wasn't, but not necessarily I 
think because the decision was made on that day and then 
he's arrested, there may not have been a formal operation 
order. There would have been an approval process for, I 
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Thanks. I was asking you some questions about diary 
entries that specifically related, that mentioned phases of 
operations and operation orders and so forth?---Yes. 

Do you recall that?---Yes. 

If I can ask that the following document be put up on the 
screen of Mr Rowe and myself and the Commissioner 
VPL.0099.0056.0001. Now do you see that document, 
Mr Rowe?---Yes. 

That's an Operationlllllllloperation order?---Yes. 

With an 11111112006 date?---Yes. 

That post-dates the arrest of ~---Yes. 

And that's been approved and signed on the front page there 
you'll see by Detective Superintendent Grant?---Yes. 

Do you know what department Detective Superintendent Grant 
sat over?---He was part of the Crime Department but I'm not 
sure whether or not he was the Purana Superintendent. He 
might have just been the duty Superintendent on that 
weekend or those days, I'm not sure. 

All right. Looking at the front page of that document, is 
that a document, the type of document that you'd be 
familiar with?---Yes. Just an operation order, yep. 

I'll take you through it but these kinds of written 
operation orders were done for significant operations, I 
take it?---Yes, I think just any sort of operation that 
requires some level of planning. It doesn't have to be an 
enormous, you know, operation, but sometimes even a search 
warrant will warrant an operation order. 

All right. Now this operation orders~ 5 and it 
deals with the matters post arrest of 11111111. I take it 
there would have been such an order relating to the arrest 
of lilllllllllgiven the significance of that matter and what 
was to be involved, the coordination of resourcing and so 
forth?---I'm not saying there wasn't, but not necessarily I 
think because the decision was made on that day and then 
he's arrested, there may not have been a formal operation 
order. There would have been an approval process for, I 
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Thanks. I was asking you some questions about diary
entries that specifica11y re1ated. that mentioned phases of
operations and operation orders and so forth?---Yes.

Do you reca11 that?---Yes.

If I can ask that the fo11owing document be put up on the
screen of Mr Rowe and myse1f and the Commissioner
VPL.0099.0056.0001. Now do you see that document.
Mr Rowe?---Yes.

That's an Operation-operation order?---Yes.

With an _2006 date?-——Yes.
That post-dates the arrest of ----Yes.

And that‘s been approved and signed on the front page there
you'11 see by Detective Superintendent Grant?---Yes.

Do you know what department Detective Superintendent Grant
sat over?---He was part of the Crime Department but I‘m not
sure whether or not he was the Purana Superintendent. He
might have just been the duty Superintendent on that
weekend or those days, I'm not sure.

A11 right. Looking at the front page of that document. is
that a document, the type of document that you'd be
fami1iar with?—--Yes. Just an operation order, yep.

I'11 take you through it but these kinds of written
operation orders were done for significant operations. I
take it?---Yes. I think just any sort of operation that
requires some 1eve1 of p1anning. It doesn‘t have to be an
enormous. you know, operation. but sometimes even a search
warrant wi11 warrant an operation order.

A11 right. Now this operation order sa 3 hase 5 and it
dea1s with the matters post arrest ofh. I take it
there wou1d have been such an order re ating to the arrest
of _given the significance of that matter and what
was to be invo1ved, the coordination of resourcing and so
forth?—--I'm not saying there wasn't, but not necessari1y I
think because the decision was made on that day and then
he's arrested. there may not have been a forma1 operation
order. There wou1d have been an approva1 process for, I
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can't even remember who was involved in the arrest, so. 

The location of the ?---Yes. 

Occurred some time prior to the day of the arrest?---Yes. 

And thereafter there was some coordination of resourcing in 
terms of surveillance?---Yes. 

And so forth?---Yep. 

Would that - and then you were sent to work on the 
affidavit for the search warrant that was to take place and 
so forth?- - -Yes. 

Now, would those matters - it would have been presumed that 
ultimately there's going to be a search warrant on the 
premises?---Yes. 

And there's going to need to be some kind of operation 
order?---No, not necessarily, no. 

All right. If we can take you through, scroll through to 
the next page. It identifies, there you'll see a summary 
background, it identifies the targets in relation to 
Operation 1111. at least at that stage?---Yes. 

Including 
1111111111, Mr Cvetanovski, Mi lad Mokbel, Harty Mokbel and 
Tony Bayeh?---Yes. 

And then it goes through a background, if we scroll through 
those pages there. Now, is that reasonably similar to the 
background that would have been included in your affidavit 
for a search warrant?---Looks like it's been cut and 
pasted. 

Yes, all right. Then if we get to p.9, following that. 
You get to the current situation. So it tells you what's 
happened and what we're about to do?---Yes. 

And then we scroll through there to p.11. And we see the 
command structure for the operation?---Yes. 

And the operation's Commander is Detective Superintendent 
Grant?---Yes. 
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can't even remember who was involved in the arrest, so. 

The location of the ?---Yes. 

Occurred some time prior to the day of the arrest?---Yes. 

And thereafter there was some coordination of resourcing in 
terms of surveillance?---Yes. 

And so forth?---Yep. 

Would that - and then you were sent to work on the 
affidavit for the search warrant that was to take place and 
so forth?- - -Yes. 

Now, would those matters - it would have been presumed that 
ultimately there's going to be a search warrant on the 
premises?---Yes. 

And there's going to need to be some kind of operation 
order?---No, not necessarily, no. 

All right. If we can take you through, scroll through to 
the next page. It identifies, there you'll see a summary 
background, it identifies the targets in relation to 
Operation 1111. at least at that stage?---Yes. 

Including 
1111111111, Mr Cvetanovski, Mi lad Mokbel, Harty Mokbel and 
Tony Bayeh?---Yes. 

And then it goes through a background, if we scroll through 
those pages there. Now, is that reasonably similar to the 
background that would have been included in your affidavit 
for a search warrant?---Looks like it's been cut and 
pasted. 

Yes, all right. Then if we get to p.9, following that. 
You get to the current situation. So it tells you what's 
happened and what we're about to do?---Yes. 

And then we scroll through there to p.11. And we see the 
command structure for the operation?---Yes. 

And the operation's Commander is Detective Superintendent 
Grant?---Yes. 
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can't even remember who was invoived in the arrest. so.

The iocation of the ?—--Yes.

Occurred some time prior to the day of the arrest?---Yes.

And thereafter there was some coordination of resourcing in
terms of surveiiiance?---Yes.

And so forth?—--Yep.

Wouid that - and then you were sent to work on the
affidavit for the search warrant that was to take piece and
so forth?---Yes.

Now, wouid those matters - it wouid have been presumed that
ultimateiy there‘s going to be a search warrant on the
premises?---Yes.

And there's going to need to be some kind of operation
order?---No. not necessariiy, no.

A11 right. If we can take you through. scroii through to
the next page. It identifies. there you'11 see a summary
background. it identifies the targets in relation to
Operation -, at 1east at that stage?---Yes.

_ r vetanov51. i a o e. orty o e an
Tony Bayeh?---Yes.

And then it goes through a background, if we scroii through
those pages there. Now, is that reasonabiy simiiar to the
background that would have been inciuded in your affidavit
for a search warrant?---Looks 1ike it's been cut and
pasted.

Yes, aii right. Then if we get to p.9. foiiowing that.
You get to the current situation. 80 it teiis you what's
happened and what we're about to do?---Yes.

And then we scroi] through there to p.11. And we see the
command structure for the operation?---Yes.

And the operation‘s Commander is Detective Superintendent
Grant?---Yes.
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Do you know what that means? He oversees the entire 
operation, is that the case?---Yep. 

And that Forward Commander is Detective Acting Inspector 
O'Brien?---Yes. 

What does that mean in terms of his role?---Sort of a more 
hands-on role, like a more direct management of what's 
going on. Most likely out in the field. 

And Deputy Forward Commander is Detective Inspector 
Ryan?---Yes. 

What does that mean in terms of his role?---Just an 
assistant to the Forward Commander really. 

Then we have an Investigation Leader who is Acting 
Detective Senior Sergeant Flynn?---Yes. 

And then it tells you the various addresses at which search 
warrants are anticipated to be executed?---Yes. 

And if we scroll through. There's various possible 
scenarios or issues that are accounted for in the operation 
order?---Yes. 

And then on p.13 we see that the brief coordinator lists is 
yourself?---Yes. 

That's anticipated you're going to be the one compiling the 
briefs and going to be the informant?---Brief coordinator 
means there's multiple informants and one person is the 
coordinator. 

You may be the informant for some of them but you're going 
to be sitting over the top of all the other 
informants?---Yeah, well not so much sitting over the top 
of them but one person is co-accused's briefs is the 
coordinator. 

Various briefs are going to use similar evidence and 
statements and you're to coordinate all of that, is that 
the case?---Not so much that. Briefs are compiled 
individually and it's just a central point for 
administration to go through. 

All right?---You don't have any control over the 

.19/11/19 9458 
ROWEXXN 

09 : 50 : 21 1 
09 : 50 : 24 2 
09 : 50 : 26 3 
09 : 50 : 26 4 
09 : 50 : 30 5 
09 : 50 : 31 6 
09 : 50 : 31 7 
09 : 50 : 35 8 
09 : 50 : 39 9 
09 : 50 : 43 10 
09 : 50 : 43 11 
09 : 50 : 46 12 
09 : 50 : 47 13 
09 : 50 : 47 14 
09 : 50 : 51 15 
09 : 50 : 53 16 
09 : 50 : 53 17 
09 : 50 : 59 18 
09 : 51 : 00 19 
09 : 51 : 00 20 
09 : 51 : 05 21 
09 : 51 : 07 22 
09 : 51 : 07 23 
09 : 51 : 15 24 
09 : 51 : 18 25 
09 : 51 : 19 26 
09 : 51 : 19 27 
09 : 51 : 26 28 
09 : 51 : 27 29 
09 : 51 : 27 30 
09 : 51 : 32 31 
09 : 51 : 36 32 
09 : 51 : 39 33 
09 : 51 : 40 34 
09 : 51 : 40 35 
09 : 51 : 44 36 
09 : 51 : 47 37 
09 : 51 : 49 38 
09 : 51 : 51 39 
09 : 51 : 52 40 
09 : 51 : 52 41 
09 : 51 : 56 42 
09 : 51 : 58 43 
09 : 52 : 02 44 
09 : 52 : 06 45 
09 : 52 : 07 46 
09 : 52 : 08 47 

VPL.0018.0007 .0536 

Do you know what that means? He oversees the entire 
operation, is that the case?---Yep. 

And that Forward Commander is Detective Acting Inspector 
O'Brien?---Yes. 

What does that mean in terms of his role?---Sort of a more 
hands-on role, like a more direct management of what's 
going on. Most likely out in the field. 

And Deputy Forward Commander is Detective Inspector 
Ryan?---Yes. 

What does that mean in terms of his role?---Just an 
assistant to the Forward Commander really. 

Then we have an Investigation Leader who is Acting 
Detective Senior Sergeant Flynn?---Yes. 

And then it tells you the various addresses at which search 
warrants are anticipated to be executed?---Yes. 

And if we scroll through. There's various possible 
scenarios or issues that are accounted for in the operation 
order?---Yes. 

And then on p.13 we see that the brief coordinator lists is 
yourself?---Yes. 

That's anticipated you're going to be the one compiling the 
briefs and going to be the informant?---Brief coordinator 
means there's multiple informants and one person is the 
coordinator. 

You may be the informant for some of them but you're going 
to be sitting over the top of all the other 
informants?---Yeah, well not so much sitting over the top 
of them but one person is co-accused's briefs is the 
coordinator. 

Various briefs are going to use similar evidence and 
statements and you're to coordinate all of that, is that 
the case?---Not so much that. Briefs are compiled 
individually and it's just a central point for 
administration to go through. 

All right?---You don't have any control over the 
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Do you know what that means? He oversees the entire
operation, is that the case?---Yep.

And that Forward Commander is Detective Acting Inspector
0'Brien?---Yes.

What does that mean in terms of his roIe?---Sort of a more
hands—on roIe, 1ike a more direct management of what's
going on. Most 1ike1y out in the fieId.

And Deputy Forward Commander is Detective Inspector
Ryan?---Yes.

What does that mean in terms of his roIe?---Just an
assistant to the Forward Commander rea11y.

Then we have an Investigation Leader who is Acting
Detective Senior Sergeant F1ynn?---Yes.

And then it teIIs you the various addresses at which search
warrants are anticipated to be executed?---Yes.

And if we scroII through. There's various possibIe
scenarios or issues that are accounted for in the operation
order?---Yes.

And then on p.13 we see that the brief coordinator 1ists is
yourseIf?---Yes.

That's anticipated you're going to be the one compiIing the
briefs and going to be the informant?---Brief coordinator
means there's muItipIe informants and one person is the
coordinator.

You may be the informant for some of them but you're going
to be sitting over the top of a11 the other
informants?-—-Yeah, we11 not so much sitting over the top
of them but one person is co-accused's briefs is the
coordinator.

Various briefs are going to use simiIar evidence and
statements and you're to coordinate a1] of that, is that
the case?--—Not so much that. Briefs are compiIed
individuaIIy and it's just a centraI point for
administration to go through.

A11 right?---You don't have any controI over the
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compilation of the other briefs or what goes into them. 

Does that mean control over disclosure of what goes in and 
out as well?---Only for my matters. 

If we go to p.15 we see there the command channel for the 
operation and I assume there's people listening in on radio 
as to what's going on?---Under communications, you mean? 

Yes?---Yes. 

And then we get the distribution list for that operation 
order and that includes Assistant Commissioner 
Overland?---Yes. 

The various people that we've been through in terms of 
Detective Superintendent Grant, Detective Inspector Ryan, 
O'Brien, Flynn and various other Senior Sergeants and 
Sergeants, including Bateson, Pearce, Kelly, Coghlan and 
Spargo?---Yes. 

Page 17. Those are identified call signs I guess on the 
radio, so when people are calling in and out, is that 
right?---Yes. 

And then p.21 we, it's dealt with the various teams that 
are going to go and search various locations, so you're 
lodged into teams?---Yes. 

You're in a team with Flynn, Trichias, Miller and 
others?---Yes. 

And the duties in relation to that team relate to taking 
Milad Mokbel into custody and searching his premises and so 
forth?- - -Yes. 

If we go to the other team following. Not that one, the 
other main team in relation to - sorry, go back. There's 
another team there headed by Kelly, is that right?---Yes. 

And others. All right. I'll tender that document, 
Commissioner. 

#EXHIBIT RC763A - (Confidential) Operation-phase 5 
operation order. 

#EXHIBIT RC763B - (Redacted version.) 
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compilation of the other briefs or what goes into them. 

Does that mean control over disclosure of what goes in and 
out as well?---Only for my matters. 

If we go to p.15 we see there the command channel for the 
operation and I assume there's people listening in on radio 
as to what's going on?---Under communications, you mean? 

Yes?---Yes. 

And then we get the distribution list for that operation 
order and that includes Assistant Commissioner 
Overland?---Yes. 

The various people that we've been through in terms of 
Detective Superintendent Grant, Detective Inspector Ryan, 
O'Brien, Flynn and various other Senior Sergeants and 
Sergeants, including Bateson, Pearce, Kelly, Coghlan and 
Spargo?---Yes. 

Page 17. Those are identified call signs I guess on the 
radio, so when people are calling in and out, is that 
right?---Yes. 

And then p.21 we, it's dealt with the various teams that 
are going to go and search various locations, so you're 
lodged into teams?---Yes. 

You're in a team with Flynn, Trichias, Miller and 
others?---Yes. 

And the duties in relation to that team relate to taking 
Milad Mokbel into custody and searching his premises and so 
forth?- - -Yes. 

If we go to the other team following. Not that one, the 
other main team in relation to - sorry, go back. There's 
another team there headed by Kelly, is that right?---Yes. 

And others. All right. I'll tender that document, 
Commissioner. 

#EXHIBIT RC763A - (Confidential) Operation-phase 5 
operation order. 

#EXHIBIT RC763B - (Redacted version.) 
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compiTation of the other briefs or what goes into them.

Does that mean controT over disc]osure of what goes in and
out as we11?---0n1y for my matters.

If we go to p.15 we see there the command channeT for the
operation and I assume there's peopTe Tistening in on radio
as to what's going on?---Under communications, you mean?

Yes?---Yes.

And then we get the distribution Tist for that operation
order and that includes Assistant Commissioner
OverTand?---Yes.

The various peopTe that we've been through in terms of
Detective Superintendent Grant, Detective Inspector Ryan,
O'Brien, FTynn and various other Senior Sergeants and
Sergeants, incTuding Bateson, Pearce. KeTTy, CoghTan and
Spargo?---Yes.

Page 17. Those are identified caTT signs I guess on the
radio, so when peopTe are caTTing in and out, is that
right?---Yes.

And then p.21 we, it's deaTt with the various teams that
are going to go and search various Tocations. so you're
Todged into teams?---Yes.

You're in a team with FTynn, Trichias, MiTTer and
others?---Yes.

And the duties in reTation to that team reTate to taking
MiTad MokbeT into custody and searching his premises and so
forth?— - -Yes.

If we go to the other team foTTowing. Not that one, the
other main team in reTation to - sorry, go back. There's
another team there headed by KeTTy, is that right?---Yes.

And others. A11 right. I'TT tender that document,
Commissioner.

#EXHIBIT RC763A - (ConfidentiaT) Operation-phase 5
operation order.

#EXHIBIT RC763B - (Redacted version.)
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Now, a number of people were arrested in relation to 
Operation - thereafter?- - -Yes. 

In the days thereafter 
lilllllllllllll and then people are arrested and interviewed 
in relation to those things, right?---Yes. 

That included Milad Mokbel being arrested, interviewed and 
charged?---Yes. 

Mr Cvetanovski was arrested and interviewed at that stage, 
not charged yet?---Yes. 

And the following month in May Dominic Barbaro was arrested 
and charged?---Yes. 

No doubt there would have been quite some excitement within 
Operation - and Purana as to the success that Task 
Force was enjoying at that stage?---! don't know what the 
right word is, you know, we have a job to do, we were doing 
it. 

The plan when your crew transferred to Purana included to 
motivate 111111111111 to assist and then roll on others and 
that plan as it turned out worked out perfectly?---Yeah, I 
think that was part of the plan and that's the way it went, 
yes. 

And following that, another part of that original plan was 
to do the same in relation to someone that we're now 
referring to as ~---Yes. 

~-~~~e!:m referring to when I say 

And Ms Gobbo was bound up in a lot of that planning. She 
was to provide the information that would lead to the 
arrests of those people ultimately?---Yeah, well to varying 
degrees, you know, I'm not sure how much, you know, the 
specifics of it could have been planned for but to varying 
degrees, yes. 

What we see as we follow it through, when we have the 
initial interview or investigation plan for -we see 
number 2 on that list of, on the list of what we want to 
achieve is to essentially get committing more 
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Now, a number of people were arrested in relation to 
Operation - thereafter?- - -Yes. 

In the days thereafter 
lilllllllllllll and then people are arrested and interviewed 
in relation to those things, right?---Yes. 

That included Milad Mokbel being arrested, interviewed and 
charged?---Yes. 

Mr Cvetanovski was arrested and interviewed at that stage, 
not charged yet?---Yes. 

And the following month in May Dominic Barbaro was arrested 
and charged?---Yes. 

No doubt there would have been quite some excitement within 
Operation - and Purana as to the success that Task 
Force was enjoying at that stage?---! don't know what the 
right word is, you know, we have a job to do, we were doing 
it. 

The plan when your crew transferred to Purana included to 
motivate 111111111111 to assist and then roll on others and 
that plan as it turned out worked out perfectly?---Yeah, I 
think that was part of the plan and that's the way it went, 
yes. 

And following that, another part of that original plan was 
to do the same in relation to someone that we're now 
referring to as ~---Yes. 

~-~~~e!:m referring to when I say 

And Ms Gobbo was bound up in a lot of that planning. She 
was to provide the information that would lead to the 
arrests of those people ultimately?---Yeah, well to varying 
degrees, you know, I'm not sure how much, you know, the 
specifics of it could have been planned for but to varying 
degrees, yes. 

What we see as we follow it through, when we have the 
initial interview or investigation plan for -we see 
number 2 on that list of, on the list of what we want to 
achieve is to essentially get committing more 
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Now, a number of people were arrested in relation to
Operation -thereafter?-~—Yes.

In the days thereafter
and then people are arrested and interviewed

in relation to those things, right?---Yes.

That included Milad Mokbel being arrested, interviewed and
charged?--—Yes.

Mr Cvetanovski was arrested and interviewed at that stage,
not charged yet?---Yes.

And the following month in May Dominic Barbaro was arrested
and charged?---Yes.

No doubt there would have been quite some excitement within
Operation-and Purana as to the success that Task
Force was enjoying at that stage?-~I don't know what the
right word is, you know, we have a job to do, we were doing
it.

The plan when your crew transferred to Purana included to
motivate to assist and then roll on others and
that plan as it turned out worked out perfectly?---Yeah. I
think that was part of the plan and that’s the way it went,
yes.

And following that. another part of that original plan was
to do the same in relation to someone that we're now
referring to as _?~—Yes.

Do ou know who I'm referring to when I say
_?---Yes.

And Ms Gobbo was bound up in a lot of that planning. She
was to provide the information that would lead to the
arrests of those people ultimately?---Yeah, well to varying
degrees, you know. I'm not sure how much, you know, the
specifics of it could have been planned for but to varying
degrees, yes.

What we see as we follow it through. when we have the
initial interview or investigation plan for -we see
number 2 on that list of, on the list of what we want to
achieve is to essentially get —committing more
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so that he's motivated to roll and then number 3 
the same in relation to ---I can't 
whether that was on the list or not, that's part 
of the planning and, you know, it's not, is not 

Most people don't willingly just don't volunteer 
the police out of the kindness of their heart, 
motivation. 

And both of those men to that point had charges coming up 
against them?---Yes. 

And to that point had not yet been motivated enough to 
assist police?---Not to that point, no. 

Now, I took you through some of these matters the other day 
in terms of Ms Gobbo having a meeting with the SDU and 
~arrest tips in relation to how to deal with 
11111111111111--(Witness nods.) 

And Ms Gobbo telling the police during the conversation she 
had with them on 9 June as to what she would tell 

when he inevitably rang her for advice once he 
was arrested?---I'm not sure about that. 

She discussed with them the fact that he was 
... that she would tell him, "You're unlikely to get 
bail, or if you do it won't be for ten months down the 
track" and then he essentially needed to think of himself 
and his own interests in order to push him towards 
assisting police?---This is her speaking to her handlers? 

Yes?---I don't know. 

Similarly it was in the police interests for~ 
once he's arrested, to feel as though there's~eal 
option for him than to cooperate?---Well I think the 
circumstances dictated that to a certain extent. I mean 
staying out of custody was a strong motivation for him. 

And the police knew that?---Yeah, well I think I had a fair 
idea, bearing in mind that I had spoken to him and been 
involved in the process of, you know, his bail and 
everything else, so I was aware of it, yes. 

You wanted him in that position so that he knew it's either 
cooperate and have a chance to stay out of gaol, or don't 
cooperate and you're in gaol for a long time?---Well, I 
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so that he's motivated to roll and then number 3 
the same in relation to ---I can't 
whether that was on the list or not, that's part 
of the planning and, you know, it's not, is not 

Most people don't willingly just don't volunteer 
the police out of the kindness of their heart, 
motivation. 

And both of those men to that point had charges coming up 
against them?---Yes. 

And to that point had not yet been motivated enough to 
assist police?---Not to that point, no. 

Now, I took you through some of these matters the other day 
in terms of Ms Gobbo having a meeting with the SDU and 
~arrest tips in relation to how to deal with 
11111111111111--(Witness nods.) 

And Ms Gobbo telling the police during the conversation she 
had with them on 9 June as to what she would tell 

when he inevitably rang her for advice once he 
was arrested?---I'm not sure about that. 

She discussed with them the fact that he was 
... that she would tell him, "You're unlikely to get 
bail, or if you do it won't be for ten months down the 
track" and then he essentially needed to think of himself 
and his own interests in order to push him towards 
assisting police?---This is her speaking to her handlers? 

Yes?---I don't know. 

Similarly it was in the police interests for~ 
once he's arrested, to feel as though there's~eal 
option for him than to cooperate?---Well I think the 
circumstances dictated that to a certain extent. I mean 
staying out of custody was a strong motivation for him. 

And the police knew that?---Yeah, well I think I had a fair 
idea, bearing in mind that I had spoken to him and been 
involved in the process of, you know, his bail and 
everything else, so I was aware of it, yes. 

You wanted him in that position so that he knew it's either 
cooperate and have a chance to stay out of gaol, or don't 
cooperate and you're in gaol for a long time?---Well, I 
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offences so that he's motivated to r011 and then number 3
is doing the same in reIation to _---I can't
remember whether that was on the 1ist or not, that's part
of, part of the pianning and, you know, it's not, is not
unusuaI. Most peopIe don't wiIIine just don't vqnteer
to assist the poIice out of the kindness of their heart,
they need motivation.

And both of those men to that point had charges coming up
against them?---Yes.

And to that point had not yet been motivated enough to
assist poIice?---Not to that point, no.

Now, I took you through some of these matters the other day
in terms of Ms Gobbo having a meeting with the SDU and
ivin them arrest tips in reIation to how to deaI withhuh/fitness nods.)

And Ms Gobbo teIIing the poIice during the conversation she
had with them on 9 June as to what she wouId te11

when he inevitan rang her for advice once he
was arrested?---I'm not sure about that.

She discussed with them the fact that he was—
-, that she wouId teH him, "You're un1ike1y to get
baiI, or if you do it won't be for ten months down the
track" and then he essentiaIIy needed to think of himseif
and his own interests in order to push him towards
assisting poIice?---This is her speaking to her handIers?

Yes?---I don't know.

SimiIarIy it was in the poiice interests for*
once he's arrested, to feeI as though there's no ot er reaI
option for him than to cooperate?———We11 I think the
circumstances dictated that to a certain extent. I mean
staying out of custody was a strong motivation for him.

And the poIice knew that?-—-Yeah, we11 I think I had a fair
idea, bearing in mind that I had spoken to him and been
invoIved in the process of, you know, his baiI and
everything eISe, so I was aware of it, yes.

You wanted him in that position so that he knew it's either
cooperate and have a chance to stay out of gaoI, or don't
cooperate and you're in gaoI for a Iong time?---We11, I
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mean to a certain extent that's out of my control but, you 
know, as I said, you know, we - people need motivation to 
assist police, especially when you're talking about, you 
know, the type of offending and the type of offenders that 
he was involved with, you know, I guess there is a tipping 
point where his own self-interests outweigh, you know, I 
guess the negative impact it has on him. 

And the police want him to realise that at the time that 
they're arresting him, interviewing him, doing a pitch to 
get him to cooperate?---Well yeah, I mean it's - yeah, he, 
the offer is made, you know, so he needs to understand I 
guess the circumstances and ultimately he makes a decision. 

Yes. And the police want him to understand as much as he 
can how serious the circumstances are. "If you don't 
cooperate, you're you're not going to 
get bail-· off you go to gaol"?---I'm not sure - I 
think, I have no doubt in his head that was the 
circumstance. I don't know that that aligned necessarily 
to the reality of it, but I think - - -

It may not have, but you were holding out to him that it 
was, he was seriously in jeopardy of a long time in gaol 
when he was arrested the second time?---Well holding out, I 
don't know, I don't - I don't believe that was ever said to 
him, but as I said the circumstances, I don't think it 
needed to be said. He knew pretty much instantly that, you 
know, that he was in a difficult position. 

He was in a lot of trouble?---He was in a lot of trouble, 
yeah. 

And you arrest him. When you arrest him, how is that done? 
He's pulled over in his car?---Yes. 

Cars surround him to pull him over?---No, we just 
intercepted him, put the lights on and he pulled over. As 
soon as he saw that it was me - - -

He knows what it's all about?---I think he knew. 

As he put it yesterday you're in the car with him and you 
tell him the words he used were, "You're fucked"?---! don't 
think I've ever used those words to someone to be honest. 

Would you have said something like that to convey the 
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mean to a certain extent that's out of my control but, you 
know, as I said, you know, we - people need motivation to 
assist police, especially when you're talking about, you 
know, the type of offending and the type of offenders that 
he was involved with, you know, I guess there is a tipping 
point where his own self-interests outweigh, you know, I 
guess the negative impact it has on him. 

And the police want him to realise that at the time that 
they're arresting him, interviewing him, doing a pitch to 
get him to cooperate?---Well yeah, I mean it's - yeah, he, 
the offer is made, you know, so he needs to understand I 
guess the circumstances and ultimately he makes a decision. 

Yes. And the police want him to understand as much as he 
can how serious the circumstances are. "If you don't 
cooperate, you're you're not going to 
get bail-· off you go to gaol"?---I'm not sure - I 
think, I have no doubt in his head that was the 
circumstance. I don't know that that aligned necessarily 
to the reality of it, but I think - - -

It may not have, but you were holding out to him that it 
was, he was seriously in jeopardy of a long time in gaol 
when he was arrested the second time?---Well holding out, I 
don't know, I don't - I don't believe that was ever said to 
him, but as I said the circumstances, I don't think it 
needed to be said. He knew pretty much instantly that, you 
know, that he was in a difficult position. 

He was in a lot of trouble?---He was in a lot of trouble, 
yeah. 

And you arrest him. When you arrest him, how is that done? 
He's pulled over in his car?---Yes. 

Cars surround him to pull him over?---No, we just 
intercepted him, put the lights on and he pulled over. As 
soon as he saw that it was me - - -

He knows what it's all about?---I think he knew. 

As he put it yesterday you're in the car with him and you 
tell him the words he used were, "You're fucked"?---! don't 
think I've ever used those words to someone to be honest. 

Would you have said something like that to convey the 
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mean to a certain extent that's out of my contro1 but, you
know, as I said, you know, we - peopIe need motivation to
assist p01ice, especia11y when you're ta1king about, you
know, the type of offending and the type of offenders that
he was invoIved with, you know, I guess there is a tipping
point where his own seIf-interests outweigh, you know, I
guess the negative impact it has on him.

And the poIice want him to rea1ise that at the time that
they're arresting him, interviewing him, doing a pitch to
get him to cooperate?—-—We11 yeah, I mean it's - yeah, he,
the offer is made, you know, so he needs to understand I
guess the circumstances and u1timate1y he makes a decision.

Yes. And the poIice want him to understand as much as he
can how serious the circumstances are. "If you don't
cooperate, you're you're not going to
get bai1-, off you go to ga01"?---I'm not sure — I
think, I have no doubt in his head that was the
circumstance. I don't know that that a1igned necessari1y
to the rea1ity of it, but I think - - -

It may not have, but you were h01ding out to him that it
was, he was serious in jeopardy of a Iong time in gaoI
when he was arrested the second time?-——We11 h01ding out, I
don't know, I don't - I don't be1ieve that was ever said to
him, but as I said the circumstances, I don't think it
needed to be said. He knew pretty much instantIy that, you
know, that he was in a difficuit position.

He was in a 1ot of troub1e?---He was in a 10t of troub1e,
yeah.

And you arrest him. When you arrest him, how is that done?
He's pu11ed over in his car?---Yes.

Cars surround him to pu11 him over?---No, we just
intercepted him, put the 1ights on and he pu11ed over. As
soon as he saw that it was me — — —

He knows what it's 311 about?---I think he knew.

As he put it yesterday you're in the car with him and you
te11 him the words he used were, "You're fucked"?---I don't
think I've ever used those words to someone to be honest.

Wou1d you have said something 1ike that to convey the
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message that he was in a serious load of trouble?---Well I 
arrested him in relation to the offence and I, I think I 
was specific in relation to the person he'd with, 
so I don't think I needed to say any more. It goes against 
my usual process. I think quite often it's more powerful 
not to say anything. 

It might depend on the situation. 
what did you arrest him for?---

Did you tell him who he was to be 
believe I did. 

with?---Yes, I 

Was that ~---Yes. 

If you didn't tell him outright, it was certainly, you 
understood it was his appreciation that he was in a lot of 
trouble?---He knew what he was for and what he had 
been charged with previously. He knew the nature of the 
char es. Clearly he knew what conversation he'd had with 

He knew we were intercepting him, you know, not 
ran om y. He knew I had been interested in him as both an 
offender and a witness for some time. I think the - he's 
an intelligent man, he knew exactly what was going on. 

Was he put on tape and interviewed in relation to that 
offending?---Yes. 

How did he respond on tape, was it no comment or did he 
cooperate and answer questions?---He never answered 
questions in relation to - and I'm only going off memory, 
so I'll stand corrected, but I think initially he said no 
comment and then subsequently I think he made a couple of 
concessions in relation to agreeing to show us an address 
or something. There was a couple of maybe sort of general 
things discussed. I don't believe he, I can check the 
times that the interview went but I don't think he answered 
questions in relation to the offence for which he'd been 
arrested. 

He wasn't charged on that occasion?---No. 

Why was there a decision made not to charge him with that 
matter?---! know I was always uncertain as to whether we 
actually had sufficient to charge him but given we were 
going to take witness statements from him and I believe 
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message that he was in a serious load of trouble?---Well I 
arrested him in relation to the offence and I, I think I 
was specific in relation to the person he'd with, 
so I don't think I needed to say any more. It goes against 
my usual process. I think quite often it's more powerful 
not to say anything. 

It might depend on the situation. 
what did you arrest him for?---

Did you tell him who he was to be 
believe I did. 

with?---Yes, I 

Was that ~---Yes. 

If you didn't tell him outright, it was certainly, you 
understood it was his appreciation that he was in a lot of 
trouble?---He knew what he was for and what he had 
been charged with previously. He knew the nature of the 
char es. Clearly he knew what conversation he'd had with 

He knew we were intercepting him, you know, not 
ran om y. He knew I had been interested in him as both an 
offender and a witness for some time. I think the - he's 
an intelligent man, he knew exactly what was going on. 

Was he put on tape and interviewed in relation to that 
offending?---Yes. 

How did he respond on tape, was it no comment or did he 
cooperate and answer questions?---He never answered 
questions in relation to - and I'm only going off memory, 
so I'll stand corrected, but I think initially he said no 
comment and then subsequently I think he made a couple of 
concessions in relation to agreeing to show us an address 
or something. There was a couple of maybe sort of general 
things discussed. I don't believe he, I can check the 
times that the interview went but I don't think he answered 
questions in relation to the offence for which he'd been 
arrested. 

He wasn't charged on that occasion?---No. 

Why was there a decision made not to charge him with that 
matter?---! know I was always uncertain as to whether we 
actually had sufficient to charge him but given we were 
going to take witness statements from him and I believe 
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message that he was in a serious ioad of troubie?---We11 I
arrested him in reiation to the offence and I, I think I
was specific in reiation to the person he’d —with.
so I don't think I needed to say any more. It goes against
my usua] process. I think quite often it's more powerfu]
not to say anything.

It might depend on the situation. When ou arrested him
what did you arrest him for?"—
—-
Did you teH him who he was to be —with?---Yes. I
beiieve I did.

Was that ”‘ .---Yes.

If you didn't teil him outright, it was certainiy. you
understood it was his appreciation that he was in a iot of
troubie?-—-He knew what he was_ for and what he had
been charged with previousiy. He knew the nature of the
char es. Cleariy he knew what conversation he'd had with
#. He knew we were intercepting him, you know, not
ran om y. He knew I had been interested in him as both an
offender and a witness for some time. I think the - he's
an inteiiigent man. he knew exactiy what was going on.

Was he put on tape and interviewed in relation to that
offending?--—Yes.

How did he respond on tape, was it no comment or did he
cooperate and answer questions?-—-He never answered
questions in reiation to - and I‘m on1y going off memory,
so 1’11 stand corrected, but I think initiaIIy he said no
comment and then subsequentiy I think he made a coupie of
concessions in reiation to agreeing to show us an address
or something. There was a coupie of maybe sort of genera]
things discussed. I don't believe he, I can check the
times that the interview went but I don't think he answered
questions in reiation to the offence for which he’d been
arrested.

He wasn't charged on that occasion?---No.

Why was there a decision made not to charge him with that
matter?---I know I was aiways uncertain as to whether we
actuaHy had sufficient to charge him but given we were
going to take witness statements from him and I beiieve
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there was some suggestion that he would be able to assist 
with other matters, quite often we resist putting matters 
into the court stream so that it keeps it discrete. 

And I think I took you through some DPP documents last week 
where in essence it was being held over his head that, 
"This charge can always be laid if you don't live up to 
your undertaking to give evidence in respect of the 
statements that you've made"?---! mean certainly I think 
that was Paul Coghlan's view, yes. 

And no one was ever told that there might be some 
compromise of the evidence because of Ms Gobbo's 
involvement in that matter, I think you agreed with me last 
week about that, is that right?---Yes, that's right. I 
agree that no one was told, I don't necessarily agree it 
would be compromise in evidence, but I agree that no one 
was told. 

You don't agree that there might have been a 
compromise?---! think might have been is probably the 
operative word. I certainly didn't consider so at the 
time. 

Did you ever take any advice on that?---No. 

Around about mid-2007 there 
take place in relation to a 
that included Mil ad Mokbel, 

 and a , 

was a committa~eeding to 
number of the .... arrests and 
Tony Bayeh, Dominic Barbaro, as 
is that right?---Yes. 

You would agree it was completely inappropriate for 
Ms Gobbo to be representing Milad Mokbel?---Yes. 

She was in every way conflicted?---Yes. 

And certainly could never provide him with independent 
advice as he was entitled to?---! don't think she was 
representing him at that committal, but I might stand 
corrected. 

But at any stage following his arrest would you agree that 
it was completely inappropriate for her to be advising and 
representing him?---Yes. 

There was no way she could be providing him with 
independent advice?---No. Certainly the perception of it, 
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there was some suggestion that he would be able to assist 
with other matters, quite often we resist putting matters 
into the court stream so that it keeps it discrete. 

And I think I took you through some DPP documents last week 
where in essence it was being held over his head that, 
"This charge can always be laid if you don't live up to 
your undertaking to give evidence in respect of the 
statements that you've made"?---! mean certainly I think 
that was Paul Coghlan's view, yes. 

And no one was ever told that there might be some 
compromise of the evidence because of Ms Gobbo's 
involvement in that matter, I think you agreed with me last 
week about that, is that right?---Yes, that's right. I 
agree that no one was told, I don't necessarily agree it 
would be compromise in evidence, but I agree that no one 
was told. 

You don't agree that there might have been a 
compromise?---! think might have been is probably the 
operative word. I certainly didn't consider so at the 
time. 

Did you ever take any advice on that?---No. 

Around about mid-2007 there 
take place in relation to a 
that included Mil ad Mokbel, 

 and a , 

was a committa~eeding to 
number of the .... arrests and 
Tony Bayeh, Dominic Barbaro, as 
is that right?---Yes. 

You would agree it was completely inappropriate for 
Ms Gobbo to be representing Milad Mokbel?---Yes. 

She was in every way conflicted?---Yes. 

And certainly could never provide him with independent 
advice as he was entitled to?---! don't think she was 
representing him at that committal, but I might stand 
corrected. 

But at any stage following his arrest would you agree that 
it was completely inappropriate for her to be advising and 
representing him?---Yes. 

There was no way she could be providing him with 
independent advice?---No. Certainly the perception of it, 
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there was some suggestion that he wou1d be ab1e to assist
with other matters, quite often we resist putting matters
into the court stream so that it keeps it discrete.

And I think I took you through some DPP documents 1ast week
where in essence it was being heid over his head that,
"This charge can a1ways be Iaid if you don't 1ive up to
your undertaking to give evidence in respect of the
statements that you've made"?---I mean certain1y I think
that was Pau1 CoghIan's view, yes.

And no one was ever t01d that there might be some
compromise of the evidence because of Ms Gobbo's
invoIvement in that matter, I think you agreed with me 1ast
week about that, is that right?---Yes, that's right. I
agree that no one was toId, I don't necessari agree it
wou1d be compromise in evidence, but I agree that no one
was toid.

You don't agree that there might have been a
compromise?---I think might have been is probabiy the
operative word. I certainIy didn't consider so at the
time.

Did you ever take any advice on that?-—-No.

Around about mid-2007 there was a committaI roceeding to
take p1ace in re1ation to a number of the fiarrests and
that inc1uded Miiad Mokbei, Tony Bayeh, Dominic Barbaro, as

and a , is that right?---Yes.

You would agree it was compiete inappropriate for
Ms Gobbo to be representing Mi1ad Mokbe1?———Yes.

She was in every way confiicted?---Yes.

And certainiy couid never provide him with independent
advice as he was entit1ed to?---I don't think she was
representing him at that committa1, but I might stand
corrected.

But at any stage foIIowing his arrest would you agree that
it was compiete inappropriate for her to be advising and
representing him?---Yes.

There was no way she cou1d be providing him with
independent advice?---No. CertainIy the perception of it,
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definitely not. 

And you say at paragraph 187 of your statement this: 
"Throughout my interactions with her Ms Gobbo always seemed 
to be pursuing whatever she thought was in her own 
interests at that particular time and doing whatever it 
took to chase those interests down", is that 
right?---That's a general statement as opposed to a 
specific one relating to any particular moment in time or 
matter. 

You say, it starts off, "Throughout my interactions with 
her", that that was your impression of Ms Gobbo, she was 
throughout your interactions with her acting in her own 
interests?---Well I think - I think in a general sense, I 
think my view on that now is very different to what it was 
then. There's a lot of information that, you know, has 
come out in this process that, you know, it would have been 
helpful to know. 

And to be fair, it seems as though your take on matters has 
moved on since you gave evidence earlier in this 
Commission?---Yeah, like I think to some extent - maybe a 
large extent even, yes, I think what we or what I viewed, 
both her motivation but probably her difficulties, you 
know, with removing herself from representing these types 
of people, is certainly different now having heard some of 
the stuff that's come out as part of this process. 

Now, there's a lot of material before the Commission that 
demonstrates that there was quite some concern in relation 
to Mil ad Mokbel, as well as other - matters, that 
should the matter not resolve if there's pre-trial 
disclosure and/or questions at the committal, her role 
might be revealed. Would you agree with that?---! think 
there's some discussions. To what extent I was privy to 
them, I don't know. 

You were aware of concerns of Ms Gobbo being exposed in 
court processes?---Certainly, certainly in the lead up to 

11111111 The concern, and it seemed to be her rimary 
concern, was around the and the 
fact that she then hadn't notified, you know - well the 
Mokbel family in reality. That was the primary concern. 

Yes. And there was also a concern obviously about her 
status as an informer coming out as well?---Well, that's, 
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definitely not. 

And you say at paragraph 187 of your statement this: 
"Throughout my interactions with her Ms Gobbo always seemed 
to be pursuing whatever she thought was in her own 
interests at that particular time and doing whatever it 
took to chase those interests down", is that 
right?---That's a general statement as opposed to a 
specific one relating to any particular moment in time or 
matter. 

You say, it starts off, "Throughout my interactions with 
her", that that was your impression of Ms Gobbo, she was 
throughout your interactions with her acting in her own 
interests?---Well I think - I think in a general sense, I 
think my view on that now is very different to what it was 
then. There's a lot of information that, you know, has 
come out in this process that, you know, it would have been 
helpful to know. 

And to be fair, it seems as though your take on matters has 
moved on since you gave evidence earlier in this 
Commission?---Yeah, like I think to some extent - maybe a 
large extent even, yes, I think what we or what I viewed, 
both her motivation but probably her difficulties, you 
know, with removing herself from representing these types 
of people, is certainly different now having heard some of 
the stuff that's come out as part of this process. 

Now, there's a lot of material before the Commission that 
demonstrates that there was quite some concern in relation 
to Mil ad Mokbel, as well as other - matters, that 
should the matter not resolve if there's pre-trial 
disclosure and/or questions at the committal, her role 
might be revealed. Would you agree with that?---! think 
there's some discussions. To what extent I was privy to 
them, I don't know. 

You were aware of concerns of Ms Gobbo being exposed in 
court processes?---Certainly, certainly in the lead up to 

11111111 The concern, and it seemed to be her rimary 
concern, was around the and the 
fact that she then hadn't notified, you know - well the 
Mokbel family in reality. That was the primary concern. 

Yes. And there was also a concern obviously about her 
status as an informer coming out as well?---Well, that's, 
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definitely not.

And you say at paragraph 187 of your statement this:
”Throughout my interactions with her Ms Gobbo always seemed
to be pursuing whatever she thought was in her own
interests at that particular time and doing whatever it
took to chase those interests down“. is that
right?---That's a general statement as opposed to a
specific one relating to any particular moment in time or
matter.

You say, it starts off. "Throughout my interactions with
her", that that was your impression of Ms Gobbo, she was
throughout your interactions with her acting in her own
interests?--—Well I think — I think in a general sense, I
think my view on that now is very different to what it was
then. There's a lot of information that. you know, has
come out in this process that. you know, it would have been
helpful to know.

And to be fair. it seems as though your take on matters has
moved on since you gave evidence earlier in this
Commission?---Yeah. like I think to some extent - maybe a
large extent even, yes, I think what we or what I viewed.
both her motivation but probably her difficulties, you
know, with removing herself from representing these types
of people, is certainly different now having heard some of
the stuff that's come out as part of this process.

Now. there's a lot of material before the Commission that
demonstrates that there was quite some concern in relation
to Milad Mokbel, as well as other -matters, that
should the matter not resolve if there's pre-trial
disclosure and/or questions at the committal. her role
might be revealed. would you agree with that?--—I think
there's some discussions. To what extent I was privy to
them, I d0n't know.

You were aware of concerns of Ms Gobbo being exposed in
court processes?---Certainly. certainly in the lead up to

The concern, and it seemed to be her rimary
concern. was around the and the
fact that she then hadn't notified. you know - well the
Mokbel family in reality. That was the primary concern.

Yes. And there was also a concern obviously about her
status as an informer coming out as well?---Well, that‘s.
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you know that's ever present in every matter involving 
informers. 

You say in your statement at paragraph 71, "I recall it 
being a constant battle to keep Ms Gobbo out of 
proceedings". Now, if you have a look at that in that 
context, do you say that in relation to stopping her from 
acting as a lawyer to someone against whom, for whom she 
was conflicted, or do you say that from the perspective of 
keeping her out of proceedings in terms of not disclosing 
her role in representing or - and so 
forth?---No, just in relation to repre~ple, it 
was a, you know -

It was a constant that she was representing people that she 
was conflicted, she ought to have been conflicted from 
representing?---The investigators or my point of view, you 
know, yep, we knew that she couldn't represent these 
people. We were of the understanding that, you know, there 
was significant attempts being made to prevent her from 
doing that, to discourage her from doing that and she kept 
pushing back and would, you know, continually become 
involved and as I said previously, you know, what I thought 
her motivations for doing that were back then and what I 
probably realise now are a little bit different. 

She's conflicted out of these matters because she's 
provided information which has led to various of these 
people being arrested?---Yes. 

She's also representing various of these people and making 
money out of doing so. There must have been an 
appreciation that she's making money out of informing on 
people?---! don't think I ever turned my mind to what she 
may or may not have been making. I mean, I don't think it 
even crossed my mind. 

Now - - - ?---I think I said the other day, you know, if 
she was, how much I don't know. 

She didn't seem to be living on hard times?---! don't know. 

Would you agree with that?---! don't know. I'm not sure. 
I think there's a transcript somewhere where she talks 
about that and how much she doesn't make and how much money 
she's owed by, you know, members of the Mokbel family and 
their associates, so I don't know. To be honest, I really 
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you know that's ever present in every matter involving 
informers. 

You say in your statement at paragraph 71, "I recall it 
being a constant battle to keep Ms Gobbo out of 
proceedings". Now, if you have a look at that in that 
context, do you say that in relation to stopping her from 
acting as a lawyer to someone against whom, for whom she 
was conflicted, or do you say that from the perspective of 
keeping her out of proceedings in terms of not disclosing 
her role in representing or - and so 
forth?---No, just in relation to repre~ple, it 
was a, you know -

It was a constant that she was representing people that she 
was conflicted, she ought to have been conflicted from 
representing?---The investigators or my point of view, you 
know, yep, we knew that she couldn't represent these 
people. We were of the understanding that, you know, there 
was significant attempts being made to prevent her from 
doing that, to discourage her from doing that and she kept 
pushing back and would, you know, continually become 
involved and as I said previously, you know, what I thought 
her motivations for doing that were back then and what I 
probably realise now are a little bit different. 

She's conflicted out of these matters because she's 
provided information which has led to various of these 
people being arrested?---Yes. 

She's also representing various of these people and making 
money out of doing so. There must have been an 
appreciation that she's making money out of informing on 
people?---! don't think I ever turned my mind to what she 
may or may not have been making. I mean, I don't think it 
even crossed my mind. 

Now - - - ?---I think I said the other day, you know, if 
she was, how much I don't know. 

She didn't seem to be living on hard times?---! don't know. 

Would you agree with that?---! don't know. I'm not sure. 
I think there's a transcript somewhere where she talks 
about that and how much she doesn't make and how much money 
she's owed by, you know, members of the Mokbel family and 
their associates, so I don't know. To be honest, I really 
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you know that‘s ever present in every matter involving
informers.

You say in your statement at paragraph 71. "I recall it
being a constant battle to keep Ms Gobbo out of
proceedings". Now. if you have a look at that in that
context. do you say that in relation to stopping her from
acting as a lawyer to someone against whom. for whom she
was conflicted. or do you say that from the perspective of
keeping her out of proceedings in terms of not disclosing
her role in representing "" or —and so
forth?---No. just in relation to represen ing people, it
was a. you know - - -

It was a constant that she was representing people that she
was conflicted. she ought to have been conflicted from
representing?---The investigators or my point of view. you
know. yep. we knew that she couldn't represent these
people. We were of the understanding that. you know. there
was significant attempts being made to prevent her from
doing that, to discourage her from doing that and she kept
pushing back and would. you know. continually become
involved and as I said previously. you know. what I thought
her motivations for doing that were back then and what I
probably realise now are a little bit different.

She's conflicted out of these matters because she's
provided information which has led to various of these
people being arrested?---Yes.

She's also representing various of these people and making
money out of doing so. There must have been an
appreciation that she's making money out of informing on
people?---I don't think I ever turned my mind to what she
may or may not have been making. I mean. I don't think it
even crossed my mind.

Now - - - ?---I think I said the other day. you know. if
she was. how much I don't know.

She didn‘t seem to be living on hard times?--—I don't know.

Would you agree with that?---I don't know. I'm not sure.
I think there's a transcript somewhere where she talks
about that and how much she doesn't make and how much money
she's owed by. you know. members of the Mokbel family and
their associates. so I don't know. To be honest. I really
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- it was really no concern of mine. 

It might have been a concern if you knew she was making 
money out of informing on people, getting them arrested and 
then representing them?---! don't know how, I don't know 
how I would ever comprehend that, that motivation. Like I 
think - I understand that that is probably the end result 
but I still can't grasp that that would be, you know, even 
a consideration of her. It seems too extreme. 

At paragraphs 150 and 151 of your statement you're 
referring to diary records of yourself that indicate on 29 
May you call Ms Gobbo to ask whether Milad Mokbel would 
provide a voluntary DNA reference sample?---Yes. 

And that's because another crew wanted a reference 
sample?---Yes. 

And it was usual to ask a person's lawyer if they would 
voluntarily do that before going and seeking it through 
court?---Yes. 

Is there a reason why someone said, "Can you go and ask 
Ms Gobbo as Mil ad Mokbel 's lawyer"?---! think only because 
I was the informant for Mil ad Mokbel. 

And you must have known then that she was purporting to act 
for Milad Mokbel at the time?---Yeah, she came back into it 
and I think - and I may have the dates wrong, but I think 
there's an email somewhere which references Milad talking 
about her representing him again over the phone. I don't 
remember that, I recall being told whether it was by her or 
by someone else that she was now representing him again, 
and so I asked her. 

And so you say it was just for a short period. Do you say 
that you only, that she was to your knowledge only 
representing him for a short period around that time in 
May, late May?---! think interestingly, following on from 
the previous topic, I think he ran out of money and so then 
was looking for a favour from her. 

When you talk about this only being for a short period, 
what do you mean by that?---! think because ultimately at 
his plea and whatever followed, she wasn't involved. 

A short period being weeks or months or a year?---! don't 
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- it was really no concern of mine. 

It might have been a concern if you knew she was making 
money out of informing on people, getting them arrested and 
then representing them?---! don't know how, I don't know 
how I would ever comprehend that, that motivation. Like I 
think - I understand that that is probably the end result 
but I still can't grasp that that would be, you know, even 
a consideration of her. It seems too extreme. 

At paragraphs 150 and 151 of your statement you're 
referring to diary records of yourself that indicate on 29 
May you call Ms Gobbo to ask whether Milad Mokbel would 
provide a voluntary DNA reference sample?---Yes. 

And that's because another crew wanted a reference 
sample?---Yes. 

And it was usual to ask a person's lawyer if they would 
voluntarily do that before going and seeking it through 
court?---Yes. 

Is there a reason why someone said, "Can you go and ask 
Ms Gobbo as Mil ad Mokbel 's lawyer"?---! think only because 
I was the informant for Mil ad Mokbel. 

And you must have known then that she was purporting to act 
for Milad Mokbel at the time?---Yeah, she came back into it 
and I think - and I may have the dates wrong, but I think 
there's an email somewhere which references Milad talking 
about her representing him again over the phone. I don't 
remember that, I recall being told whether it was by her or 
by someone else that she was now representing him again, 
and so I asked her. 

And so you say it was just for a short period. Do you say 
that you only, that she was to your knowledge only 
representing him for a short period around that time in 
May, late May?---! think interestingly, following on from 
the previous topic, I think he ran out of money and so then 
was looking for a favour from her. 

When you talk about this only being for a short period, 
what do you mean by that?---! think because ultimately at 
his plea and whatever followed, she wasn't involved. 

A short period being weeks or months or a year?---! don't 
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- it was rea11y no concern of mine.

It might have been a concern if you knew she was making
money out of informing on peopIe, getting them arrested and
then representing them?-—-I don't know how, I don't know
how I wou1d ever comprehend that, that motivation. Like I
think - I understand that that is proban the end resu1t
but I sti11 can't grasp that that wou1d be, you know, even
a consideration of her. It seems too extreme.

At paragraphs 150 and 151 of your statement you're
referring to diary records of yourseIf that indicate on 29
May you 0311 Ms Gobbo to ask whether MiIad Mokbe] wou1d
provide a vqntary DNA reference samp1e?---Yes.

And that's because another crew wanted a reference
sampIe?---Yes.

And it was usua1 to ask a person's 1awyer if they wouId
vqntari do that before going and seeking it through
court?---Yes.

Is there a reason why someone said, "Can you go and ask
Ms Gobbo as Mi1ad MokbeI's 1awyer"?---I think on1y because
I was the informant for Mi1ad Mokbe].

And you must have known then that she was purporting to act
for Mi1ad Mokbe] at the time?---Yeah, she came back into it
and I think - and I may have the dates wrong, but I think
there's an emai1 somewhere which references Mi1ad taIKing
about her representing him again over the phone. I don't
remember that, I reca11 being t01d whether it was by her or
by someone eISe that she was now representing him again,
and so I asked her.

And so you say it was just for a short period. Do you say
that you on1y, that she was to your know1edge on1y
representing him for a short period around that time in
May, Iate May?—-—I think interestine, f0110wing on from
the previous topic, I think he ran out of money and so then
was Iooking for a favour from her.

When you ta1k about this on1y being for a short period,
what do you mean by that?---I think because u1timate1y at
his pIea and whatever foIIowed, she wasn't invoIved.

A short period being weeks or months or a year?---I don't
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know. I don't know. What date was his plea? I think his 
plea was not until mid the following year in 2008?---Yeah, 
I'm not sure. I think that's the only time I ever had a 
discussion with her about something relating to him. 

In late May of 2007?---Yep. 

You say you recall being concerned that she was acting for 
him, given that she's purportedly trying to get away, her 
motivation for assisting police is purportedly to try and 
get away from the Mokbels, but here she is, it's all worked 
out perfectly well, he's been arrested and she's involving 
herself again?---! don't know that it would necessarily, 
you know, be part of a great plan that she had, but yeah, 
look, I was surprised because, you know, there had been 
significant efforts made to remove her from, from that 
family, from representing him, you know, and whether 
intentionally or otherwise she - she didn't. 

This is all happening in circumstances where you're the 
primary investigator for threats against her for 
potentially, or being a dog, to use the colloquial 
expression?---Yep. 

And that all related to the arrests that were occurring 
around Operation ~---Yep. 

Did you say to her, "What are you doing? How can you 
possibly be representing this person"?---No, I didn't. No, 
I didn't but, you know 

Did you go - - - ?---I don't want to keep saying that 
aspect of it was being handled by others but it truly was. 
There was a lot of cross over. You know, that side of 
things was being managed daily. She was being managed 
daily by other people. 

She's being managed daily by Victoria Police, by you as a 
victim, you're the investigator and dealing with her as a 
victim?---Yes. 

You're also dealing with her as a lawyer in this, or 
purported lawyer in relation to Mil ad Mokbel, and police 
are also dealing with her as an informer, including against 
Mi lad Mokbel?---Yes. Yeah. Well, you know, we all have 
our defined roles. Yep, I was the informant for Milad, 
that was my role. I was the investigator for her threats, 
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know. I don't know. What date was his plea? I think his 
plea was not until mid the following year in 2008?---Yeah, 
I'm not sure. I think that's the only time I ever had a 
discussion with her about something relating to him. 

In late May of 2007?---Yep. 

You say you recall being concerned that she was acting for 
him, given that she's purportedly trying to get away, her 
motivation for assisting police is purportedly to try and 
get away from the Mokbels, but here she is, it's all worked 
out perfectly well, he's been arrested and she's involving 
herself again?---! don't know that it would necessarily, 
you know, be part of a great plan that she had, but yeah, 
look, I was surprised because, you know, there had been 
significant efforts made to remove her from, from that 
family, from representing him, you know, and whether 
intentionally or otherwise she - she didn't. 

This is all happening in circumstances where you're the 
primary investigator for threats against her for 
potentially, or being a dog, to use the colloquial 
expression?---Yep. 

And that all related to the arrests that were occurring 
around Operation ~---Yep. 

Did you say to her, "What are you doing? How can you 
possibly be representing this person"?---No, I didn't. No, 
I didn't but, you know 

Did you go - - - ?---I don't want to keep saying that 
aspect of it was being handled by others but it truly was. 
There was a lot of cross over. You know, that side of 
things was being managed daily. She was being managed 
daily by other people. 

She's being managed daily by Victoria Police, by you as a 
victim, you're the investigator and dealing with her as a 
victim?---Yes. 

You're also dealing with her as a lawyer in this, or 
purported lawyer in relation to Mil ad Mokbel, and police 
are also dealing with her as an informer, including against 
Mi lad Mokbel?---Yes. Yeah. Well, you know, we all have 
our defined roles. Yep, I was the informant for Milad, 
that was my role. I was the investigator for her threats, 
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know. I don't know. What date was his pIea? I think his
pIea was not untiI mid the foIIowing year in 2008?---Yeah,
I'm not sure. I think that's the onIy time I ever had a
discussion with her about something reIating to him.

In Iate May of 2007?---Yep.

You say you recaII being concerned that she was acting for
him, given that she's purportedIy trying to get away, her
motivation for assisting poIice is purportedIy to try and
get away from the MokbeIs, but here she is, it's a1] worked
out perfectIy we11, he's been arrested and she's invoIving
herseIf again?---I don't know that it wouId necessari,
you know, be part of a great pIan that she had, but yeah,
Iook, I was surprised because, you know, there had been
significant efforts made to remove her from, from that
fami, from representing him, you know, and whether
intentionaIIy or otherwise she — she didn't.

This is a11 happening in circumstances where you're the
primary investigator for threats against her for
potentiaIIy, or being a dog, to use the coIIOquiaI
expression?—--Yep.

And that aII reIated to the arrests that were occurring
around Operation -)- - —Yep.

Did you say to her, "What are you doing? How can you
possin be representing this person"?---No, I didn't. No,
I didn't but, you know - - -

Did you go - - - ?---I don't want to keep saying that
aspect of it was being handIed by others but it truIy was.
There was a Iot of cross over. You know, that side of
things was being managed dai. She was being managed
dai by other peopIe.

She's being managed dai by Victoria PoIice, by you as a
victim, you're the investigator and deaIing with her as a
victim?---Yes.

You're aISo deaIing with her as a Iawyer in this, or
purported 1awyer in reIation to MiIad MokbeI, and poIice
are aISo deaIing with her as an informer, incIuding against
MiIad Mokbe1?---Yes. Yeah. WeII, you know, we aII have
our defined roIes. Yep, I was the informant for MiIad,
that was my roIe. I was the investigator for her threats,
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that was my role. There was a whole other unit that was 
dedicated full-time to managing her as an informer and all 
the risks that go along with that and that was - - -

To put it all together you're Victoria Police and you knew 
that other role that was being handled by that other 
section or the other people within Victoria Police, that 
she was that informer?---Yep, and I knew there was a whole 
group of competent experienced people that were dealing 
with that, so if they had come in and tried to investigate 
the threats to her, I'd go, "Well what are you doing? 
That's what you're doing". And it's similar, we've all got 
our defined roles. It's impossible for one person or a 
group of people to be across everything, that's why we have 
different areas of Victoria Police that handle different 
things so they can be done with the appropriate resources 
and the appropriate attention to detail and the appropriate 
speciality. 

I accept that there are these defined roles but clearly 
what's going on is completely and wholly inappropriate. 
You're dealing with someone as a lawyer where you know that 
oughtn't be acting and no one's doing anything about it. 
You might think they're trying to do something about it but 
clearly it's not working?---! agree clearly it wasn't 
working but it's not like, you know, we're all blind to it. 
We all understood it and we all understood, or certainly I 
understood that it was being managed. 

But how was it being managed, because it kept on happening 
and how do you think it was being managed? Were you 
raising it up with supervisor saying, "What's going on? We 
need to do something more about this because whatever the 
SDU are doing it's not working"?---Well, the short answer 
is no, I didn't. I don't think it was necessary. You 
know, I had, still do, had full confidence in, you know, 
the people above me and the people working in the other 
areas that were dealing with this. I think what my naivety 
is in relation to, you know, her motivation. There was a 
limit to what I knew in terms of, you know, why she was 
remaining involved with these people. You know, perhaps 
with the full picture, you know, it might have been 
different, I don't know. 

All right. You were the informant for Mi lad Mokbel. Any 
negotiations I take it in terms of him resolving his matter 
you would have known about?---As I said, I think there's 
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that was my role. There was a whole other unit that was 
dedicated full-time to managing her as an informer and all 
the risks that go along with that and that was - - -

To put it all together you're Victoria Police and you knew 
that other role that was being handled by that other 
section or the other people within Victoria Police, that 
she was that informer?---Yep, and I knew there was a whole 
group of competent experienced people that were dealing 
with that, so if they had come in and tried to investigate 
the threats to her, I'd go, "Well what are you doing? 
That's what you're doing". And it's similar, we've all got 
our defined roles. It's impossible for one person or a 
group of people to be across everything, that's why we have 
different areas of Victoria Police that handle different 
things so they can be done with the appropriate resources 
and the appropriate attention to detail and the appropriate 
speciality. 

I accept that there are these defined roles but clearly 
what's going on is completely and wholly inappropriate. 
You're dealing with someone as a lawyer where you know that 
oughtn't be acting and no one's doing anything about it. 
You might think they're trying to do something about it but 
clearly it's not working?---! agree clearly it wasn't 
working but it's not like, you know, we're all blind to it. 
We all understood it and we all understood, or certainly I 
understood that it was being managed. 

But how was it being managed, because it kept on happening 
and how do you think it was being managed? Were you 
raising it up with supervisor saying, "What's going on? We 
need to do something more about this because whatever the 
SDU are doing it's not working"?---Well, the short answer 
is no, I didn't. I don't think it was necessary. You 
know, I had, still do, had full confidence in, you know, 
the people above me and the people working in the other 
areas that were dealing with this. I think what my naivety 
is in relation to, you know, her motivation. There was a 
limit to what I knew in terms of, you know, why she was 
remaining involved with these people. You know, perhaps 
with the full picture, you know, it might have been 
different, I don't know. 

All right. You were the informant for Mi lad Mokbel. Any 
negotiations I take it in terms of him resolving his matter 
you would have known about?---As I said, I think there's 
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that was my ro1e. There was a who1e other unit that was
dedicated fu11-time to managing her as an informer and 311
the risks that go a1ong with that and that was - - -

To put it a11 together you're Victoria Po1ice and you knew
that other ro1e that was being hand1ed by that other
section or the other peop1e within Victoria Po1ice, that
she was that informer?--—Yep, and I knew there was a who1e
group of competent experienced peop1e that were dea1ing
with that, so if they had come in and tried to investigate
the threats to her, I'd go, "We11 what are you doing?
That's what you're doing". And it's simi1ar, we've a11 got
our defined ro1es. It's impossib1e for one person or a
group of peop1e to be across everything, that's why we have
different areas of Victoria Po1ice that hand1e different
things so they can be done with the appropriate resources
and the appropriate attention to detai1 and the appropriate
specia1ity.

I accept that there are these defined ro1es but c1ear1y
what's going on is comp1ete1y and who11y inappropriate.
You're dea1ing with someone as a 1awyer where you know that
oughtn't be acting and no one's doing anything about it.
You might think they're trying to do something about it but
c1ear1y it's not working?—--I agree c1ear1y it wasn't
working but it's not 1ike, you know, we're a11 b1ind to it.
We a11 understood it and we a11 understood, or certain1y I
understood that it was being managed.

But how was it being managed, because it kept on happening
and how do you think it was being managed? Were you
raising it up with supervisor saying, "What's going on? We
need to do something more about this because whatever the
SDU are doing it's not working"?---We11, the short answer
is no, I didn't. I don't think it was necessary. You
know, I had, sti11 do, had fu11 confidence in, you know,
the peop1e above me and the peop1e working in the other
areas that were dea1ing with this. I think what my naivety
is in re1ation to, you know, her motivation. There was a
1imit to what I knew in terms of, you know, why she was
remaining invo1ved with these peop1e. You know, perhaps
with the fu11 picture, you know, it might have been
different, I don't know.

A11 right. You were the informant for Mi1ad Mokbe1. Any
negotiations I take it in terms of him reso1ving his matter
you wou1d have known about?---As I said, I think there's
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some suggestion over a telephone call between him and his 
wife where he references Ms Gobbo and some supposed 
negotiation/resolution. We never have any say, it's all 
done through the OPP. 

If members of Purana are negotiating with Milad Mokbel in 
terms of resolving his matter, you would have known about 
it as the informant?---We wouldn't be. 

But if you're the informant in a matter and members of your 
crew, members of Purana are negotiating, are speaking with 
Milad Mokbel about resolving his matter, and the terms on 
which it might resolve, you would know about it?---! would 
like to think so but I don't think that ever happened and 
so therefore if it did, clearly I would know about it. 

On 13 March 2007 there's records of the SDU controller, 
Mr Jones, discussing the upcoming committal of Milad Mokbel 
with Detective Flynn?---Yes. 

~out how to protect her by not declaring 
.......... arrest or her involvement in that. They 
discuss police notes, the options they have about deleting 
matters and the problem that if they claimed PI! the 
Magistrate would find out about Ms Gobbo's 
involvement?---Yes. 

Was that the type of thing you were aware of?---! do 
remember a discussion about the redaction of notes. I 
remember the issue of was the 
sticking point and I, like I remember saying, well we 
can't, we can't hide from what, it's everywhere. 

Do you see a problem with a discussion about, "Well we 
don't want to have to claim PI! on this material because 
then the Magistrate will find out what's going on", do you 
see a problem with that?---Well, I guess yes and no. I 
mean I think it's probably a preference not to, but 
ultimately that's the, that's the only process in place, so 
if you have to, it's the lesser of two evils if you like. 

Don't you see a problem in withholding from the court the 
true state of affairs so that the Magistrate or the court 
is able to rule on the admissibility of evidence?---Well, 
yes. Yes, of course. 

And what's being discussed here is, "Well, we're just going 
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some suggestion over a telephone call between him and his 
wife where he references Ms Gobbo and some supposed 
negotiation/resolution. We never have any say, it's all 
done through the OPP. 

If members of Purana are negotiating with Milad Mokbel in 
terms of resolving his matter, you would have known about 
it as the informant?---We wouldn't be. 

But if you're the informant in a matter and members of your 
crew, members of Purana are negotiating, are speaking with 
Milad Mokbel about resolving his matter, and the terms on 
which it might resolve, you would know about it?---! would 
like to think so but I don't think that ever happened and 
so therefore if it did, clearly I would know about it. 

On 13 March 2007 there's records of the SDU controller, 
Mr Jones, discussing the upcoming committal of Milad Mokbel 
with Detective Flynn?---Yes. 

~out how to protect her by not declaring 
.......... arrest or her involvement in that. They 
discuss police notes, the options they have about deleting 
matters and the problem that if they claimed PI! the 
Magistrate would find out about Ms Gobbo's 
involvement?---Yes. 

Was that the type of thing you were aware of?---! do 
remember a discussion about the redaction of notes. I 
remember the issue of was the 
sticking point and I, like I remember saying, well we 
can't, we can't hide from what, it's everywhere. 

Do you see a problem with a discussion about, "Well we 
don't want to have to claim PI! on this material because 
then the Magistrate will find out what's going on", do you 
see a problem with that?---Well, I guess yes and no. I 
mean I think it's probably a preference not to, but 
ultimately that's the, that's the only process in place, so 
if you have to, it's the lesser of two evils if you like. 

Don't you see a problem in withholding from the court the 
true state of affairs so that the Magistrate or the court 
is able to rule on the admissibility of evidence?---Well, 
yes. Yes, of course. 

And what's being discussed here is, "Well, we're just going 
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some suggestion over a telephone call between him and his
wife where he references Ms Gobbo and some supposed
negotiation/resolution. We never have any say. it's all
done through the OPP.

If members of Purana are negotiating with Milad Mokbel in
terms of resolving his matter, you would have known about
it as the informant?---we wouldn't be.

But if you're the informant in a matter and members of your
crew. members of Purana are negotiating, are speaking with
Milad Mokbel about resolving his matter, and the terms on
which it might resolve. you would know about it?---I would
like to think so but I don't think that ever happened and
so therefore if it did. clearly I would know about it.

On 13 March 2007 there's records of the SDU controller,
Mr Jones. discussing the upcoming committal of Milad Mokbel
with Detective Flynn?-o-Yes.

The talk about how to protect her by not declaring
harrest or her involvement in that. They
discuss police notes. the options they have about deleting
matters and the problem that if they claimed PII the
Magistrate would find out about Ms Gobbo's
involvement?---Yes.

Was that the type of thing you were aware of?---I do
remember a discussion about the redaction of notes. I
remember the issue of W was the
sticking point and I, like I remember saying, well we
can't. we can‘t hide from what. it's everywhere.

Do you see a problem with a discussion about, "Well we
don't want to have to claim PII on this material because
then the Magistrate will find out what's going on", do you
see a problem with that?--—Nell. I guess yes and no. I
mean I think it's probably a preference not to. but
ultimately that's the. that's the only process in place. so
if you have to. it's the lesser of two evils if you like.

Don't you see a problem in withholding from the court the
true state of affairs so that the Magistrate or the court
is able to rule on the admissibility of evidence?---Well.
yes. Yes. of course.

And what's being discussed here is. "Well. we're just going
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to redact notes, not necessarily that ought to be redacted, 
but we'll potentially just redact them but we don't want to 
claim PI! because that might alert the Magistrate to what's 
going on here and they oughtn't be redacted"?---Well I 
think it's obviously a discussion, you know, early stages 
but I mean if you get to the point where it's revealing a 
source or claiming PI!, well you've got no, you've got no 
choice. 

There's another meeting with Mr Flynn on 19 March where 
they agree to hand over notes to the defence that relate to 
Mi lad Mokbel 's arrest but not So 
that's the way they deal with it, we just won't hand over 
those other relevant notes relating to , 
we'll just hand over the Milad Mokbel notes. Do you recall 

?---Who is the conversation with? 

Between Mr Flynn and the SDU?---I don't know. 

Now, Mr Rowe, following that it's apparent that there were 
discussions going on between, involving Ms Gobbo by 
Mr O'Brien and Mr Flynn in relation to the resolution of 
Mi lad Mokbel 's matter. Were you - you no doubt would have 
been made aware of that surely as the informant?---As I 
said there was an email, there was an email that suggested 
he'd spoken on the phone and there was some, you know, 
limited detail in that. You know, but -

And that was an email - I think I've got a reference to it 
somewhere, that was an email in relation to some 
intelligence coming through from Corrections, is that 
right?---Yes. 

As to Milad Mokbel talking about some discussions 
potentially that he'd been having with Purana about 
resolving his matter and was there a reference in relation 
to the charges that were potentially being levelled against 
his wife as well?---No, that's - that's not the email I'm 
talking about and there was no suggestion that it was in 
discussions with Purana. 

Were you aware that there were charges being levelled 
against Mil ad Mokbel 's wife around that time as well?---In 
relation to assets? 

Yes?---Yes. 
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to redact notes, not necessarily that ought to be redacted, 
but we'll potentially just redact them but we don't want to 
claim PI! because that might alert the Magistrate to what's 
going on here and they oughtn't be redacted"?---Well I 
think it's obviously a discussion, you know, early stages 
but I mean if you get to the point where it's revealing a 
source or claiming PI!, well you've got no, you've got no 
choice. 

There's another meeting with Mr Flynn on 19 March where 
they agree to hand over notes to the defence that relate to 
Mi lad Mokbel 's arrest but not So 
that's the way they deal with it, we just won't hand over 
those other relevant notes relating to , 
we'll just hand over the Milad Mokbel notes. Do you recall 

?---Who is the conversation with? 

Between Mr Flynn and the SDU?---I don't know. 

Now, Mr Rowe, following that it's apparent that there were 
discussions going on between, involving Ms Gobbo by 
Mr O'Brien and Mr Flynn in relation to the resolution of 
Mi lad Mokbel 's matter. Were you - you no doubt would have 
been made aware of that surely as the informant?---As I 
said there was an email, there was an email that suggested 
he'd spoken on the phone and there was some, you know, 
limited detail in that. You know, but -

And that was an email - I think I've got a reference to it 
somewhere, that was an email in relation to some 
intelligence coming through from Corrections, is that 
right?---Yes. 

As to Milad Mokbel talking about some discussions 
potentially that he'd been having with Purana about 
resolving his matter and was there a reference in relation 
to the charges that were potentially being levelled against 
his wife as well?---No, that's - that's not the email I'm 
talking about and there was no suggestion that it was in 
discussions with Purana. 

Were you aware that there were charges being levelled 
against Mil ad Mokbel 's wife around that time as well?---In 
relation to assets? 

Yes?---Yes. 
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to redact notes. not necessarily that ought to be redacted.
but we'll potentially just redact them but we don't want to
claim PII because that might alert the Magistrate to what's
going on here and they oughtn't be redacted"?---Well I
think it's obviously a discussion. you know. early stages
but I mean if you get to the point where it's revealing a
source or claiming PII. well you've got no. you've got no
choice.

There's another meeting with Mr Flynn on 19 March where
they agree to hand over notes to the defence that relate to
Milad Mokbel 's arrest but not_. So
that's the way they deal with it. we just won't hand over
those other relevant notes relating to w ,
we'll just hand over the Milad Mokbel notes. Do you recall
- - - ?---Who is the conversation with?

Between Mr Flynn and the SDU?---I don't know.

Now. Mr Rowe. following that it's apparent that there were
discussions going on between. involving Ms Gobbo by
Mr O'Brien and Mr Flynn in relation to the resolution of
Milad Mokbel's matter. were you — you no doubt would have
been made aware of that surely as the informant?---As I
said there was an email. there was an email that suggested
he'd spoken on the phone and there was some. you know.
limited detail in that. You know. but — - -

And that was an email - I think I've got a reference to it
somewhere. that was an email in relation to some
intelligence coming through from Corrections, is that
right?---Yes.

As to Milad Mokbel talking about some discussions
potentially that he'd been having with Purana about
resolving his matter and was there a reference in relation
to the charges that were potentially being levelled against
his wife as well?---No. that's - that's not the email I'm
talking about and there was no suggestion that it was in
discussions with Purana.

Were you aware that there were charges being levelled
against Milad Mokbel's wife around that time as well?---In
relation to assets?

Yes?---Yes.
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And criminal charges in relation to those matters 
though?---Yes, I believe so. 
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Are you aware that those charges were being discussed as 
the basis of some leverage against, to get Mi lad Mokbel to 
assist authorities?---I'm not sure. Like I - no, that 
would surprise me. I don't think that would ever have been 
an option given, you know, the other matter his wife had in 
relation to Tony Mokbel - the house and the surety and 
whatever else it was. That would surprise me, but if 
others were having that conversation. 

There were some meetings that Mr O'Brien is involved in 
with Ms Gobbo in March. There are meetings that Mr Flynn 
talks about in his statement, a number of meetings that he 
has with her in relation to discussions trying to resolve 
the matter with her?---Okay. 

Including on 28 May, which is the day before you're ringing 
her saying, "Can you get him to help us out and provide 
this voluntary DNA sample"?---Okay. 

So presumably you are made aware that these discussions are 
going on by your superiors with Milad Mokbel?---No, I 
wouldn't say that. I'd say presumably I was made aware 
that she was representing him. 

Yes?---But, you know, I don't recall any discussions in 
relation to Mi lad and as I said, I don't know how, I don't 
know for what, for what gain or for - yeah, I don't know 
for what gain. 

The gain for Ms Gobbo in representing Milad Mokbel and 
trying to get him to plead is there's less of a risk to her 
once it comes up for committal if it's resolved by that 
stage?---No, I think that's - I mean it's obviously a 
question for the people that are having these 
conversations, but I can't see that that would be the 
thought process. I think that's a longish bow. 

An analysis of the material will bear out that that was 
exactly the thought process. The thought process was, I 
think this was borne out by one of the discussions that SDU 
had with Mr Flynn back in March. The best outcome would be 
Milad Mokbel pleading, this is in relation to a discussion 
about what to disclose in that case relating to Ms Gobbo. 
It's exactly the thought process?---Well, I can't comment 
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though?---Yes, I believe so. 
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Are you aware that those charges were being discussed as 
the basis of some leverage against, to get Mi lad Mokbel to 
assist authorities?---I'm not sure. Like I - no, that 
would surprise me. I don't think that would ever have been 
an option given, you know, the other matter his wife had in 
relation to Tony Mokbel - the house and the surety and 
whatever else it was. That would surprise me, but if 
others were having that conversation. 

There were some meetings that Mr O'Brien is involved in 
with Ms Gobbo in March. There are meetings that Mr Flynn 
talks about in his statement, a number of meetings that he 
has with her in relation to discussions trying to resolve 
the matter with her?---Okay. 

Including on 28 May, which is the day before you're ringing 
her saying, "Can you get him to help us out and provide 
this voluntary DNA sample"?---Okay. 

So presumably you are made aware that these discussions are 
going on by your superiors with Milad Mokbel?---No, I 
wouldn't say that. I'd say presumably I was made aware 
that she was representing him. 

Yes?---But, you know, I don't recall any discussions in 
relation to Mi lad and as I said, I don't know how, I don't 
know for what, for what gain or for - yeah, I don't know 
for what gain. 

The gain for Ms Gobbo in representing Milad Mokbel and 
trying to get him to plead is there's less of a risk to her 
once it comes up for committal if it's resolved by that 
stage?---No, I think that's - I mean it's obviously a 
question for the people that are having these 
conversations, but I can't see that that would be the 
thought process. I think that's a longish bow. 

An analysis of the material will bear out that that was 
exactly the thought process. The thought process was, I 
think this was borne out by one of the discussions that SDU 
had with Mr Flynn back in March. The best outcome would be 
Milad Mokbel pleading, this is in relation to a discussion 
about what to disclose in that case relating to Ms Gobbo. 
It's exactly the thought process?---Well, I can't comment 
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And criminaT charges in reTation to those matters
though?---Yes, I beTieve so.

Are you aware that those charges were being discussed as
the basis of some 1everage against, to get MiTad MokbeT to
assist authorities?---I'm not sure. Like I - no, that
woq surprise me. I don't think that woq ever have been
an option given, you know, the other matter his wife had in
reTation to Tony MokbeT - the house and the surety and
whatever eTSe it was. That woq surprise me, but if
others were having that conversation.

There were some meetings that Mr O'Brien is invoTved in
with Ms Gobbo in March. There are meetings that Mr FTynn
taTks about in his statement, a number of meetings that he
has with her in reTation to discussions trying to resoTve
the matter with her?---0kay.

IncTuding on 28 May, which is the day before you're ringing
her saying, "Can you get him to heTp us out and provide
this voTuntary DNA sampTe"?---0kay.

So presumabTy you are made aware that these discussions are
going on by your superiors with MiTad Mokbe1?---No, I
woqn't say that. I'd say presumabTy I was made aware
that she was representing him.

Yes?---But, you know, I don't recaTT any discussions in
reTation to MiIad and as I said, I don't know how, I don't
know for what, for what gain or for - yeah, I don't know
for what gain.

The gain for Ms Gobbo in representing MiTad MokbeT and
trying to get him to pTead is there's Tess of a risk to her
once it comes up for committaT if it's resoTved by that
stage?———No, I think that's — I mean it's obviousTy a
question for the peopTe that are having these
conversations, but I can't see that that woq be the
thought process. I think that's a Tongish bow.

An ana1ysis of the materiaT wiTT bear out that that was
exactTy the thought process. The thought process was, I
think this was borne out by one of the discussions that SDU
had with Mr FTynn back in March. The best outcome woq be
MiTad Mokbe] pTeading, this is in reTation to a discussion
about what to discTose in that case reTating to Ms Gobbo.
It's exactTy the thought process?---We11, I can't comment
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on other people's thought processes and bits and pieces of 
information here, there and everywhere, I really can't. I 
mean, yep, the best outcome is always if someone pleads 
guilty, absolutely. You know, for those reasons and 
therefore she should negotiate his plea, you know, if that 
was the thought process and what was going on, that's news 
to me. 

This is the very reason why police oughtn't have been 
dealing with her, do you agree, in relation to her 
representation of Milad Mokbel especially?---No, I think 
it's why she shouldn't be representing Milad as opposed to 
the police dealing - - -

And the police should not be dealing with her in that 
respect?---Well, no, I don't think - I think once, once 
she's representing him to a certain extent, you know, we're 
in a no win situation. The issue is she shouldn't be 
representing him in the first place because then there's 
no, you know, the other stuff doesn't follow. 

And the police should be saying, "We're not dealing with 
you in relation to this matter, we can't"?---Well, my 
understanding is that that's exactly what was being said. 

If you can have a look at your diary for 29 June 
You've got a meeting there listed 11 .20 with the 
other members of Operation - is that right? 
from the SDU there's O'Brie~ynn, Kelly and 
Johns?---Yep. 

2007. 
DSU and 
Aside 

And there's three members of the SDU there, including 
Jones, Brennan and Bourne?---Yes. 

And all of those Purana members were due to give evidence 
in the forthcoming - committal proceedings, is that 
right?---I'm not sure whether they all were or not. 

Do you record matters re Operationllllllcommittal?---Yes. 

Do you recall what was discussed?---No, I don't. 

Was there discussion of non-disclosure of Ms Gobbo's 
involvement?---! don't know. I mean - we're meeting with 
the SDU so clearly it's around, around her but I don't know 
what was discussed. 
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on other people's thought processes and bits and pieces of 
information here, there and everywhere, I really can't. I 
mean, yep, the best outcome is always if someone pleads 
guilty, absolutely. You know, for those reasons and 
therefore she should negotiate his plea, you know, if that 
was the thought process and what was going on, that's news 
to me. 

This is the very reason why police oughtn't have been 
dealing with her, do you agree, in relation to her 
representation of Milad Mokbel especially?---No, I think 
it's why she shouldn't be representing Milad as opposed to 
the police dealing - - -

And the police should not be dealing with her in that 
respect?---Well, no, I don't think - I think once, once 
she's representing him to a certain extent, you know, we're 
in a no win situation. The issue is she shouldn't be 
representing him in the first place because then there's 
no, you know, the other stuff doesn't follow. 

And the police should be saying, "We're not dealing with 
you in relation to this matter, we can't"?---Well, my 
understanding is that that's exactly what was being said. 

If you can have a look at your diary for 29 June 
You've got a meeting there listed 11 .20 with the 
other members of Operation - is that right? 
from the SDU there's O'Brie~ynn, Kelly and 
Johns?---Yep. 

2007. 
DSU and 
Aside 

And there's three members of the SDU there, including 
Jones, Brennan and Bourne?---Yes. 

And all of those Purana members were due to give evidence 
in the forthcoming - committal proceedings, is that 
right?---I'm not sure whether they all were or not. 

Do you record matters re Operationllllllcommittal?---Yes. 

Do you recall what was discussed?---No, I don't. 

Was there discussion of non-disclosure of Ms Gobbo's 
involvement?---! don't know. I mean - we're meeting with 
the SDU so clearly it's around, around her but I don't know 
what was discussed. 
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on other people's thought processes and bits and pieces of
information here, there and everywhere, I reaIIy can't. I
mean, yep, the best outcome is a1ways if someone pIeads
guiIty, absqte. You know, for those reasons and
therefore she shouId negotiate his pIea, you know, if that
was the thought process and what was going on, that's news
to me.

This is the very reason why poIice oughtn't have been
deaIing with her, do you agree, in reIation to her
representation of MiIad MokbeI especiaIIy?---No, I think
it's why she shouIdn't be representing MiIad as opposed to
the poIice deaIing - - -

And the poIice shouId not be deaIing with her in that
respect?---We11, no, I don't think - I think once, once
she's representing him to a certain extent, you know, we're
in a no win situation. The issue is she shouIdn't be
representing him in the first pIace because then there's
no, you know, the other stuff doesn't foIIow.

And the poIice shouId be saying, "We're not deaIing with
you in reIation to this matter, we can't"?---We11, my
understanding is that that's exactIy what was being said.

If you can have a 100k at your diary for 29 June 2007.
You've got a meeting there Iisted 11.20 with the DSU and
other members of Operationq is that right? Aside
from the SDU there's O'Brien, ynn, Ke11y and
Johns?---Yep.

And there's three members of the SDU there, incIuding
Jones, Brennan and Bourne?———Yes.

And a1] of those Purana members were due to give evidence
in the forthcoming -committa1 proceedings, is that
right?---I'm not sure whether they 311 were or not.

Do you record matters re Operation _committa1?———Yes.

Do you recaII what was discussed?---No, I don't.

Was there discussion of non-discIosure of Ms Gobbo's
invoIvement?---I don't know. I mean - we're meeting with
the SDU so cIearIy it's around, around her but I don't know
what was discussed.
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Perhaps if you can put up the SMLs for that date, 29 June 
2007. Do you see there at the top of the screen it records 
that meeting with Mr O'Brien, Dale Flynn, yourself, 
Mr Kelly. "Operation Purana re Milad Mokbel committal 
commencing on 2 July 2007. Issue that Flynn notes will 
reveal human source atte~t police station on night 
- is arrested. -agrees to assist police and 
•••••••••••••• and others. Agreed Flynn's 
notes to be redacted on this point. If cross-examined 
about the same will reveal human source attended and gave 
lillllllegal advice. Human source to be protected because 
of current threat against the same"?---Yes. 

So you agree that those matters were discussed at that 
meeting?---! can't disagree, yep. 

It was agreed that notes would be redacted in that 
respect?---Well, I remember discussions about notes being 
redacted and I think the evidence suggests that they were 
redacted, so I accept they were. 

Do you know if there was any discussion about getting legal 
advice or what the court might require and what disclosure 
might require?---No. 

Do you think that there would have been those discussions 
or it just simply wouldn't have been discussed?---! don't 
know. The difficulty is, you know, balancing her two 
roles. You know, as an informer, yep, we'd be entitled not 
to disclose it. Yep, I understand that, you know, there's 
other things that have to occur, but her role as a, you 
know, solicitor, barrister, whatever, you know, ordinarily 
we wouldn't be entitled to. 

Ordinarily, well it's not a basis for redacting notes that 
someone is representing someone?---No, unless of course 
she's a source. 

All right?---But that's the whole point, isn't it? That's 
the whole difficulty of it. None of us would ever be here 
if there wasn't that second part of it, and that second 
part of it has implications with disclosure and PI!. 
That's the whole difficulty. I'm not suggesting we did it 
right or we couldn't have done it better, but they're the 
issues that we were all trying to navigate. 

Take out of the fact she was a source out of that?---But 
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Perhaps if you can put up the SMLs for that date, 29 June 
2007. Do you see there at the top of the screen it records 
that meeting with Mr O'Brien, Dale Flynn, yourself, 
Mr Kelly. "Operation Purana re Milad Mokbel committal 
commencing on 2 July 2007. Issue that Flynn notes will 
reveal human source atte~t police station on night 
- is arrested. -agrees to assist police and 
•••••••••••••• and others. Agreed Flynn's 
notes to be redacted on this point. If cross-examined 
about the same will reveal human source attended and gave 
lillllllegal advice. Human source to be protected because 
of current threat against the same"?---Yes. 

So you agree that those matters were discussed at that 
meeting?---! can't disagree, yep. 

It was agreed that notes would be redacted in that 
respect?---Well, I remember discussions about notes being 
redacted and I think the evidence suggests that they were 
redacted, so I accept they were. 

Do you know if there was any discussion about getting legal 
advice or what the court might require and what disclosure 
might require?---No. 

Do you think that there would have been those discussions 
or it just simply wouldn't have been discussed?---! don't 
know. The difficulty is, you know, balancing her two 
roles. You know, as an informer, yep, we'd be entitled not 
to disclose it. Yep, I understand that, you know, there's 
other things that have to occur, but her role as a, you 
know, solicitor, barrister, whatever, you know, ordinarily 
we wouldn't be entitled to. 

Ordinarily, well it's not a basis for redacting notes that 
someone is representing someone?---No, unless of course 
she's a source. 

All right?---But that's the whole point, isn't it? That's 
the whole difficulty of it. None of us would ever be here 
if there wasn't that second part of it, and that second 
part of it has implications with disclosure and PI!. 
That's the whole difficulty. I'm not suggesting we did it 
right or we couldn't have done it better, but they're the 
issues that we were all trying to navigate. 

Take out of the fact she was a source out of that?---But 
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Perhaps if you can put up the SMLs for that date. 29 June
2007. Do you see there at the top of the screen it records
that meeting with Mr O'Brien. Da1e F1ynn, yourse1f.
Mr Ke11y. "Operation Purana re Mi1ad Mokbe1 committa1
commencing on 2 Ju1y 2007. Issue that F1ynn notes wi11
revea1 human source attendin at po1ice station on night
”“ is arrested. iagrees to assist po1ice and

and Others- Agreed F'ynn'snotes to be redacted on this point. If cross-examined
about the same wi11 revea1 human source attended and gave
—1ega1 advice. Human source to be protected because
of current threat against the same”?---Yes.

So you agree that those matters were discussed at that
meeting?---I can't disagree. yep.

It was agreed that notes wou1d be redacted in that
respect?---we11. I remember discussions about notes being
redacted and I think the evidence suggests that they were
redacted, so I accept they were.

Do you know if there was any discussion about getting 1ega1
advice or what the court might require and what disc1osure
might require?—--No.

Do you think that there wou1d have been those discussions
or it just simp1y wou1dn't have been discussed?---I don't
know. The difficu1ty is, you know. ba1ancing her two
ro1es. You know. as an informer. yep, we'd be entit1ed not
to disc1ose it. Yep, I understand that. you know. there's
other things that have to occur, but her ro1e as a, you
know, so1icitor, barrister, whatever. you know. ordinari1y
we wou1dn't be entit1ed to.

0rdinari1y, we11 it's not a basis for redacting notes that
someone is representing someone?---No, un1ess of course
she's a source.

A11 right?---But that's the who1e point, isn't it? That's
the who1e difficu1ty of it. None of us wou1d ever be here
if there wasn't that second part of it, and that second
part of it has imp1ications with disc1osure and P11.
That's the who1e difficu1ty. I'm not suggesting we did it
right or we cou1dn‘t have done it better, but they're the
issues that we were 311 trying to navigate.

Take out of the fact she was a source out of that?---But
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you can't. 

Take out the fact she was a source, there's no basis upon 
to redact her turning up and providing advice on the 
night?---No, but we're all here talking about it, the fact 
that she is. How can I put my thought process in place 
saying she wasn't? Ordinarily, any other circumstance 
you're absolutely right. 

It would then deny when questioned upon on the subsequent 
hearings defence ability to examine on the influence that 
lawyer might have brought to bear on subsequent statements 
or assistance that they gave to the police, do you agree 
with that?---! think that's probably the end result. I 
don't think - well I can't speak for others. I don't think 
I could ever have had the ~oresight to turn my mind to it 
to that extent. 

A few days later the committal proceeding occurred with a 
number of those people that I mentioned before, Milad, 

 Barbaro, Bayeh, d?---Yes. 

Milad on the first day went straight hand-up brief?---Yes. 

That meant he was taken out of court pretty quickly and 
wasn't present for examination thereafter?---Yes. 

Of witnesses. Others examined witnesses and stayed in 
court?---Yes. 

All of them or some of them?---I'm not sure. I know 
Dominic Barbaro did because he was my accused. I think 
they must have because it went for several days, so they 
must have. I don't remember but I think they did. Tony 
Bayeh certainly did I think. 

All right. Now the following day, 3 July, there's evidence 
Ms Gobbo has a meeting with the SDU, an in person meeting 
and there's discussion at that stage about Mr O'Brien 
having been examined and the issue hadn't come up during 
his examination, so there was that relief at that point in 
time. Now, if I could just put up this piece of transcript 
for you, it's VPL.6030.0005.7227. This is part of a 
transcript of 3 July at p.121 of that transcript. No, not 
the committal transcript, an audio transcript. I'll read 
it to you. Maybe I put in the wrong reference. It's p.121 
there. Sorry, that's it, yep. So these might have the 
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you can't. 

Take out the fact she was a source, there's no basis upon 
to redact her turning up and providing advice on the 
night?---No, but we're all here talking about it, the fact 
that she is. How can I put my thought process in place 
saying she wasn't? Ordinarily, any other circumstance 
you're absolutely right. 

It would then deny when questioned upon on the subsequent 
hearings defence ability to examine on the influence that 
lawyer might have brought to bear on subsequent statements 
or assistance that they gave to the police, do you agree 
with that?---! think that's probably the end result. I 
don't think - well I can't speak for others. I don't think 
I could ever have had the ~oresight to turn my mind to it 
to that extent. 

A few days later the committal proceeding occurred with a 
number of those people that I mentioned before, Milad, 

 Barbaro, Bayeh, d?---Yes. 

Milad on the first day went straight hand-up brief?---Yes. 

That meant he was taken out of court pretty quickly and 
wasn't present for examination thereafter?---Yes. 

Of witnesses. Others examined witnesses and stayed in 
court?---Yes. 

All of them or some of them?---I'm not sure. I know 
Dominic Barbaro did because he was my accused. I think 
they must have because it went for several days, so they 
must have. I don't remember but I think they did. Tony 
Bayeh certainly did I think. 

All right. Now the following day, 3 July, there's evidence 
Ms Gobbo has a meeting with the SDU, an in person meeting 
and there's discussion at that stage about Mr O'Brien 
having been examined and the issue hadn't come up during 
his examination, so there was that relief at that point in 
time. Now, if I could just put up this piece of transcript 
for you, it's VPL.6030.0005.7227. This is part of a 
transcript of 3 July at p.121 of that transcript. No, not 
the committal transcript, an audio transcript. I'll read 
it to you. Maybe I put in the wrong reference. It's p.121 
there. Sorry, that's it, yep. So these might have the 
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you can't.

Take out the fact she was a source, there's no basis upon
to redact her turning up and providing advice on the
night?—--No, but we're a11 here ta1king about it, the fact
that she is. How can I put my thought process in p1ace
saying she wasn't? Ordinari1y, any other circumstance
you're abso1ute1y right.

It wou1d then deny when questioned upon on the subsequent
hearings defence abi1ity to examine on the inf1uence that
1awyer might have brought to bear on subsequent statements
or assistance that they gave to the po1ice, do you agree
with that?---I think that's probab1y the end resu1t. I
don't think - we11 I can't speak for others. I don't think
I cou1d ever have had the foresight to turn my mind to it
to that extent.

A few days 1ater the committa1 proceeding occurred with a
number of those peop1e that I mentioned before, Mi1ad,

Barbaro, Bayeh, d?---Yes.

Mi1ad on the first day went straight hand-up brief?---Yes.

That meant he was taken out of court pretty quick1y and
wasn't present for examination thereafter?---Yes.

Of witnesses. Others examined witnesses and stayed in
court?---Yes.

A11 of them or some of them?---I'm not sure. I know
Dominic Barbaro did because he was my accused. I think
they must have because it went for severa1 days, so they
must have. I don't remember but I think they did. Tony
Bayeh certain1y did I think.

A11 right. Now the fo11owing day, 3 Ju1y, there's evidence
Ms Gobbo has a meeting with the SDU, an in person meeting
and there's discussion at that stage about Mr O'Brien
having been examined and the issue hadn't come up during
his examination, so there was that re1ief at that point in
time. Now, if I cou1d just put up this piece of transcript
for you, it's VPL.6030.0005.7227. This is part of a
transcript of 3 Ju1y at p.121 of that transcript. No, not
the committa1 transcript, an audio transcript. I'11 read
it to you. Maybe I put in the wrong reference. It's p.121
there. Sorry, that's it, yep. So these might have the
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wrong pseudonyms on them of who was present for your 
purposes, but for other purposes it'll be fine. There's a 
conversation there and the lead in to this conversation, 
just to explain to you, there's a conversation happening in 
relation to Mr Karam because around that time Ms Gobbo's 
provided some information to her handlers that ultimately 
leads to the tomato tins arrests?---Okay. 

And there's a discussion of Mr Karam being represented by 
her when he's arrested potentially?---Yes. 

You'll see there Mr Jones says, "All right, it's really 
important for all of us that you don't represent anyone. 
M'mm", says Ms Gobbo. Mr Jones, "I'd hate to think that 
ultimately a conviction could be overturned because there 
was an allegation or a suggestion or a bloody inquiry in 
relation to whether he got completely unbiased 
uncompromised defence". Ms Gobbo says, "Who's ever going 
to know about that?" She goes on, "And there's already 20 
people in that category". Mr Jones says, "I know, I know. 
Don't think we haven't thought about this day in and day 
out". Ms Gobbo says, "I do". And Mr Jones goes on, "I 
fully expect that you would", and on it goes. There's an 
acknowledgement there that she's continually acting in 
conflict in relation to people, people are not getting 
unbiased and uncompromised defences. Do you accept 
that?---Well, I mean - as a general proposition, 
absolutely, I have to accept that, absolutely. You know, I 
mean I look at it now and I go, "Yeah, okay, yep, 
definitely". 

There's - - - ?---You know, like at the time, we're talking 
about, you know, a defence, I don't know whether you're 
talking from a disclosure angle or whether you're talking 
about her independence in representing people. You know, I 
didn't see that. You know, and I don't know, I'm happy for 
you to take me to a specific example where she's, you know, 
defending someone but, you know, in a compromise, so - - -

What I suggest to you is it's entirely apparent to members 
of the SDU that this is occurring. It's for the same 
reasons, you're in possession of all the knowledge and the 
investigators and admittedly you're a Senior Constable and 
you have superiors above you, but it's entirely apparent to 
the investigators involved in all of this that people are 
getting compromised legal representation. They're not 
getting unbiased, independent representation, to such an 
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wrong pseudonyms on them of who was present for your 
purposes, but for other purposes it'll be fine. There's a 
conversation there and the lead in to this conversation, 
just to explain to you, there's a conversation happening in 
relation to Mr Karam because around that time Ms Gobbo's 
provided some information to her handlers that ultimately 
leads to the tomato tins arrests?---Okay. 

And there's a discussion of Mr Karam being represented by 
her when he's arrested potentially?---Yes. 

You'll see there Mr Jones says, "All right, it's really 
important for all of us that you don't represent anyone. 
M'mm", says Ms Gobbo. Mr Jones, "I'd hate to think that 
ultimately a conviction could be overturned because there 
was an allegation or a suggestion or a bloody inquiry in 
relation to whether he got completely unbiased 
uncompromised defence". Ms Gobbo says, "Who's ever going 
to know about that?" She goes on, "And there's already 20 
people in that category". Mr Jones says, "I know, I know. 
Don't think we haven't thought about this day in and day 
out". Ms Gobbo says, "I do". And Mr Jones goes on, "I 
fully expect that you would", and on it goes. There's an 
acknowledgement there that she's continually acting in 
conflict in relation to people, people are not getting 
unbiased and uncompromised defences. Do you accept 
that?---Well, I mean - as a general proposition, 
absolutely, I have to accept that, absolutely. You know, I 
mean I look at it now and I go, "Yeah, okay, yep, 
definitely". 

There's - - - ?---You know, like at the time, we're talking 
about, you know, a defence, I don't know whether you're 
talking from a disclosure angle or whether you're talking 
about her independence in representing people. You know, I 
didn't see that. You know, and I don't know, I'm happy for 
you to take me to a specific example where she's, you know, 
defending someone but, you know, in a compromise, so - - -

What I suggest to you is it's entirely apparent to members 
of the SDU that this is occurring. It's for the same 
reasons, you're in possession of all the knowledge and the 
investigators and admittedly you're a Senior Constable and 
you have superiors above you, but it's entirely apparent to 
the investigators involved in all of this that people are 
getting compromised legal representation. They're not 
getting unbiased, independent representation, to such an 
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wrong pseudonyms on them of who was present for your
purposes, but for other purposes it'11 be fine. There's a
conversation there and the Iead in to this conversation,
just to exp1ain to you, there's a conversation happening in
reIation to Mr Karam because around that time Ms Gobbo's
provided some information to her handIers that u1timate1y
Ieads to the tomato tins arrests?---Okay.

And there's a discussion of Mr Karam being represented by
her when he's arrested potentiaIIy?---Yes.

You'11 see there Mr Jones says, "A11 right, it's rea11y
important for a11 of us that you don't represent anyone.
M'mm", says Ms Gobbo. Mr Jones, "I'd hate to think that
u1timate1y a conviction cou1d be overturned because there
was an a11egation or a suggestion or a b100dy inquiry in
reIation to whether he got compIete unbiased
uncompromised defence". Ms Gobbo says, "Who's ever going
to know about that?" She goes on, "And there's a1ready 20
peop1e in that category". Mr Jones says, "I know, I know.
Don't think we haven't thought about this day in and day
out". Ms Gobbo says, "I do". And Mr Jones goes on, "I
fu11y expect that you wou1d", and on it goes. There's an
acknow1edgement there that she's continua11y acting in
coaict in reIation to peopIe, peopIe are not getting
unbiased and uncompromised defences. Do you accept
that?---We11, I mean - as a generai proposition,
abso]ute1y, I have to accept that, absqte. You know, I
mean I Iook at it now and I go, "Yeah, okay, yep,
definite".

There's - - - ?---You know, 1ike at the time, we're ta1king
about, you know, a defence, I don't know whether you're
ta1king from a discIosure angie or whether you're taiking
about her independence in representing peopIe. You know, I
didn't see that. You know, and I don't know, I'm happy for
you to take me to a specific exampIe where she's, you know,
defending someone but, you know, in a compromise, so - - -

What I suggest to you is it's entire apparent to members
of the SDU that this is occurring. It's for the same
reasons, you're in possession of a1] the know1edge and the
investigators and admittedIy you're a Senior ConstabIe and
you have superiors above you, but it's entire apparent to
the investigators invoIved in a1] of this that peopIe are
getting compromised 1ega1 representation. They're not
getting unbiased, independent representation, to such an
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extent that we might have an inquiry that overturns these 
convictions?---Yeah, well I think, you know, you can't 
argue with that sitting here right now. You can't argue 
with that. I mean as I think I said the other day, you 
know, if, you know - it doesn't make any sense for us to 
have known it was so fraught yet just plough on anyway 
because it's all for nothing. You know, like the whole 
point of what we were doing was trying to, you know, put 
serious offenders in custody for offences they had 
committed. You know, there was a lot of bad things going 
on for a lot of different reasons. You know, what is the 
point of all that to do it in a way that would just render 
it useless. It just makes no sense. 

It only makes sense if you're going to cover up the things 
that might make it useless?---From the day 11111111 
lilllllllin those circumstances, and then did what 

, you know, the seed was sown and I 
remember having the conversation at the time, we can never 
hide from the fact that••·············· 
and she didn't tell anyone about it. It was always, it was 
always, and you look at the sudden receiving of threats and 
everything, that's exactly what happened, that's exactly 
happened. 

Beyond that the idea was to hide that she'd in fact been 
responsible for getting him in custody in the first 
place?---Well she was an informer. I think there's, you 
know, forget VicPol 's policies but, you know, even within 
the judiciary there's, you know, the legal system, there's 
protection for informers, yet did we apply it correctly? 
It would appear not. But there's protection. I think 
there's well understood the informer protection. 

And there's a limit to that protection?---There is a limit 
as we discussed the other day. 

That limit is the fair trial of an accused?---Yes. 

Okay. The committal is going on at this stage. You would 
understand what an order for witnesses out of court 
meant?---Yes. 

And the purpose of such an order is to ensure that 
witnesses coming after other evidence are not influenced 
and don't manipulate their own evidence?---Yes. 
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extent that we might have an inquiry that overturns these 
convictions?---Yeah, well I think, you know, you can't 
argue with that sitting here right now. You can't argue 
with that. I mean as I think I said the other day, you 
know, if, you know - it doesn't make any sense for us to 
have known it was so fraught yet just plough on anyway 
because it's all for nothing. You know, like the whole 
point of what we were doing was trying to, you know, put 
serious offenders in custody for offences they had 
committed. You know, there was a lot of bad things going 
on for a lot of different reasons. You know, what is the 
point of all that to do it in a way that would just render 
it useless. It just makes no sense. 

It only makes sense if you're going to cover up the things 
that might make it useless?---From the day 11111111 
lilllllllin those circumstances, and then did what 

, you know, the seed was sown and I 
remember having the conversation at the time, we can never 
hide from the fact that••·············· 
and she didn't tell anyone about it. It was always, it was 
always, and you look at the sudden receiving of threats and 
everything, that's exactly what happened, that's exactly 
happened. 

Beyond that the idea was to hide that she'd in fact been 
responsible for getting him in custody in the first 
place?---Well she was an informer. I think there's, you 
know, forget VicPol 's policies but, you know, even within 
the judiciary there's, you know, the legal system, there's 
protection for informers, yet did we apply it correctly? 
It would appear not. But there's protection. I think 
there's well understood the informer protection. 

And there's a limit to that protection?---There is a limit 
as we discussed the other day. 

That limit is the fair trial of an accused?---Yes. 

Okay. The committal is going on at this stage. You would 
understand what an order for witnesses out of court 
meant?---Yes. 

And the purpose of such an order is to ensure that 
witnesses coming after other evidence are not influenced 
and don't manipulate their own evidence?---Yes. 
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extent that we might have an inquiry that overturns these
convictions?---Yeah, weII I think. you know, you can't
argue with that sitting here right now. You can't argue
with that. I mean as I think I said the other day, you
know. if, you know - it doesn't make any sense for us to
have known it was so fraught yet just p10ugh on anyway
because it's aII for nothing. You know, Iike the whoie
point of what we were doing was trying to, you know, put
serious offenders in custody for offences they had
committed. You know, there was a iot of bad things going
On for a lot of different reasons. You know, what is the
point of a1] that to do it in a way that would just render
it useless. It just makes no sense.

It oniy makes sense if you're going to cover u the thin s
that might make it useIess?---From the dayH
_in those circumstances. and then did what
_you know, the seed was sown and I
remember having the conversation at the time, we can never
hide from the fact that—
and she didn't tei] anyone about it. It was aiways. it was
always, and you Iook at the sudden receiving of threats and
everything, that‘s exactiy what happened. that's exactIy
happened.

Beyond that the idea was to hide that she'd in fact been
responsibIe for getting him in custody in the first
p1ace?---We11 she was an informer. I think there's. you
know. forget VicPoI's poiicies but, you know, even within
the judiciary there's, you know, the Iegai system. there's
protection for informers, yet did we appIy it correctIy?
It wouId appear not. But there's protection. I think
there's we11 understood the informer protection.

And there's a 11mit to that protection?---There is a Iimit
as we discussed the other day.

That iimit is the fair triai of an accused?---Yes.

Okay. The committaI is going on at this stage. You wouId
understand what an order for witnesses out of court
meant?---Yes.

And the purpose of such an order is to ensure that
witnesses coming after other evidence are not inf1uenoed
and don't manipuiate their own evidence?---Yes.
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To suit the evidence before it?---Yes. 

If we go to the script of p.130 of that same conversation. 
This is again 3 July and I'll just generally take you 
through that. You see where the x's are I think that 
relates to lilllllllllll. Just so you're aware they're having 
some discus~t lilllllllllll· Ms Gobbo says that she's 
on the phone to him on the Sunday and they'd been having 
really intense conversations on the weekend about the 
committal and that that had continued today. Mr Jones 
interrupts, he says, "Sorry about interrupting, but is he", 
being-· "Going to lie about it or is he going to 
claim privilege about your stuff?" Do you see that?---Yes. 

So there seems to be some sort of discussion there as to, 
well, is he just going to straight up lie or is he going to 
claim privilege about her involvement? No advice one way 
or the other. We go on. Ms Gobbo says, "He knows that 
Flynn got asked the question" and just to put you in the 
picture or to remind you, on that day it seems as though 
Mr Flynn had gotten asked such a specific question that he 
had to provide, to give evidence that Ms Gobbo had attended 
on the night. Do you recall that occurring?---No, but I 
accept that. 

So Ms Gobbo says, "He knows that Flynn got asked that 
question did she attend, and he knows that Flynn 
unfortunately had to say I was there". She goes on, "And 
he knows that on that basis he can't let his hero Dale 
Flynn down by lying. So now the cat's out of the bag he 
can't lie about it". She goes on, "And I've said to Flynn 
he, you know, he hangs off your every word. I said to him 
~u can't because apparently what happened is that 
....... rang Flynn this morning, when he rang me he'd spoken 
to Flynn and he said, he didn't tell me very much and I 
said to-, 'I told you before he can't, he's a 
witness, he's not allowed to talk to people'", and that's a 
reference to that order for witnesses out of court, 
Mr Flynn couldn't talk to about his evidence. 
And Ms Gobbo is saying, "But I can and I said to him, I 
understand that this is what happened. I actually said to 
him, 'You want the good news or the bad news?' He says, 
'Give me the bad news'. I told him exactly what he was 
asked and what his answers were. ile oes, 'How could Dale 
have done that?' I said, 'Listen , Dale said to me 
that when the question got asked, e was fucked, he 
couldn't say anything else', like they were his exact 
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To suit the evidence before it?---Yes. 

If we go to the script of p.130 of that same conversation. 
This is again 3 July and I'll just generally take you 
through that. You see where the x's are I think that 
relates to lilllllllllll. Just so you're aware they're having 
some discus~t lilllllllllll· Ms Gobbo says that she's 
on the phone to him on the Sunday and they'd been having 
really intense conversations on the weekend about the 
committal and that that had continued today. Mr Jones 
interrupts, he says, "Sorry about interrupting, but is he", 
being-· "Going to lie about it or is he going to 
claim privilege about your stuff?" Do you see that?---Yes. 

So there seems to be some sort of discussion there as to, 
well, is he just going to straight up lie or is he going to 
claim privilege about her involvement? No advice one way 
or the other. We go on. Ms Gobbo says, "He knows that 
Flynn got asked the question" and just to put you in the 
picture or to remind you, on that day it seems as though 
Mr Flynn had gotten asked such a specific question that he 
had to provide, to give evidence that Ms Gobbo had attended 
on the night. Do you recall that occurring?---No, but I 
accept that. 

So Ms Gobbo says, "He knows that Flynn got asked that 
question did she attend, and he knows that Flynn 
unfortunately had to say I was there". She goes on, "And 
he knows that on that basis he can't let his hero Dale 
Flynn down by lying. So now the cat's out of the bag he 
can't lie about it". She goes on, "And I've said to Flynn 
he, you know, he hangs off your every word. I said to him 
~u can't because apparently what happened is that 
....... rang Flynn this morning, when he rang me he'd spoken 
to Flynn and he said, he didn't tell me very much and I 
said to-, 'I told you before he can't, he's a 
witness, he's not allowed to talk to people'", and that's a 
reference to that order for witnesses out of court, 
Mr Flynn couldn't talk to about his evidence. 
And Ms Gobbo is saying, "But I can and I said to him, I 
understand that this is what happened. I actually said to 
him, 'You want the good news or the bad news?' He says, 
'Give me the bad news'. I told him exactly what he was 
asked and what his answers were. ile oes, 'How could Dale 
have done that?' I said, 'Listen , Dale said to me 
that when the question got asked, e was fucked, he 
couldn't say anything else', like they were his exact 
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To Suit the evidence before it?---Yes.

If we go to the script of p.130 of that same conversation.
This is again 3 July and I'll just generally take you
through that. You see where the x's are I think that
relates to_ Just so you're aware they‘re having
some discussmn 8 out_. Ms Gobbo says that she's
on the phone to him on the Sunday and they'd been having
really intense conversations on the weekend about the
committal and that that had continued today. Mr Jones
interrupts, he says. "Sorry about interrupting. but is he",
being _, "Going to lie about it or is he going to
claim priv1 age about your stuff?" Do you see that?---Yes.

So there seems to be some sort of discussion there as to.
well, is he just going to straight up lie or is he going to
claim privilege about her involvement? No advice one way
or the other. We go on. Ms Gobbo says. "He knows that
Flynn got asked the question" and just to put you in the
picture or to remind you, on that day it seems as though
Mr Flynn had gotten asked such a specific question that he
had to provide. to give evidence that Ms Gobbo had attended
on the night. Do you recall that occurring?---No, but I
accept that.

80 Ms Gobbo says, “He knows that Flynn got asked that
question did she attend, and he knows that Flynn
unfortunately had to say I was there". She goes on, "And
he knows that on that basis he can't let his hero Dale
Flynn down by lying. So now the cat's out of the bag he
can't lie about it“. She goes on. "And I’ve said to Flynn
he. you know. he hangs off your every word. I said to him
that ou can't because apparently what happened is that
“rang Flynn this morning. when he rang me he'd spoken
to Flynn and he said, he didn't tell me very much and I
said to_ 'I told you before he can't. he's a
witness, he's not allowed to talk to people'", and that's a
reference to that order for witnesses out of court,
Mr Flynn couldn't talk to about his evidence.
And Ms Gobbo is saying. "But I can and I said to him, I
understand that this is what happened. I actually said to
him, 'You want the good news or the bad news?‘ He says.
'Give me the bad news'. I told him exactly what he was
asked and what his answers were. He oes, 'How could Dale
have done that?‘ I said. 'Listen* Dale said to me
that when the question got asked. 6 was fucked, he
couldn't say anything else'. like they were his exact
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words". Ms Gobbo goes on, "Now I said he couldn't say 
anything. I said, 'He can't claim privilege on the name of 
a person. He can't do that'. And llllllllis saying, 
·-·s going to fuckin' kill you', blah, blah, blah. I 
said, "It's done, it's out, it's the truth. He had to say 
it' . And I said, 'You can't let him down by saying 
anything different, we've been through it before' and so 
forth. What you said to me, what you told me privilege, 
privilege, privilege, they cannot make you answer those 
questions". Do you see that?---Yes. 

Were you aware that Ms Gobbo was at that time still 
providinglilllllllll with legal advice?---! don't know if 
that qualifies as legal advice. I know they used to talk 
all the time. 

In the context where she's supposedly providing advice and 
representation to Mil ad Mokbel?---Well, is she? You know, 
I know - I don't know whether she is, you know. 

You don't know whether she is?---What date was this 
conversation? 

This conversations 3 July?---So the committal has started? 

The committal has started?---Did she appear for Milad at 
the committal? My understanding is she didn't. 

He went straight hand-up, didn't he?---Yeah, but you've 
still got to have someone appearing for you. 

He might have had a solicitor do a straight hand-up brief, 
you might not have a barrister turn up to do that. You're 
aware that she's been providing Milad Mokbel with 
advice?---! understand that. We're talking about in the 
context of the committal, I don't think she's representing 
him at that point in time. 

Can you switch it on and off? At this point she's 
representing~. at this point she's representing 
Milad and that's all okay. You can't do that, can 
you?---It's probably a question for her. I mean, you know, 
from her point of view ethically you probably can't. I 
mean, I don't think we're going to pretend it doesn't 
happen, it doesn't still happen, it hasn't always happened. 
Like it does. Like, you know, if we're talking solely on 
confl i ct - - -
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words". Ms Gobbo goes on, "Now I said he couldn't say 
anything. I said, 'He can't claim privilege on the name of 
a person. He can't do that'. And llllllllis saying, 
·-·s going to fuckin' kill you', blah, blah, blah. I 
said, "It's done, it's out, it's the truth. He had to say 
it' . And I said, 'You can't let him down by saying 
anything different, we've been through it before' and so 
forth. What you said to me, what you told me privilege, 
privilege, privilege, they cannot make you answer those 
questions". Do you see that?---Yes. 

Were you aware that Ms Gobbo was at that time still 
providinglilllllllll with legal advice?---! don't know if 
that qualifies as legal advice. I know they used to talk 
all the time. 

In the context where she's supposedly providing advice and 
representation to Mil ad Mokbel?---Well, is she? You know, 
I know - I don't know whether she is, you know. 

You don't know whether she is?---What date was this 
conversation? 

This conversations 3 July?---So the committal has started? 

The committal has started?---Did she appear for Milad at 
the committal? My understanding is she didn't. 

He went straight hand-up, didn't he?---Yeah, but you've 
still got to have someone appearing for you. 

He might have had a solicitor do a straight hand-up brief, 
you might not have a barrister turn up to do that. You're 
aware that she's been providing Milad Mokbel with 
advice?---! understand that. We're talking about in the 
context of the committal, I don't think she's representing 
him at that point in time. 

Can you switch it on and off? At this point she's 
representing~. at this point she's representing 
Milad and that's all okay. You can't do that, can 
you?---It's probably a question for her. I mean, you know, 
from her point of view ethically you probably can't. I 
mean, I don't think we're going to pretend it doesn't 
happen, it doesn't still happen, it hasn't always happened. 
Like it does. Like, you know, if we're talking solely on 
confl i ct - - -
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words". Ms Gobbo goes on. "Now I said he couldn't say
anything. I said. 'He can't claim privilege on the name of
a erson. He can't do that'. And _is saying.
'h’s going to fuckin' kill you'. blah. blah. blah. 1
said. "It's done. it's out, it's the truth. He had to say
it'. And I said. ‘You can't let him down by saying
anything different. we've been through it before' and so
forth. What you said to me. what you told me privilege,
privilege. privilege. they cannot make you answer those
questions". Do you see that?—-—Yes.

Were you aware that Ms Gobbo was at that time still
providing_ with legal advice?---I don't know if
that qualifies as legal advice. I know they used to talk
all the time.

In the context where she's supposedly providing advice and
representation to Milad Mokbel?---Well. is she? You know,
I know - I don't know whether she is. you know.

You don't know whether she is?---What date was this
conversation?

This conversations 3 July?-—-So the committal has started?

The committal has started?---Did she appear for Milad at
the committal? My understanding is she didn't.

He went straight hand-up. didn't he?--—Yeah. but you've
still got to have someone appearing for you.

He might have had a solicitor do a straight hand-up brief,
you might not have a barrister turn up to do that. You're
aware that she's been providing Milad Mokbel with
advice?---I understand that. We're talking about in the
context of the committal. I don't think she's representing
him at that point in time.

Can you switch it on and off? At this point she's
representing —. at this point she's representing
Milad and that's all okay. You can't do that. can
you?---It's probably a question for her. I mean. you know.
from her point of view ethically you probably can't. I
mean. I don't think we're going to pretend it doesn't
happen. it doesn't still happen. it hasn't always happened.
Like it does. Like. you know. if we‘re talking solely on
conflict - - -
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And what we're seeing - - - ?---You know. 

- play out here is the police involved effectively in 
running the rabbit, getting, they know that Ms Gobbo is 
getting information from Flynn and others about what's 
going on in court and running it over to 1111111111?---Well, 
no, I think 11111111111 - - -

In contravention of court orders?---It isn't 111111111· I 
mean that's a lot for me to digest. 

This is Ms Gobbo giving an account of tellin 
what's gone on in court?---No, isn't it 
relaying what llllllllll's told her. 

She's relaying a conversation that she's had with 
about what's gone on in court. That's the effect of that 
conversation. "Dale said this in court." She's telling 
1111111111 what Dale had said in court so he can therefore 
adjust his evidence, he can choose not to lie now, he must 
claim privilege?---You've had time to read through it. I 
haven't read through it. But I'm not going to comment, to 
me that seems - I'm not saying you're wrong, but there's a 
fair bit going on there with respect. 

What would be the obligation on police if they're aware of 
contravention of court orders in such a 
circumstance?---Who's - who's contravening the order are 
you saying? 

I'm just saying the SDU are sitting there listening to 
Ms Gobbo tell them that she's effectively contravening 
court orders. There's an order for witnesses out of court. 
"Mr Flynn can't tell these things, but I can tell 
him these things", court are being contravened so that this 
witness is becoming aware of matters that the witness ought 
not be aware of. 

MS ARGIROPOULOS: Commissioner, there's a lot of 
propositions put in that question in circumstances where 
the witness has indicated if he wants the time taken to 
read the transcript he should do that. It seems to me 
that's an unfair question in the circumstances that 
indicated has been given, that there's a lot of going on 
that he hasn't digested. 
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And what we're seeing - - - ?---You know. 

- play out here is the police involved effectively in 
running the rabbit, getting, they know that Ms Gobbo is 
getting information from Flynn and others about what's 
going on in court and running it over to 1111111111?---Well, 
no, I think 11111111111 - - -

In contravention of court orders?---It isn't 111111111· I 
mean that's a lot for me to digest. 

This is Ms Gobbo giving an account of tellin 
what's gone on in court?---No, isn't it 
relaying what llllllllll's told her. 

She's relaying a conversation that she's had with 
about what's gone on in court. That's the effect of that 
conversation. "Dale said this in court." She's telling 
1111111111 what Dale had said in court so he can therefore 
adjust his evidence, he can choose not to lie now, he must 
claim privilege?---You've had time to read through it. I 
haven't read through it. But I'm not going to comment, to 
me that seems - I'm not saying you're wrong, but there's a 
fair bit going on there with respect. 

What would be the obligation on police if they're aware of 
contravention of court orders in such a 
circumstance?---Who's - who's contravening the order are 
you saying? 

I'm just saying the SDU are sitting there listening to 
Ms Gobbo tell them that she's effectively contravening 
court orders. There's an order for witnesses out of court. 
"Mr Flynn can't tell these things, but I can tell 
him these things", court are being contravened so that this 
witness is becoming aware of matters that the witness ought 
not be aware of. 

MS ARGIROPOULOS: Commissioner, there's a lot of 
propositions put in that question in circumstances where 
the witness has indicated if he wants the time taken to 
read the transcript he should do that. It seems to me 
that's an unfair question in the circumstances that 
indicated has been given, that there's a lot of going on 
that he hasn't digested. 
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And what we're seeing - - - ?---You know.

- - — p‘lay out here is the poiice involved effectiveiy in
running the rabbit. getting, they know that Ms Gobbo is
getting information from Fiynn and others about what's
going on in court and running it over to _”---We11,
no, 1 think_- - -
In contravention of court orders?-—-It isn‘t_. I
mean that's a iot for me to digest.

This is Ms Gobbo giving an account of teiiin
what's gone on in court?---No, isn't it . She's
reiaying what _'s toid her.

She's reiaying a conversation that she's had with”
about what's gone on in court. That‘s the effect of that
conversation. "Dale said this in court." She's te11ing
” what Daie had said in court so he can therefore
adjust his evidence, he can choose not to lie now. he must
claim priviiege?---You've had time to read through it. I
haven't read through it. But I'm not going to comment. to
me that seems - I‘m not saying you're wrong, but there's a
fair bit going on there with respect.

What wouid be the obiigation on poiice if they're aware of
contravention of court orders in such a
circumstance?---Who's - who's contravening the order are
you saying?

I'm just saying the SDU are sitting there listening to
Ms Gobbo te11 them that she's effectiveiy contravening
court orders. Therefls an order for witnesses out of court.
"Mr Fiynn can't tell _these things. but I can teH
him these things“. court are being contravened so that this
witness is becoming aware of matters that the witness ought
not be aware of.

MS ARGIROPOULOS: Commissioner. there's a iot of
propositions put in that question in circumstances where
the witness has indicated if he wants the time taken to
read the transcript he shouid do that. It seems to me
that's an unfair question in the circumstances that
indicated has been given. that there's a iot of going on
that he hasn't digested.
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MS TITTENSOR: I'll sit down and allow the witness to read 
it?---All I can say is Ms Gobbo is not a witness, Mr Jones 
is not a witness. If Mr Flynn has said something to her 
and then she says it to 11111111111. if that's the way it 
goes, I mean, yep, it shouldn't occur. I'm not going to 
suggest that that's some attempt by Mr Flynn to, you know, 
circumvent an order. 

I'm not suggesting it's an attempt by Mr Flynn to 
circumvent an order. I'm suggesting that - I'm asking if 
you become aware as a member of Victoria Police that court 
orders are being circumvented in such a way, what's your 
obligation?---Well, I think as an informant I would notify 
the prosecutor. I mean in these circumstances it's got to 
be an appreciation I guess from the police member involved 
that the order is in place and in fact it is being 
breached, which again I think is probably - I can't talk 
for what he would think. You know, whether that would 
occur to him at the time, I'm not, I'm not, I'm not sure, 
I'm not sure it would, you know, I'm not sure if I was 
involved in that conversation that that's, that that would 
be my thought process, I would be circumventing an order. 
You know, I don't think it would. 

I'm not sure if I'm meant to be tendering these extracts of 
conversations separately, Commissioner. 

COMMISSIONER: (Indistinct). Perhaps to be safe you should 
tender it. 

MS TITTENSOR: There's been two in the last little while. 

COMMISSIONER: They were both on 3 July, aren't they? 

MS TITTENSOR: Yes Commissioner. 

#EXHIBIT RC764A - (Confidential) Extracts from the. 
transcript of the audio between Nicola 
Gobbo and the SDU handlers on 3 July, 
p. 121 and p. 1 30. 

#EXHIBIT RC764B - (Redacted version.) 

MS TITTENSOR: If I can bring up an email. 
CNS.0005.0001 .0045. If we can scroll through to the - if 
we can scroll through. If you can just scroll up. Sorry, 
back a bit. There's been a query, it seems, as to the 
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MS TITTENSOR: I'll sit down and allow the witness to read 
it?---All I can say is Ms Gobbo is not a witness, Mr Jones 
is not a witness. If Mr Flynn has said something to her 
and then she says it to 11111111111. if that's the way it 
goes, I mean, yep, it shouldn't occur. I'm not going to 
suggest that that's some attempt by Mr Flynn to, you know, 
circumvent an order. 

I'm not suggesting it's an attempt by Mr Flynn to 
circumvent an order. I'm suggesting that - I'm asking if 
you become aware as a member of Victoria Police that court 
orders are being circumvented in such a way, what's your 
obligation?---Well, I think as an informant I would notify 
the prosecutor. I mean in these circumstances it's got to 
be an appreciation I guess from the police member involved 
that the order is in place and in fact it is being 
breached, which again I think is probably - I can't talk 
for what he would think. You know, whether that would 
occur to him at the time, I'm not, I'm not, I'm not sure, 
I'm not sure it would, you know, I'm not sure if I was 
involved in that conversation that that's, that that would 
be my thought process, I would be circumventing an order. 
You know, I don't think it would. 

I'm not sure if I'm meant to be tendering these extracts of 
conversations separately, Commissioner. 

COMMISSIONER: (Indistinct). Perhaps to be safe you should 
tender it. 

MS TITTENSOR: There's been two in the last little while. 

COMMISSIONER: They were both on 3 July, aren't they? 

MS TITTENSOR: Yes Commissioner. 

#EXHIBIT RC764A - (Confidential) Extracts from the. 
transcript of the audio between Nicola 
Gobbo and the SDU handlers on 3 July, 
p. 121 and p. 1 30. 

#EXHIBIT RC764B - (Redacted version.) 

MS TITTENSOR: If I can bring up an email. 
CNS.0005.0001 .0045. If we can scroll through to the - if 
we can scroll through. If you can just scroll up. Sorry, 
back a bit. There's been a query, it seems, as to the 

.19/11/19 9481 
ROWEXXN 

:
J
;
‘J

\
<

J
:
:
fi
€

'.
;
i;
m

—
.—

1.
—

{-
1

.
.

a
~I

—.J
a;

\J
A

A‘
“J

n m u

LT : f1 ]

r, : (VI #1

:(Id

—
l D

m
m
fl
m

m
w

A
A

J
h

-
h

-
h

-
b

-
h

-
A

-
h

w
w

w
w

w
w

“
Q

W
W

N
N

N
N

N
N

N
M

N
N

—
‘A

—
fi
—

l-
‘d

—
l—

IA
V

O
’J

U
‘l
-t

-i
O

‘D
m
fl
m

m
-b

O
-‘
D

N
A

O
C

D
m

‘l
O

U
I-

h
W

N
-‘
O

C
D

C
D

V
O

’D
U

‘I
-fi

(D
N

A

VPLDO1800010559

MS TITTENSOR: 1'11 sit down and aiiow the witness to read
it?---A11 I can say is Ms Gobbo is not a witness. Mr Jones
is not a witness. If Mr F1ynn has said something to her
and then she says it to W . if that's the way it
goes. I mean. yep. it shouidn't occur. I'm not going to
suggest that that's some attempt by Mr Fiynn to. you know,
circumvent an order.

I'm not suggesting it's an attempt by Mr F1ynn to
circumvent an order. I'm suggesting that - I'm asking if
you become aware as a member of Victoria Poiice that court
orders are being circumvented in such a way. what's your
obiigation?---We11. I think as an informant I wouid notify
the prosecutor. I mean in these circumstances it's got to
be an appreciation I guess from the poiice member invoived
that the order is in piace and in fact it is being
breached. which again I think is probabiy - I can't talk
for what he wouid think. You know. whether that wouid
occur to him at the time, I'm not. I'm not. I’m not sure.
I'm not sure it would. you know. I'm not sure if I was
invoived in that conversation that that’s. that that wouid
be my thought process. I wouId be circumventing an order.
You know. I don't think it wouid.

I’m not sure if I‘m meant to be tendering these extracts of
conversations separateiy, Commissioner.

COMMISSIONER: (Indistinct). Perhaps to be safe you shouid
tender it.

MS TITTENSOR: There's been two in the Iast IittIe whiIe.

COMMISSIONER: They were both on 3 July, aren’t they?

MS TITTENSOR: Yes Commissioner.

#EXHIBIT RCTG4A - (Confidentiai) Extracts from the.
transcript of the audio between Nicoia
Gobbo and the SDU handiers on 3 Juiy.
p.121 and p.130.

#EXHIBIT RC764B - (Redacted version.)

MS TITTENSOR: If I can bring up an emai].
CNS.0005.0001.0045. If we can scroi] through to the - if
we can scroi] through. If you can just scroi] up. Sorry.
back a bit. There‘s been a query. it seems. as to the
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representation of Mil ad and you send an email, this is 
from, a query from Corrections and then it seems to be an 
email from you in response. And this is 1 August 2007. 
"As far as we're concerned Milad is being represented by 
Lewenberg and Lewenberg, the solicitor is Avi Furstenberg. 
We have nothing to suggest that's changed recently as far 
we can tell and neither Nicola Gobbo nor Alistair Grigor 
are acting in any official capacity for Milad"?---Yes. 

Now, were you aware that she was acting in an unofficial 
capacity for Milad Mokbel?---! don't think that's a 
reference for that, I think that - well, the difficulty was 
her association with the family so, you know, this is a 
common thread through this whole thing, you know, we 
discussed the other days there's the difference between 
official, unofficial, I don't know. 

Corrections are concerned about whether appropriate 
professional visits are being conducted or professional 
telephone calls, is that right?---Yeah, I think there -
perhaps she was trying to go see him I think, maybe, from 
memory, and they were inquiring whether that was 
appropriate, because I think she was going to see 

Is there a reason why you say, "Well, as far as we can tell 
no official representation", but why don't you tell them 
unofficially behind the scenes she's representing and 
advising him?---! don't know. I don't know. Like I don't 
know what the date of that other email is. I think they 
may have already been aware at that point in time. 

If we can scroll up?---I'm not saying that's the reason but 
they may have already been aware. 

Someone else says "as suspected", and then if we can scroll 
up, Tracey Tosh indicates that, "Milad is providing us with 
a letter confirming he's willing to speak with Mr Grigor. 
Interesting spin though. I've questioned Nicola's position 
with Dale Flynn a couple of times. I think it is a 
conflict of interest to represent in his criminal 
matters, that other witness there in relation to personal 
matters and to continue, and that other witness being 
someone who also provided a statement in respect of Milad 
Mokbel, and to continue to visit Milad"?---Yes. 

Do you see that? So were you aware that Corrections were 
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representation of Mil ad and you send an email, this is 
from, a query from Corrections and then it seems to be an 
email from you in response. And this is 1 August 2007. 
"As far as we're concerned Milad is being represented by 
Lewenberg and Lewenberg, the solicitor is Avi Furstenberg. 
We have nothing to suggest that's changed recently as far 
we can tell and neither Nicola Gobbo nor Alistair Grigor 
are acting in any official capacity for Milad"?---Yes. 

Now, were you aware that she was acting in an unofficial 
capacity for Milad Mokbel?---! don't think that's a 
reference for that, I think that - well, the difficulty was 
her association with the family so, you know, this is a 
common thread through this whole thing, you know, we 
discussed the other days there's the difference between 
official, unofficial, I don't know. 

Corrections are concerned about whether appropriate 
professional visits are being conducted or professional 
telephone calls, is that right?---Yeah, I think there -
perhaps she was trying to go see him I think, maybe, from 
memory, and they were inquiring whether that was 
appropriate, because I think she was going to see 

Is there a reason why you say, "Well, as far as we can tell 
no official representation", but why don't you tell them 
unofficially behind the scenes she's representing and 
advising him?---! don't know. I don't know. Like I don't 
know what the date of that other email is. I think they 
may have already been aware at that point in time. 

If we can scroll up?---I'm not saying that's the reason but 
they may have already been aware. 

Someone else says "as suspected", and then if we can scroll 
up, Tracey Tosh indicates that, "Milad is providing us with 
a letter confirming he's willing to speak with Mr Grigor. 
Interesting spin though. I've questioned Nicola's position 
with Dale Flynn a couple of times. I think it is a 
conflict of interest to represent in his criminal 
matters, that other witness there in relation to personal 
matters and to continue, and that other witness being 
someone who also provided a statement in respect of Milad 
Mokbel, and to continue to visit Milad"?---Yes. 

Do you see that? So were you aware that Corrections were 
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representation of Milad and you send an email. this is
from, a query from Corrections and then it seems to be an
email from you in response. And this is 1 August 2007.
"As far as we're concerned Milad is being represented by
Lewenberg and Lewenberg. the solicitor is Avi Furstenberg.
We have nothing to suggest that's changed recently as far
we can tell and neither Nicola Gobbo nor Alistair Grigor
are acting in any official capacity for Milad"?—--Yes.

Now. were you aware that she was acting in an unofficial
capacity for Milad Mokbel?---I don't think that's a
reference for that. I think that - well. the difficulty was
her association with the family so. you know. this is a
common thread through this whole thing. you know, we
discussed the other days there's the difference between
official. unofficial, I don't know.

Corrections are concerned about whether appropriate
professional visits are being conducted or professional
telephone calls, is that right?---Yeah, I think there -
perhaps she was trying to go see him I think, maybe, from
memory, and they were inquiring whether that was
appropriate. because I think she was going to see

Is there a reason why you say, "Well, as far as we can tell
no official representation". but why don't you tell them
unofficially behind the scenes she's representing and
advising him?---I don't know. I don‘t know. Like I don't
know what the date of that other email is. I think they
may have already been aware at that point in time.

If we can scroll up?—--I'm not saying that‘s the reason but
they may have already been aware.

Someone else says "as suspected". and then if we can scroll
up. Tracey Tosh indicates that. “Milad is providing us with
a letter confirming he's willing to speak with Mr Grigor.
Interesting spin though. I've questioned Nicole's position
with Dale Flynn a couple of times.‘ I think it is a
conflict of interest to represent —in his criminal
matters, that other witness there in relation to personal
matters and to continue. and that other witness being
someone who also provided a statement in respect of Milad
Mokbel. and to continue to visit Milad"?---Yes.

Do you see that? So were you aware that Corrections were

.19/11/19 9482
ROWE )OGV



11 : 01 : 08 1 
11 : 01 : 13 2 
11 : 01 : 18 3 
11 : 01 : 22 4 
11 : 01 : 23 5 
11 : 01 : 24 6 
11 : 01 : 25 7 
11 : 01 : 27 8 
11 : 01 : 32 9 
11 : 01 : 34 10 
11 : 01 : 40 11 
11 : 01 : 40 12 
11 : 01 : 42 13 
11 : 01 : 42 14 

15 
11 : 01 : 44 16 
11 : 01 : 44 17 
11 : 01 : 45 18 
11 : 01 : 47 19 
11 : 01 : 50 20 
11 : 01 : 53 21 
11 : 01 : 53 22 
11 : 01 : 55 23 
11 : 01 : 59 24 
11 : 02 : 01 25 
11 : 02 : 02 26 
11 : 02 : 05 27 
11 : 02 : 08 28 
11 : 02 : 11 29 
11 : 02 : 13 30 
11 : 02 : 13 31 
11 : 02 : 15 32 
11 : 02 : 18 33 
11 : 02 : 21 34 
11 : 02 : 27 35 
11 : 02 : 31 36 
11 : 02 : 36 37 
11 : 02 : 42 38 
11 : 02 : 43 39 
11 : 02 : 47 40 
11 : 02 : 50 41 
11 : 02 : 53 42 
11 : 02 : 53 43 
11 : 02 : 56 44 
11 : 03 : 00 45 
11 : 03 : 03 46 
11 : 03 : 07 47 

VPL.0018.0007 .0561 

ra1s1ng concerns about Ms Gobbo's position in respect of 
conflicts between these various people?---! don't know. It 
doesn't ring a bell but if I'm in the email chain then 
clearly I was aware. 

I tender that email, Commissioner. 

#EXHIBIT RC765A - (Confidential) Email chain of 1/8/07 
between various people at Corrections 
and Rowe. 

#EXHIBIT RC765B - (Redacted version.) 

WITNESS: I mean, just bearing in mind 

COMMISSIONER: Just a minute please. 

MR McDERMOTT: Sorry Commissioner, just with the contact 
details for that particular officer, if that could not be 
as part of the tender. 

COMMISSIONER: It will be A and Bis confidential and then 
B will be the one that goes out in public form and it can 
be dealt with at that stage. 

WITNESS: Tracey Tosh is looking at it from the prison 
management point of view, so whilst I know she's used the 
conflict of interest she's coming at it from a prison 
security angle. 

MS TITTENSOR: She's actually talking about representing, 
do you se~think there's a conflict of interest to 
representlllllllll in his criminal matters?---! understand 
that. But, and again you can ask her if you want, but 
she's, she was in charge of all the major offenders at that 
prison at the time and who wasn't able to interact with who 
and communicate with who was her full-time job. While I 
understand she's worded it from a - I don't think she's 
coming at it from a, you know, fairness to the accused 
position. I think she's coming at it from a, you know, 
what's being passed between people within the prison. 

She seems to be asking some questions that might be a bit 
broader than that because she's questioning Dale Flynn 
about it as well?---She needs the information so she can 
make her assessment as to the security. I mean, Tracey 
Tosh, she's a manager at a prison. 
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ra1s1ng concerns about Ms Gobbo's position in respect of 
conflicts between these various people?---! don't know. It 
doesn't ring a bell but if I'm in the email chain then 
clearly I was aware. 

I tender that email, Commissioner. 

#EXHIBIT RC765A - (Confidential) Email chain of 1/8/07 
between various people at Corrections 
and Rowe. 

#EXHIBIT RC765B - (Redacted version.) 

WITNESS: I mean, just bearing in mind 

COMMISSIONER: Just a minute please. 

MR McDERMOTT: Sorry Commissioner, just with the contact 
details for that particular officer, if that could not be 
as part of the tender. 

COMMISSIONER: It will be A and Bis confidential and then 
B will be the one that goes out in public form and it can 
be dealt with at that stage. 

WITNESS: Tracey Tosh is looking at it from the prison 
management point of view, so whilst I know she's used the 
conflict of interest she's coming at it from a prison 
security angle. 

MS TITTENSOR: She's actually talking about representing, 
do you se~think there's a conflict of interest to 
representlllllllll in his criminal matters?---! understand 
that. But, and again you can ask her if you want, but 
she's, she was in charge of all the major offenders at that 
prison at the time and who wasn't able to interact with who 
and communicate with who was her full-time job. While I 
understand she's worded it from a - I don't think she's 
coming at it from a, you know, fairness to the accused 
position. I think she's coming at it from a, you know, 
what's being passed between people within the prison. 

She seems to be asking some questions that might be a bit 
broader than that because she's questioning Dale Flynn 
about it as well?---She needs the information so she can 
make her assessment as to the security. I mean, Tracey 
Tosh, she's a manager at a prison. 
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raising concerns about Ms Gobbo's position in respect of
conflicts between these various people?---I don't know. It
doesn't ring a bell but if I'm in the email chain then
Clearly I was aware.

I tender that email. Commissioner.

#EXHIBIT RC765A - (Confidential) Email chain of 1/8/07
between various people at Corrections
and Rowe.

#EXHIBIT RC765B - (Redacted version.)

WITNESS: I mean. just bearing in mind - - -

COMMISSIONER: Just a minute please.

MR McDERMOTT: Sorry Commissioner. just with the contact
details for that particular officer. if that could not be
as part of the tender.

COMMISSIONER: It will be A and B is confidential and then
B will be the one that goes out in public form and it can
be dealt with at that stage.

WITNESS: Tracey Tosh is looking at it from the prison
management point of View, so whilst I know she's used the
conflict of interest she's coming at it from a prison
security angle.

MS TITTENSOR: She‘s actually talking about representing.
do you se think there's a conflict of interest to
represent in his criminal matters?-——I understand
that. But, and again you can ask her if you want, but
she's. she was in charge of all the major offenders at that
prison at the time and who wasn't able to interact with who
and communicate with who was her full-time job. While I
understand she's worded it from a - I don't think she's
coming at it from a. you know, fairness to the accused
position. I think she's coming at it from a, you know.
what's being passed between people within the prison.

She seems to be asking some questions that might be a bit
broader than that because she's questioning Dale Flynn
about it as well?---She needs the information so she can
make her assessment as to the security. I mean, Tracey
Tosh, she's a manager at a prison.
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If we can go to another email dated 6 September 2007, 
VPL.6030.0031 .6754. You see there there's an email from 
Heyes to Kelly, or Rebecca Heyes to Jason Kelly?---Yes. 

Heyes H-e-y-e-s?---Yes. 

Wanting a DNA reference sample from Milad Mokbel?---Yes. 

And if we scroll up. Including the date, please. This is 
6 September 2007 and you're replying to Jason Kelly that 
you'd asked Nicola to inquire with Milad as to whether 
he'll consent and you'll let him know how you go. Again, 
you're inquiring with Nicola Gobbo in her capacity as a 
legal representative for Mil ad Mokbel. This is September 
2007?---Yes. 

Dealing with her again as his lawyer?---Yes. 

I tender that email, Commissioner. 

#EXHIBIT RC766A - (Confidential) Email 6/9/07 to Jason 
Kelly. 

#EXHIBIT RC766B - (Redacted version.) 

Are you aware around that time Ms Gobbo charged a fee 
through instructing solicitors Mr Grigor for providing 
advice as to the resolution of Mil ad Mokbel 's matter?---No, 
I'm not aware of that. 

There's a conversation Ms Gobbo has with the SDU around 30 
January 2008 refe~there having been a muck up of 
payments made to 111111111· You're aware that Ms Gobbo 
originally had been making some payments into 
~---Yes, I believe so. 

Which had been taken over by Purana?---Yes. 

And she indicated or the SDU indicated that they'd spoken 
to you about the muck up in those payments?---Perhaps. 

You don't dispute that?---Don't dispute that. 

~ow why Purana were making those payments to 
......... and that it was being held out to 11111111111 that 

Ms Gobbo was making those payments?---! don't know why that 
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If we can go to another email dated 6 September 2007, 
VPL.6030.0031 .6754. You see there there's an email from 
Heyes to Kelly, or Rebecca Heyes to Jason Kelly?---Yes. 

Heyes H-e-y-e-s?---Yes. 

Wanting a DNA reference sample from Milad Mokbel?---Yes. 

And if we scroll up. Including the date, please. This is 
6 September 2007 and you're replying to Jason Kelly that 
you'd asked Nicola to inquire with Milad as to whether 
he'll consent and you'll let him know how you go. Again, 
you're inquiring with Nicola Gobbo in her capacity as a 
legal representative for Mil ad Mokbel. This is September 
2007?---Yes. 

Dealing with her again as his lawyer?---Yes. 

I tender that email, Commissioner. 

#EXHIBIT RC766A - (Confidential) Email 6/9/07 to Jason 
Kelly. 

#EXHIBIT RC766B - (Redacted version.) 

Are you aware around that time Ms Gobbo charged a fee 
through instructing solicitors Mr Grigor for providing 
advice as to the resolution of Mil ad Mokbel 's matter?---No, 
I'm not aware of that. 

There's a conversation Ms Gobbo has with the SDU around 30 
January 2008 refe~there having been a muck up of 
payments made to 111111111· You're aware that Ms Gobbo 
originally had been making some payments into 
~---Yes, I believe so. 

Which had been taken over by Purana?---Yes. 

And she indicated or the SDU indicated that they'd spoken 
to you about the muck up in those payments?---Perhaps. 

You don't dispute that?---Don't dispute that. 

~ow why Purana were making those payments to 
......... and that it was being held out to 11111111111 that 

Ms Gobbo was making those payments?---! don't know why that 
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If we can go to another emaii dated 6 September 2007,
VPL.6030.0031.6754. You see there there's an emai] from
Heyes to Keiiy. or Rebecca Heyes to Jason Keiiy?---Yes.

Heyes H-e-y-e-s?---Yes.

Wanting a DNA reference sampie from Miiad Mokbe1?-—-Yes.

And if we scroii up. Including the date. piease. This is
6 September 2007 and you're repiying to Jason Ke11y that
you'd asked Nicoia to inquire with Miiad as to whether
he'11 consent and you'l] iet him know how you go. Again.
you're inquiring with Nicoia Gobbo in her capacity as a
1ega1 representative for Miiad Mokbei. This is September
2007?---Yes.

Deaiing with her again as his lawyer?---Yes.

I tender that email. Commissioner.

#EXHIBIT RC766A — (Confidentiai) Emaii 6/9/07 to Jason
Keiiy.

#EXHIBIT RC7668 - (Redacted version.)

Are you aware around that time Ms Gobbo charged a fee
through instructing soiicitors Mr Grigor for providing
advice as to the resoiution of Miiad Mokbe1's matter?---No.
I'm not aware of that.

There's a conversation Ms Gobbo has with the SDU around 30
January 2008 referrin to there having been a muck up of
payments made toh You're aware that Ms Gobbo
originaiiy had been making some payments into
----Yes. I beiieve so.

Which had been taken over by Purana?---Yes.

And she indicated or the SDU indicated that they‘d spoken
to you about the muck up in those payments?---Perhaps.

You don't dispute that?--—Don't dispute that.

Do ou know why Purana were making those payments to
hand that it was being heid out to that

Ms Gobbo was making those payments?—--I don't know why that
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part of it. I know the thought process behind paying was I 
think he'd been wiped by everyone in his circle, his 
family, his friends, so I think that's, that was the 
reasoning behind it. 

All right. One of the people that you refer to in your 
statement is Dominic Barbaro?---Yes. 

Paragraph 92, you talk about his being arrested on 17 May 
2006. He was one of the people you were the informant 
for?---Yes. 

He was charged with trafficking in large commercial 
quantities of drugs?---Before you start this topic, could 
we have an early break, please? I need to take the long 
walk. 

COMMISSIONER: Yes, all right then. 

(Short adjournment.) 

COMMISSIONER: Yes, Ms Tittensor. 

MS TITTENSOR: Thanks Commissioner. Mr Rowe, I was just 
asking you about Dominic Barbaro. He was arrested on 17 
May 2006, charged with a large commercial quan~ 
~~~~Y~:~ated to the property at which 111111111111111 

You say in your statement you don't believe Ms Gobbo had 
any involvement as he was represented by solicitors and 
counsel from New South Wales?---Yes. 

What I'll suggest to you, and I'll take you through some 
material, is that she was involved in his representation 
for a period of time and that those solicitors and counsel 
only came in towards the end of the time that Mr Barbaro 
was represented?---They definitely appeared for him at the 
committal and at his plea and sentence I believe. 

Yes. At the outset do you recall that there was a bail 
application being made by Mr Richter in relation to 
Mr Barbara's matter after his arrest?---! assume he made a 
bail application but I don't actually remember Mr Richter 
appearing, but yep. 

There's some ICRs, and we can put this up if we need to, on 
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part of it. I know the thought process behind paying was I 
think he'd been wiped by everyone in his circle, his 
family, his friends, so I think that's, that was the 
reasoning behind it. 

All right. One of the people that you refer to in your 
statement is Dominic Barbaro?---Yes. 

Paragraph 92, you talk about his being arrested on 17 May 
2006. He was one of the people you were the informant 
for?---Yes. 

He was charged with trafficking in large commercial 
quantities of drugs?---Before you start this topic, could 
we have an early break, please? I need to take the long 
walk. 

COMMISSIONER: Yes, all right then. 

(Short adjournment.) 

COMMISSIONER: Yes, Ms Tittensor. 

MS TITTENSOR: Thanks Commissioner. Mr Rowe, I was just 
asking you about Dominic Barbaro. He was arrested on 17 
May 2006, charged with a large commercial quan~ 
~~~~Y~:~ated to the property at which 111111111111111 

You say in your statement you don't believe Ms Gobbo had 
any involvement as he was represented by solicitors and 
counsel from New South Wales?---Yes. 

What I'll suggest to you, and I'll take you through some 
material, is that she was involved in his representation 
for a period of time and that those solicitors and counsel 
only came in towards the end of the time that Mr Barbaro 
was represented?---They definitely appeared for him at the 
committal and at his plea and sentence I believe. 

Yes. At the outset do you recall that there was a bail 
application being made by Mr Richter in relation to 
Mr Barbara's matter after his arrest?---! assume he made a 
bail application but I don't actually remember Mr Richter 
appearing, but yep. 

There's some ICRs, and we can put this up if we need to, on 
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part of it. I know the thought process behind paying was I
think he'd been wiped by everyone in his circle, his
family. his friends. so I think that‘s. that was the
reasoning behind it.

All right. One of the people that you refer to in your
statement is Dominic Barbaro?--—Yes.

Paragraph 92. you talk about his being arrested on 17 May
2006. He was one of the people you were the informant
for?-——Yes.

He was charged with trafficking in large commercial
quantities of drugs?---Before you start this topic, could
we have an early break. please? I need to take the long
walk.

COMMISSIONER: Yes, all right then.

(Short adjournment.)

COMMISSIONER: Yes. Ms Tittensor.

MS TITTENSOR: Thanks Commissioner. Mr Rowe, I was just
asking you about Dominic Barbaro. He was arrested on 17
May 2006, charged with a large commercial quantit of
druis. That related to the property at whichh

.---YeS.

You say in your statement you don't believe Ms Gobbo had
any involvement as he was represented by solicitors and
counsel from New South wales?---Yes.

What I'll suggest to you. and I'll take you through some
material. is that she was involved in his representation
for a period of time and that those solicitors and counsel
only came in towards the end of the time that Mr Barbaro
was represented?---They definitely appeared for him at the
committal and at his plea and sentence I believe.

Yes. At the outset do you recall that there was a bail
application being made by Mr Richter in relation to
Mr Barbaro's matter after his arrest?---I assume he made a
bail application but I don't actually remember Mr Richter
appearing, but yep.

There‘s some ICRs. and we can put this up if we need to, on
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17 May 2006 at p.302. Ms Gobbo is talking to the handlers 
about Mr Richter representing him on the bail application 
and there's comment within the ICRs, "Will cross-examine 
informant re informers and when Ms Gobbo knew of arrest". 
You'll see there it's under - the time on the left-hand 
side is 20:52, do you see that?---Yep. 

And at the bottom of that passage it indicates that the SDU 
have advised Detective Sergeant Flynn and they've been told 
that you're the informant and you're aware of the 
issues?---Yes. 

Now, did you have a discussion around that time about the 
issues of Ms Gobbo's involvement becoming apparent through 
cross-examination in a bail application?---! don't remember 
~ifically but, you know, there was the issue of 
111111111 and and her was there all 
the time, so. 

Yes. If we skipped forward to 6 December and 11 December 
2006, Ms Gobbo's speaking to her handlers about Mr Barbaro 
having come to her for advice and that she was nominating 
that he might be- by the-
111111111. Was tha~that was ever conveyed to 
you?---! don't think she had anything to do with him. He 
was sort of a different criminal circle. 

It's the type of conversations that you would have and the 
relationship you would have with the SDU, is that people 
might be identified and nominated as someone that might be 
able to assist; is that right?---Generally, yes. Like I 
think we were - we would nominate people, I think, that, 
you know, were perhaps of interest to us or who we thought 
could - and I guess it would go the other way. I just 
can't see how he would be able, you know, or what he would 
be able to provide. It doesn't ring a bell to me. 

On 15 December 2006 there's a committal mention in relation 
to those matters, Barbaro and others, do you recall that, 
and you might have that in your diary?---What was the date, 
sorry? 

15 December 2006?---Yes. 

The OPP records indicate that Ms Gobbo appeared on behalf 
of Mr Barbaro on that day?---Okay. 
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17 May 2006 at p.302. Ms Gobbo is talking to the handlers 
about Mr Richter representing him on the bail application 
and there's comment within the ICRs, "Will cross-examine 
informant re informers and when Ms Gobbo knew of arrest". 
You'll see there it's under - the time on the left-hand 
side is 20:52, do you see that?---Yep. 

And at the bottom of that passage it indicates that the SDU 
have advised Detective Sergeant Flynn and they've been told 
that you're the informant and you're aware of the 
issues?---Yes. 

Now, did you have a discussion around that time about the 
issues of Ms Gobbo's involvement becoming apparent through 
cross-examination in a bail application?---! don't remember 
~ifically but, you know, there was the issue of 
111111111 and and her was there all 
the time, so. 

Yes. If we skipped forward to 6 December and 11 December 
2006, Ms Gobbo's speaking to her handlers about Mr Barbaro 
having come to her for advice and that she was nominating 
that he might be- by the-
111111111. Was tha~that was ever conveyed to 
you?---! don't think she had anything to do with him. He 
was sort of a different criminal circle. 

It's the type of conversations that you would have and the 
relationship you would have with the SDU, is that people 
might be identified and nominated as someone that might be 
able to assist; is that right?---Generally, yes. Like I 
think we were - we would nominate people, I think, that, 
you know, were perhaps of interest to us or who we thought 
could - and I guess it would go the other way. I just 
can't see how he would be able, you know, or what he would 
be able to provide. It doesn't ring a bell to me. 

On 15 December 2006 there's a committal mention in relation 
to those matters, Barbaro and others, do you recall that, 
and you might have that in your diary?---What was the date, 
sorry? 

15 December 2006?---Yes. 

The OPP records indicate that Ms Gobbo appeared on behalf 
of Mr Barbaro on that day?---Okay. 
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17 May 2006 at p.302. Ms Gobbo is taiking to the hand1ers
about Mr Richter representing him on the baii app1ication
and there's comment within the ICRs. "Niii cross-examine
informant re informers and when Ms Gobbo knew of arrest".
You'11 see there it's under - the time on the 1eft-hand
side is 20:52, do you see that?---Yep.

And at the bottom of that passage it indicates that the SDU
have advised Detective Sergeant Fiynn and they've been told
that you‘re the informant and you're aware of the
issues?---Yes.

Now. did you have a discussion around that time about the
issues of Ms Gobbo‘s invoivement becoming apparent through
cross-examination in a baii appiication?-v-I don‘t remember
that siecificaiiy but. you know, there was the issue of

and _and her was there an
the time. so.

Yes. If we skipped forward to 6 December and 11 December
2006, Ms Gobbo's speaking to her handiers about Mr Barbaro
having come to her for advice and that she was nominating
that he might be —by the-
M‘ Was the in orma ion that was ever conveyed to
you?---I don't think she had anything to do with him. He
was sort of a different crimina] circie.

It's the type of conversations that you wouid have and the
reiationship you wouid have with the SDU. is that peopie
might be identified and nominated as someone that might be
abie to assist: is that right?---Generaiiy, yes. Like I
think we were - we wouid nominate peopie. I think, that,
you know, were perhaps of interest to us or who we thought
couid - and I guess it wouid go the other way. I just
can't see how he wouid be abie. you know. or what he wouid
be abie to provide. It doesn't ring a bail to me.

On 15 December 2006 there's a committa] mention in reiation
to those matters. Barbaro and others, do you recaii that,
and you might have that in your diary?---What was the date.
sorry?

15 December 2006?—--Yes.

The OPP records indicate that Ms Gobbo appeared on behaif
of Mr Barbaro on that day?---Okay.
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That would make sense given that in the weeks prior to that 
she's been telling her handlers that he'd come to her for 
advice and she'd been speaking to him a number of times in 
the weeks prior to that. If she was appearing for him on 
that day you would have known that, you would have been in 
court and you would have known who was standing up and 
appearing for him?---Well, I assume so. I mean all 1111 
accused are on that day, so. 

You couldn't have missed it?---Oh, I don't know. 

She tells the handlers that his bail conditions had been 
reduced on that day, so presumably for that to have 
occurred you might have had to have some discussions 
her?---! don't remember her ever re resentin him I 
don't, particularly, you know, 
11111111111 on the same day, so I don't know. 

The OPP records have her appearing for him. She's got 
herself advising him with handlers. You wouldn't dispute 
that that was the circumstance, I take it?---Oh - - -

And you wouldn't dispute that at that time you would have 
known about that necessarily because she would have been 
standing up in court for him?---! don't know. I can't say. 
It doesn't, it doesn't ring a bell at all but I accept what 
you're saying. 

If we went to the ICRs on 30 May 2007, Ms Gobbo is talking 
to her handlers indicating that Mr Barbaro should plead at 
that stage, she's having that conversation with 
them?---Okay. 

At paragraph 154 of your statement you've got yourself 
speaking with Ms Gobbo and telling her that you'd have an 
answer for her re Barbaro that afternoon?---Yes. 

And that's something that you've noted in your 
diary?---Yes. 

I take it that must have been in relation to her having 
some role to play with Mr Barbaro?---It must have. 

COMMISSIONER: Are you standing up because you're more 
comfortable? 

MR McDERMOTT: I'm sorry, Commissioner, I was just about to 
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That would make sense given that in the weeks prior to that 
she's been telling her handlers that he'd come to her for 
advice and she'd been speaking to him a number of times in 
the weeks prior to that. If she was appearing for him on 
that day you would have known that, you would have been in 
court and you would have known who was standing up and 
appearing for him?---Well, I assume so. I mean all 1111 
accused are on that day, so. 

You couldn't have missed it?---Oh, I don't know. 

She tells the handlers that his bail conditions had been 
reduced on that day, so presumably for that to have 
occurred you might have had to have some discussions 
her?---! don't remember her ever re resentin him I 
don't, particularly, you know, 
11111111111 on the same day, so I don't know. 

The OPP records have her appearing for him. She's got 
herself advising him with handlers. You wouldn't dispute 
that that was the circumstance, I take it?---Oh - - -

And you wouldn't dispute that at that time you would have 
known about that necessarily because she would have been 
standing up in court for him?---! don't know. I can't say. 
It doesn't, it doesn't ring a bell at all but I accept what 
you're saying. 

If we went to the ICRs on 30 May 2007, Ms Gobbo is talking 
to her handlers indicating that Mr Barbaro should plead at 
that stage, she's having that conversation with 
them?---Okay. 

At paragraph 154 of your statement you've got yourself 
speaking with Ms Gobbo and telling her that you'd have an 
answer for her re Barbaro that afternoon?---Yes. 

And that's something that you've noted in your 
diary?---Yes. 

I take it that must have been in relation to her having 
some role to play with Mr Barbaro?---It must have. 

COMMISSIONER: Are you standing up because you're more 
comfortable? 

MR McDERMOTT: I'm sorry, Commissioner, I was just about to 
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That would make sense given that in the weeks prior to that
she's been telling her handlers that he'd come to her for
advice and she'd been Speaking to him a number of times in
the weeks prior to that. If she was appearing for him on
that day you would have known that. you would have been in
court and you would have known who was standing up and
appearing for him?---Nell. I assume so. I mean all III.
accused are on that day. so.

You couldn't have missed it?---Oh. I don't know.

She tells the handlers that his bail conditions had been
reduced on that day. so presumably for that to have
occurred you might have had to have some discussions with
her?—--I don't remember her ever re resentin him I reallyam. partwam, you know.H

on the same day. so I don't know.

The OPP records have her appearing for him. She's got
herself advising him with handlers. You wouldn't dispute
that that was the circumstance, I take it?---0h - - -

And you wouldn't dispute that at that time you would have
known about that necessarily because she would have been
standing up in court for him?---I don't know. I can't say.
It doesn't. it doesn't ring a bell at all but I accept what
you're saying.

If we went to the ICRs on 30 May 2007, Ms Gobbo is talking
to her handlers indicating that Mr Barbaro should plead at
that stage, she's having that conversation with
them?---0kay.

At paragraph 154 of your statement you've got yourself
speaking with Ms Gobbo and telling her that you'd have an
answer for her re Barbaro that afternoon?---Yes.

And that's something that you've noted in your
diary?---Yes.

I take it that must have been in relation to her having
some role to play with Mr Barbaro?---It must have.

COMMISSIONER: Are you standing up because you're more
comfortable?

MR MCDERMOTT: I'm sorry. Commissioner. I was just about to
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COMMISSIONER: I'm sorry, I thought you must have had a bad 
back. 

MR McDERMOTT: Not at all. I'm exceedingly apologetic to 
interrupt. There was a reference before to to 
Mr Barbaro that I'm just not sure about that. I might take 
some instructions, so I'm wondering if I could tentatively 
have a non-publication order in relation to that reference 
about the - · 

MS TITTENSOR: Commissioner, it wasn't a reference tollll 
111111111 - . it was a reference to Ms Gobbo suggesting 

that he might be 

MR McDERMOTT: Yes. I wouldn't mind taking some 
instructions in relation to that. I appreciate that I'm 
being exceedingly cautious, I just wouldn't mind speaking 
with my instructors. 

COMMISSIONER: The reference to the words 
were made, they're certainly made at 9448, line1. Are they 
made anywhere else? 

MR McDERMOTT: I think it was only briefly in relation to 
that. I'm sorry, I didn't take a note, I don't have the 
live transcript in front of me. 

MS TITTENSOR: I might say for the purposes of our 
~st, there's no suggestion that there was 
_..._, Commissioner. 

COMMISSIONER: I don't want anybody being put at risk. 

MR McDERMOTT: I'm really am just seeking to take a 
precautionary approach in relation to that, Commissioner, 
and I suspect I can get back to you very quickly. 

COMMISSIONER: The words wherever they're made, 
either in submissions or in questioning are removed for the 
time being in the transcript. 

MS TITTENSOR: Line 24, 9486 of the transcript, 
Commissioner. 

COMMISSIONER: 9486 and 9488, line 5 and 8, and during the 
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COMMISSIONER: I'm sorry, I thought you must have had a bad 
back. 

MR McDERMOTT: Not at all. I'm exceedingly apologetic to 
interrupt. There was a reference before to to 
Mr Barbaro that I'm just not sure about that. I might take 
some instructions, so I'm wondering if I could tentatively 
have a non-publication order in relation to that reference 
about the - · 

MS TITTENSOR: Commissioner, it wasn't a reference tollll 
111111111 - . it was a reference to Ms Gobbo suggesting 

that he might be 

MR McDERMOTT: Yes. I wouldn't mind taking some 
instructions in relation to that. I appreciate that I'm 
being exceedingly cautious, I just wouldn't mind speaking 
with my instructors. 

COMMISSIONER: The reference to the words 
were made, they're certainly made at 9448, line1. Are they 
made anywhere else? 

MR McDERMOTT: I think it was only briefly in relation to 
that. I'm sorry, I didn't take a note, I don't have the 
live transcript in front of me. 

MS TITTENSOR: I might say for the purposes of our 
~st, there's no suggestion that there was 
_..._, Commissioner. 

COMMISSIONER: I don't want anybody being put at risk. 

MR McDERMOTT: I'm really am just seeking to take a 
precautionary approach in relation to that, Commissioner, 
and I suspect I can get back to you very quickly. 

COMMISSIONER: The words wherever they're made, 
either in submissions or in questioning are removed for the 
time being in the transcript. 

MS TITTENSOR: Line 24, 9486 of the transcript, 
Commissioner. 

COMMISSIONER: 9486 and 9488, line 5 and 8, and during the 
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COMMISSIONER: I'm sorry. I thought you must have had a bad
back.

MR McDERMOTT: Not at a1]. I'm exceedingTy apoio etic to
interrupt. There was a reference before toito
Mr Barbaro that I’m just not sure about that. I might take
some instructions. so I'm wondering if I couid tentativeiy
have a non—pub11cation order in reTation to that reference
about the

a MS TITTENSOR: Commissioner, it wasn‘t a reference to.
'" . it was a reference to Ms Gobbo suggesting
that he might be m .

MR McDERMOTT: Yes. I wouidn't mind taking some
instructions in relation to that. I appreciate that I'm
being exceedingly cautious. I just wouidn't mind speaking
with my instructors.

COMMISSIONER: The reference to the words
were made. they're certainTy made at 9448, Tine1. Are they
made anywhere eise?

MR McDERMOTT: I think it was on1y briefiy in reTation to
that. I'm sorry. I didn't take a note. I don't have the
Tive transcript in front of me.

MS TITTENSOR: I might say for the purposes of our
transcri t at Teast. there's no suggestion that there was*,Commissioner.
COMMISSIONER: I don't want anybody being put at risk.

MR McDERMOTT: I'm reaiiy am just seeking to take a
precautionary approach in reiation to that. Commissioner.
and I suspect I can get back to you very quickiy.

COMMISSIONER: The words —wherever they're made.
either in submissions or in questioning are removed for the
time being in the transcript.

MS TITTENSOR: Line 24. 9486 of the transcript.
Commissioner.

COMMISSIONER: 9486 and 9488, 1ine 5 and 8. and during the
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submissions. 

MS TITTENSOR: And I might say there's some further 
questions along this line coming up, Commissioner. 

COMMISSIONER: If you can say the matter that we were 
discussing rather than using the word 

MS TITTENSOR: Mr Rowe, you indicate, as I've just taken 
you to, that you spoke with Ms Gobbo and you would have an 
answer in relation to Barbaro to her on 12 June?---Yes. 

That can only be in relation to some sort of negotiation 
you're having with her in relation to Mr Barbaro?---! don't 
know. That doesn't sit right in my memory. 

The timing of this is weeks out from the committal of 
Mr Barbaro and Milad Mokbel and others?---Yes. 

At ICR 891 Ms Gobbo is recorded as speaking with her 
handlers again that night. She tells them that Barbaro was 
almost willing to plead guilty but now he's received some 
funding from Shane Moran and that solicitor Valos had been 
paid for a committal?---Okay. 

So she's discussing with her handlers that there'd almost 
been a plea of guilty that very day. Would you accept that 
you were having a discussion with her about Barbaro 
pleading guilty?---! accept it's possible. I don't 
remember it. I don't remember having any involvement with 
him, I really don't. 

And you do accept though that this was another case in 
which she was completely conflicted and ought not have been 
acting?---! accept that. 

On 14 June 2007 the ICRs indicate that Ms Gobbo is speaking 
to the handler, that Mr Valos had been replaced by a Sydney 
solicitor. Then later on 23 December 2008 Ms Gobbo reports 
that Mr Barbaro had been sentenced and got nine months' 
gaol and two years suspended. Do you recall ultimately a 
sentence of that nature?---No. I accept that. 

She told her handlers that she'd been asked to help file an 
appeal for him and she made similar representations again 
that I raised with you earlier?---Okay. 
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submissions. 

MS TITTENSOR: And I might say there's some further 
questions along this line coming up, Commissioner. 

COMMISSIONER: If you can say the matter that we were 
discussing rather than using the word 

MS TITTENSOR: Mr Rowe, you indicate, as I've just taken 
you to, that you spoke with Ms Gobbo and you would have an 
answer in relation to Barbaro to her on 12 June?---Yes. 

That can only be in relation to some sort of negotiation 
you're having with her in relation to Mr Barbaro?---! don't 
know. That doesn't sit right in my memory. 

The timing of this is weeks out from the committal of 
Mr Barbaro and Milad Mokbel and others?---Yes. 

At ICR 891 Ms Gobbo is recorded as speaking with her 
handlers again that night. She tells them that Barbaro was 
almost willing to plead guilty but now he's received some 
funding from Shane Moran and that solicitor Valos had been 
paid for a committal?---Okay. 

So she's discussing with her handlers that there'd almost 
been a plea of guilty that very day. Would you accept that 
you were having a discussion with her about Barbaro 
pleading guilty?---! accept it's possible. I don't 
remember it. I don't remember having any involvement with 
him, I really don't. 

And you do accept though that this was another case in 
which she was completely conflicted and ought not have been 
acting?---! accept that. 

On 14 June 2007 the ICRs indicate that Ms Gobbo is speaking 
to the handler, that Mr Valos had been replaced by a Sydney 
solicitor. Then later on 23 December 2008 Ms Gobbo reports 
that Mr Barbaro had been sentenced and got nine months' 
gaol and two years suspended. Do you recall ultimately a 
sentence of that nature?---No. I accept that. 

She told her handlers that she'd been asked to help file an 
appeal for him and she made similar representations again 
that I raised with you earlier?---Okay. 
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submissions.

MS TITTENSOR: And I might say there's some further
questions a10ng this Tine coming up, Commissioner.

COMMISSIONER: If you can say the matter that we were
discussing rather than using the word .

MS TITTENSOR: Mr Rowe, you indicate, as I've just taken
you to, that you spoke with Ms Gobbo and you woq have an
answer in reTation to Barbaro to her on 12 June?---Yes.

That can onTy be in reTation to some sort of negotiation
you're having with her in reTation to Mr Barbaro?--—I don't
know. That doesn't sit right in my memory.

The timing of this is weeks out from the committaT of
Mr Barbaro and MiTad MokbeT and others?---Yes.

At ICR 891 Ms Gobbo is recorded as speaking with her
handTers again that night. She teTTs them that Barbaro was
aTmost wiTTing to pTead guiTty but now he's received some
funding from Shane Moran and that soTicitor VaTos had been
paid for a committaT?---Okay.

So she's discussing with her handTers that there'd aTmost
been a pTea of guiTty that very day. Wou1d you accept that
you were having a discussion with her about Barbaro
pTeading guiTty?---I accept it's possibTe. I don't
remember it. I don't remember having any invoTvement with
him, I rea11y don't.

And you do accept though that this was another case in
which she was comp1ete1y conf1icted and ought not have been
acting?---I accept that.

On 14 June 2007 the ICRs indicate that Ms Gobbo is speaking
to the handTer, that Mr VaTos had been repTaced by a Sydney
soTicitor. Then Tater on 23 December 2008 Ms Gobbo reports
that Mr Barbaro had been sentenced and got nine months'
gaoT and two years suspended. Do you recaTT uTtimateTy a
sentence of that nature?---No. I accept that.

She to her handTers that she'd been asked to heTp fiTe an
appeaT for him and she made simiTar representations again
that I raised with you earTier?---Okay.
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She told the handler at that stage that you were the 
informant in the matter. Is that the type of thing you 
would have been contacted about at the time?---In what 
aspect, the appeal? 

The aspect that I raised with you before. Clearly there 
are a number of points where people are vulnerable and the 
Drug Squad or the police approached them to try and see if 
they're willing to assist the police in terms of witness 
statements and so forth, and this would be a situation, or 
one of those situations, where he's just been sentenced or 
just been dealt with?---Yeah, I don't think we had a huge 
interest in him but ultimately if she's saying that to her 
handlers and then they're passing that on to me, I would 
expect that would be recorded in their contact report. 

I've taken you through some of your evidence in relation to 
Operation Gosford?---Yes. 

One of the people against whom 11111111111 provided a 
statement do you know was someone called Mrlillllll?---Yes. 

He's someone that was associated with the Mokbels?---Yes. 

In July of 2006 Ms Gobbo's talking with her handler about 
one of lllllllllll's preliminary statements which had 
included matters relating to Mr 1111111111 or his being 
implicated, along with various others?---Yes. 

And that related to 
believe so, yes. 

matters; is that right?---I 

You were aware as part of your role as a primary 
investigator in Operation Gosford that Ms Gobbo continued 
to associate with Mr El-Hage?---Yes. 

You're aware he was one of the people against whom she was 
providing information to her handlers?---I'm not sure about 
that. I know they were together, for example, on the day 
her car got set fire to. 

It wouldn't surprise you that if she was having regular 
dinners with Mr El-Hage that she was reporting to her 
handlers activities that he might have been getting up to 
on those occasions?---It wouldn't surprise me. I don't 
remember him ever being sort of one of our targets or 
certainly someone I had been interested in, so whether the 
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She told the handler at that stage that you were the 
informant in the matter. Is that the type of thing you 
would have been contacted about at the time?---In what 
aspect, the appeal? 

The aspect that I raised with you before. Clearly there 
are a number of points where people are vulnerable and the 
Drug Squad or the police approached them to try and see if 
they're willing to assist the police in terms of witness 
statements and so forth, and this would be a situation, or 
one of those situations, where he's just been sentenced or 
just been dealt with?---Yeah, I don't think we had a huge 
interest in him but ultimately if she's saying that to her 
handlers and then they're passing that on to me, I would 
expect that would be recorded in their contact report. 

I've taken you through some of your evidence in relation to 
Operation Gosford?---Yes. 

One of the people against whom 11111111111 provided a 
statement do you know was someone called Mrlillllll?---Yes. 

He's someone that was associated with the Mokbels?---Yes. 

In July of 2006 Ms Gobbo's talking with her handler about 
one of lllllllllll's preliminary statements which had 
included matters relating to Mr 1111111111 or his being 
implicated, along with various others?---Yes. 

And that related to 
believe so, yes. 

matters; is that right?---I 

You were aware as part of your role as a primary 
investigator in Operation Gosford that Ms Gobbo continued 
to associate with Mr El-Hage?---Yes. 

You're aware he was one of the people against whom she was 
providing information to her handlers?---I'm not sure about 
that. I know they were together, for example, on the day 
her car got set fire to. 

It wouldn't surprise you that if she was having regular 
dinners with Mr El-Hage that she was reporting to her 
handlers activities that he might have been getting up to 
on those occasions?---It wouldn't surprise me. I don't 
remember him ever being sort of one of our targets or 
certainly someone I had been interested in, so whether the 
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She told the handler at that stage that you were the
informant in the matter. Is that the type of thing you
would have been contacted about at the time?---In what
aspect. the appeal?

The aspect that I raised with you before. Clearly there
are a number of points where people are vulnerable and the
Drug Squad or the police approached them to try and see if
they're willing to assist the police in terms of witness
statements and so forth, and this would be a situation, or
one of those situations. where he's just been sentenced or
just been dealt with?---Yeah. I don't think we had a huge
interest in him but ultimately if she‘s saying that to her
handlers and then they're passing that on to me, I would
expect that would be recorded in their contact report.

I've taken you through some of your evidence in relation to
Operation Gosford?---Yes.

One of the people against whom provided a
statement do you know was someone called Mr ---Yes.

He's someone that was associated with the Mokbels?---Yes.

In July of 2006 Ms Gobbo's talking with her handler about
one of F's preliminary statements which had
include matters relating to Mr or his being
implicated, along with various 0t ers?---Yes.

And that related to — matters; is that right?-——I
believe so, yes.

You were aware as part of your role as a primary
investigator in Operation Gosford that Ms Gobbo continued
to associate with Mr El-Hage?---Yes.

You're aware he was one of the people against whom she was
providing information to her handlers?---I'm not sure about
that. I know they were together, for example, on the day
her car got set fire to.

It wouldn't surprise you that if she was having regular
dinners with Mr El-Hage that she was reporting to her
handlers activities that he might have been getting up to
on those occasions?---It wouldn't surprise me. I don't
remember him ever being sort of one of our targets or
certainly someone I had been interested in, so whether the
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information came to me or not I don't know. 

He was someone of interest in relation to Operation Gosford 
for a time?---He was, yes. 

In around about February of 2008 do you recall an incident 
where Ms Gobbo reported that her mother had found a toy dog 
stuffed in the letter box?---Yes. 

And that was taken as a threat?---Yes. 

She reports that she spoke to Purana investigators and you 
were coming back off leave and she'd speak to you after you 
came back off leave?---Yes. 

She does that a few days later. She's telling - this is 
ICR 31 of the 2958 ICRs. She tells them that she'd spoken 
to you, this is on 6 February. She says at the same time 
that - and you'll see that on your screen there, there's a 
balded El-Hage?---Yes. 

She's spoken to you in the normal course of questioning 
about who she'd seen prior to the arrival of the dog. She 
mentions El-Hage and the fact that he'd been trying to 
communicate with her on his terms late at night, et 
cetera?---Yes. 

She states that he, Mr El-Hage, was still trafficking and 
that Jason Kelly had not completed the brief yet, which is 
why he hadn't been charged yet, and I think she's there 
referring to the brief, the historical brief 111111 

1111111111111111111111•. would that be right?---! don't 
think so, but 

He went on to be charged with those historical 
matters?---Yeah, but by Dale Flynn I thought. 

I think you're right about that matter. I don't know if 
Jason Kelly had other matters that he was interested in as 
well?---I'm not sure. 

She indicates that El-Hage was trying to update Harty 
Mokbel about who'd made statements against them, that is 
the Mokbels and others?---Yep. 

And that she was only going to see El-Hage in daylight 
hours near her work location?---Yes. 
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information came to me or not I don't know. 

He was someone of interest in relation to Operation Gosford 
for a time?---He was, yes. 

In around about February of 2008 do you recall an incident 
where Ms Gobbo reported that her mother had found a toy dog 
stuffed in the letter box?---Yes. 

And that was taken as a threat?---Yes. 

She reports that she spoke to Purana investigators and you 
were coming back off leave and she'd speak to you after you 
came back off leave?---Yes. 

She does that a few days later. She's telling - this is 
ICR 31 of the 2958 ICRs. She tells them that she'd spoken 
to you, this is on 6 February. She says at the same time 
that - and you'll see that on your screen there, there's a 
balded El-Hage?---Yes. 

She's spoken to you in the normal course of questioning 
about who she'd seen prior to the arrival of the dog. She 
mentions El-Hage and the fact that he'd been trying to 
communicate with her on his terms late at night, et 
cetera?---Yes. 

She states that he, Mr El-Hage, was still trafficking and 
that Jason Kelly had not completed the brief yet, which is 
why he hadn't been charged yet, and I think she's there 
referring to the brief, the historical brief 111111 

1111111111111111111111•. would that be right?---! don't 
think so, but 

He went on to be charged with those historical 
matters?---Yeah, but by Dale Flynn I thought. 

I think you're right about that matter. I don't know if 
Jason Kelly had other matters that he was interested in as 
well?---I'm not sure. 

She indicates that El-Hage was trying to update Harty 
Mokbel about who'd made statements against them, that is 
the Mokbels and others?---Yep. 

And that she was only going to see El-Hage in daylight 
hours near her work location?---Yes. 

.19/11/19 
ROWEXXN 

9491 

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

46:

:21

:23

:27

:29

:36

:41

43

O
O

N
C

D
U

‘l
-P

O
O

N
A

J
>

#
#

h
h

-
b

-
b

b
w

w
w

w
w

w
m

w
m

N
N

N
N

N
N

N
N

N
-
‘A

-
‘A

—
‘A

—
‘—

‘-
‘—

‘
\I

C
D

C
n

-P
O

O
N

—
‘O

C
O

G
D

N
O

m
-b

W
N

—
‘O

O
C

D
N

C
D

C
H

#
O

O
N

—
‘O

C
O

(D
N

O
O

'l
-b

Q
D

N
—

‘O
C

O

VPLDO18DOO7D569

information came to me or not I don't know.

He was someone of interest in re1ation to Operation Gosford
for a time?---He was, yes.

In around about February of 2008 do you reca11 an incident
where Ms Gobbo reported that her mother had found a toy dog
stuffed in the Ietter box?———Yes.

And that was taken as a threat?---Yes.

She reports that she spoke to Purana investigators and you
were coming back off Ieave and she'd speak to you after you
came back off 1eave?---Yes.

She does that a few days Iater. She's te11ing - this is
ICR 31 of the 2958 ICRs. She te11s them that she'd spoken
to you, this is on 6 February. She says at the same time
that - and you'11 see that on your screen there, there's a
boIded E1-Hage?---Yes.

She's spoken to you in the norma1 course of questioning
about who she'd seen prior to the arriva1 of the dog. She
mentions EI-Hage and the fact that he'd been trying to
communicate with her on his terms Iate at night, et
cetera?---Yes.

She states that he, Mr E1-Hage, was sti11 trafficking and
that Jason Ke11y had not compIeted the brief yet, which is
why he hadn't been charged yet, and I think she's there
referring to the brief, the historica] brief_
—,wou1d that be right?---I don't
think so, but — — —

He went on to be charged with those historicaI
matters?———Yeah, but by Da1e F1ynn I thought.

I think you're right about that matter. I don't know if
Jason Ke11y had other matters that he was interested in as
we11?---I'm not sure.

She indicates that EI-Hage was trying to update Horty
MokbeI about who'd made statements against them, that is
the MokbeIs and others?---Yep.

And that she was on1y going to see EI-Hage in dayIight
hours near her work Iocation?---Yes.
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The following month Ms Gobbo's rece1v1ng more threats, 
abusive phone calls and so forth. There's an email 
VPL.6030.0031 .1616 of you wanting Ms Gobbo to give you a 
call. Do you recall an email of that sort of nature?---No. 

There it is on the screen. Around that time in your diary 
you've got a series of entries relating to reports from 
Ms Gobbo?---Yes. 

On the 5th and 6th of March of that year?---Yes. 

2008. You've got a discussion with Butterworth on the 6th 
I think, and is it the case that you were having a 
discussion with Mark Butterworth about engineering a 
confrontation with a suspect and getting Ms Gobbo to report 
it?---Let me just find it in my diary please. 

Your diary may or may not recall the details of the 
conversation with Mr Butterworth, I think it's on the 6th 
that you have that conversation. But do you recall a 
scenario being suggested at some point in time about 
engineering a confrontation with a suspect and getting 
Ms Gobbo to record it?---I think it was recording the phone 
conversation. 

There's a diary entry of one of the handlers that indicates 
that they raise an SDU issue because of the possibility of 
subsequent scrutiny of any recording at court and they 
viewed the conventional means of identifying threats better 
than Ms Gobbo getting involved in that way, so it seems as 
though that matter didn't proceed in those terms?---! think 
there was two different, there was a phone call with 
Mr Bayeh I think, and then I think at one point in time she 
was going to meet with El-Hage again and I think there was 
some discussions about her recording the conversation. 

With Mr El-Hage?---Yeah, I believe so. 

There was some concern that if anything came of that she 
might be a witness and it all might be scrutinised at 
court?---! don't know whether that was our concern. I 
think it was her refusal to do it, so perhaps that was her 
concern, I don't know. 

On 16 April her car was set fire to?---Yes. 
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The following month Ms Gobbo's rece1v1ng more threats, 
abusive phone calls and so forth. There's an email 
VPL.6030.0031 .1616 of you wanting Ms Gobbo to give you a 
call. Do you recall an email of that sort of nature?---No. 

There it is on the screen. Around that time in your diary 
you've got a series of entries relating to reports from 
Ms Gobbo?---Yes. 

On the 5th and 6th of March of that year?---Yes. 

2008. You've got a discussion with Butterworth on the 6th 
I think, and is it the case that you were having a 
discussion with Mark Butterworth about engineering a 
confrontation with a suspect and getting Ms Gobbo to report 
it?---Let me just find it in my diary please. 

Your diary may or may not recall the details of the 
conversation with Mr Butterworth, I think it's on the 6th 
that you have that conversation. But do you recall a 
scenario being suggested at some point in time about 
engineering a confrontation with a suspect and getting 
Ms Gobbo to record it?---I think it was recording the phone 
conversation. 

There's a diary entry of one of the handlers that indicates 
that they raise an SDU issue because of the possibility of 
subsequent scrutiny of any recording at court and they 
viewed the conventional means of identifying threats better 
than Ms Gobbo getting involved in that way, so it seems as 
though that matter didn't proceed in those terms?---! think 
there was two different, there was a phone call with 
Mr Bayeh I think, and then I think at one point in time she 
was going to meet with El-Hage again and I think there was 
some discussions about her recording the conversation. 

With Mr El-Hage?---Yeah, I believe so. 

There was some concern that if anything came of that she 
might be a witness and it all might be scrutinised at 
court?---! don't know whether that was our concern. I 
think it was her refusal to do it, so perhaps that was her 
concern, I don't know. 

On 16 April her car was set fire to?---Yes. 
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The f0110wing month Ms Gobbo's receiving more threats,
abusive phone ca118 and so forth. There's an emai]
VPL.6030.0031.1616 of you wanting Ms Gobbo to give you a
ca11. Do you reca11 an emaiI of that sort of nature?---No.

There it is on the screen. Around that time in your diary
you've got a series of entries re1ating to reports from
Ms Gobbo?--—Yes.

0n the 5th and 6th of March of that year?---Yes.

2008. You've got a discussion with Butterworth on the 6th
I think, and is it the case that you were having a
discussion with Mark Butterworth about engineering a
confrontation with a suspect and getting Ms Gobbo to report
it?---Let me just find it in my diary p1ease.

Your diary may or may not reca11 the detaiIs of the
conversation with Mr Butterworth, I think it's on the 6th
that you have that conversation. But do you reca11 a
scenario being suggested at some point in time about
engineering a confrontation with a suspect and getting
Ms Gobbo to record it?---I think it was recording the phone
conversation.

There's a diary entry of one of the hand1ers that indicates
that they raise an SDU issue because of the possibiIity of
subsequent scrutiny of any recording at court and they
viewed the conventiona] means of identifying threats better
than Ms Gobbo getting inv01ved in that way, so it seems as
though that matter didn't proceed in those terms?---I think
there was two different, there was a phone ca11 with
Mr Bayeh I think, and then I think at one point in time she
was going to meet with E1-Hage again and I think there was
some discussions about her recording the conversation.

With Mr E1-Hage?---Yeah, I be1ieve so.

There was some concern that if anything came of that she
might be a witness and it a11 might be scrutinised at
court?---I don't know whether that was our concern. I
think it was her refusa1 to do it, so perhaps that was her
concern, I don't know.

On 16 Aprii her car was set fire to?---Yes.
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You were on leave at the time that that occurred?---Yes. 

And you spoke to Ms Gobbo and a number of other people 
following your return from leave?---Yes. 

One of the matters you spoke to Ms Gobbo about was the need 
for a statement?---Yes. 

And there was careful consideration as to what went in that 
statement and what to leave out of that statement, would 
you agree?---No, I think it was just a sort of ownership, 
circumstance statement. I don't think there was - - -

The statement didn't refer to all the other threats that 
she'd been getting and the reason potentially behind those 
threats?---It didn't refer to that, no. 

And that was a conscious decision not to refer to all those 
other matters in that statement?---Probably not so much the 
other threats. I mean I'm not sure that that would have 
made any difference. But certainly the motivation behind 
it you wouldn't put in a statement, no. 

There were newspaper reports around the time that indicated 
that bags of cash had been pulled from the car, were you 
aware of that?---! don't know whether I was aware of it at 
the time. I've heard about it the lead-up to this 
proceeding, but that's not correct. 

Not to your knowledge at the time?---Not to my knowledge, 
no. 

One of the people that Ms Gobbo had been out to dinner with 
at that stage was Mr El-Hage?---Yes. 

And you spoke to Mr El-Hage as part of your 
investigations?---Yes. 

Subsequent to that Mr El-Hage and a number of others were 
arrested in relation to those other matters by Dale 
Flynn?---Yes. 

You're aware that Ms Gobbo represented Mr El-Hage when he 
was arrested?---No. 

That Ms Gobbo made arrangement was Mr Flynn for El-Hage to 
surrender himself at her chambers?---No. 
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You were on leave at the time that that occurred?---Yes. 

And you spoke to Ms Gobbo and a number of other people 
following your return from leave?---Yes. 

One of the matters you spoke to Ms Gobbo about was the need 
for a statement?---Yes. 

And there was careful consideration as to what went in that 
statement and what to leave out of that statement, would 
you agree?---No, I think it was just a sort of ownership, 
circumstance statement. I don't think there was - - -

The statement didn't refer to all the other threats that 
she'd been getting and the reason potentially behind those 
threats?---It didn't refer to that, no. 

And that was a conscious decision not to refer to all those 
other matters in that statement?---Probably not so much the 
other threats. I mean I'm not sure that that would have 
made any difference. But certainly the motivation behind 
it you wouldn't put in a statement, no. 

There were newspaper reports around the time that indicated 
that bags of cash had been pulled from the car, were you 
aware of that?---! don't know whether I was aware of it at 
the time. I've heard about it the lead-up to this 
proceeding, but that's not correct. 

Not to your knowledge at the time?---Not to my knowledge, 
no. 

One of the people that Ms Gobbo had been out to dinner with 
at that stage was Mr El-Hage?---Yes. 

And you spoke to Mr El-Hage as part of your 
investigations?---Yes. 

Subsequent to that Mr El-Hage and a number of others were 
arrested in relation to those other matters by Dale 
Flynn?---Yes. 

You're aware that Ms Gobbo represented Mr El-Hage when he 
was arrested?---No. 

That Ms Gobbo made arrangement was Mr Flynn for El-Hage to 
surrender himself at her chambers?---No. 

.19/11/19 9493 
ROWEXXN 

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:r

112'

11:

11:

11: .:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

11:

51:

L7! N
(F

(I!
(I!

N
N

U!
U!

M
[\)

[\)

38

:17

:22

:24

:31

:33

:36

:39

:24

:27

:30

:33

:37

:43

:47

O
O

N
C

D
U

‘l
-P

O
O

N
A

4
5

-
h

-
b

h
h

-
b

-
b

-
b

w
w

w
m

w
w

w
J
W

N
N

N
N

N
N

N
N

N
N

-
‘A

—
‘A

—
‘A

—
‘—

‘-
‘—

‘
\l
C

D
O

I-
P

O
O

N
—

‘O
C

O
O

D
N

O
m

-b
W

N
—

‘O
O

C
D

N
C

D
U

Ih
O

O
N

—
‘O

C
O

G
D

N
O

O
I-

b
O

D
N

A
O

C
O

VPL.0018.0007.0571

You were on Ieave at the time that that occurred?---Yes.

And you spoke to Ms Gobbo and a number of other peopIe
foTTowing your return from 1eave?---Yes.

One of the matters you spoke to Ms Gobbo about was the need
for a statement?---Yes.

And there was carefuI consideration as to what went in that
statement and what to Teave out of that statement, woq
you agree?—--No, I think it was just a sort of ownership,
circumstance statement. I don't think there was - - -

The statement didn't refer to a1] the other threats that
she'd been getting and the reason potentiaITy behind those
threats?--—It didn't refer to that, no.

And that was a conscious decision not to refer to a1] those
other matters in that statement?---Probab1y not so much the
other threats. I mean I'm not sure that that woq have
made any difference. But certainIy the motivation behind
it you woqn't put in a statement, no.

There were newspaper reports around the time that indicated
that bags of cash had been puTTed from the car, were you
aware of that?---I don't know whether I was aware of it at
the time. I've heard about it the Tead-up to this
proceeding, but that's not correct.

Not to your knowTedge at the time?---Not to my knowTedge,
no.

One of the peopTe that Ms Gobbo had been out to dinner with
at that stage was Mr E1-Hage?---Yes.

And you spoke to Mr ET—Hage as part of your
investigations?---Yes.

Subsequent to that Mr ET—Hage and a number of others were
arrested in reTation to those other matters by DaTe
F1ynn?---Yes.

You're aware that Ms Gobbo represented Mr ET-Hage when he
was arrested?---No.

That Ms Gobbo made arrangement was Mr FTynn for ET-Hage to
surrender himseTf at her chambers?---No.
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That she made arrangements with Mr Flynn as to the terms of 
the consent bail for Mr El-Hage, are you aware of 
that?---No. 

And that she was then involved in preparing committal 
documents for Mr El-Hage, are you aware of that?---No. 

Clearly in all of this we have a situation where Ms Gobbo 
has been an informer against 1111111111?---Yes. 

was the person who provided the evidence against 
.---Yes. 

Ms Gobbo was acting as a purported lawyer for 
after he was charged?---Yes. 

After her providing information against him. You may not 
have known this or you may have known some of it at the 
time, but she was also an informer against Mr El-Hage, as 
I've taken you to some of that material?---Yeah, and I 
probably should ask you to clarify, but I don't know 
whether you're referring to her providing information to me 
about the threats and El-Hage or whether you're talking 
about wider drug dealing. 

At this stage I'm talking about her as a human source 
reporting Mr El-Hage still trafficking and so forth?---No, 
I don't think -

I've just taken you to that?--- - - - I was aware of that. 

She's a potential victim in relation to matters where 
Mr El-Hage might be the suspect?---Yes. 

And she knows that?---Um - - -

Or she knows that Mr El-Hage is a suspect and she's 
indicating wariness about dealing with him?---Well she was, 
I mean - I would never have said to her he was a suspect. 
I don't even know whether he would have got to that point, 
to be honest, but I mean she's not silly. She knew the 
circumstances. She was wary, she was wary of everyone. 

She's a witness in relation to her car being fire 
bombed?---Yes. 
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That she made arrangements with Mr Flynn as to the terms of 
the consent bail for Mr El-Hage, are you aware of 
that?---No. 

And that she was then involved in preparing committal 
documents for Mr El-Hage, are you aware of that?---No. 

Clearly in all of this we have a situation where Ms Gobbo 
has been an informer against 1111111111?---Yes. 

was the person who provided the evidence against 
.---Yes. 

Ms Gobbo was acting as a purported lawyer for 
after he was charged?---Yes. 

After her providing information against him. You may not 
have known this or you may have known some of it at the 
time, but she was also an informer against Mr El-Hage, as 
I've taken you to some of that material?---Yeah, and I 
probably should ask you to clarify, but I don't know 
whether you're referring to her providing information to me 
about the threats and El-Hage or whether you're talking 
about wider drug dealing. 

At this stage I'm talking about her as a human source 
reporting Mr El-Hage still trafficking and so forth?---No, 
I don't think -

I've just taken you to that?--- - - - I was aware of that. 

She's a potential victim in relation to matters where 
Mr El-Hage might be the suspect?---Yes. 

And she knows that?---Um - - -

Or she knows that Mr El-Hage is a suspect and she's 
indicating wariness about dealing with him?---Well she was, 
I mean - I would never have said to her he was a suspect. 
I don't even know whether he would have got to that point, 
to be honest, but I mean she's not silly. She knew the 
circumstances. She was wary, she was wary of everyone. 

She's a witness in relation to her car being fire 
bombed?---Yes. 
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That she made arrangements with Mr Flynn as to the terms of
the consent bail for Mr El~Hage. are you aware of
that?---No.

And that she was then involved in preparing committal
documents for Mr El-Hage. are you aware of that?---No.

Clearly in all of this we have a situation where Ms Gobbo
has been an informer against _?---Yes.

was the person who provided the evidence against
Mr .---Yes.

Ms Gobbo was acting as a purported lawyer for_
after he was charged?---Yes.

After her providing information against him. You may not
have known this or you may have known some of it at the
time. but she was also an informer against Mr El-Hage. as
I’ve taken you to some of that material?---Yeah, and I
probably should ask you to clarify. but I don't know
whether you're referring to her providing information to me
about the threats and El-Hage or whether you're talking
about wider drug dealing.

At this stage I'm talking about her as a human source
reporting Mr El-Hage still trafficking and so forth?---No.
I don't think - - -

I've just taken you to that?--- - — - I was aware of that.

She's a potential victim in relation to matters where
Mr El-Hage might be the suspect?-—-Yes.

And she knows that?---Um — - -

Or she knows that Mr El-Hage is a suspect and she's
indicating wariness about dealing with him?---Well she was,
I mean - I would never have said to her he was a suspect.
I don't even know whether he would have got to that point,
to be honest. but I mean she's not silly. She knew the
circumstances. She was wary. she was wary of everyone.

She's a witness in relation to her car being fire
bombed?---Yes.
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And then she becomes a lawyer for Mr El-Hage at the end of 
all that?---Yes. 

It's a complete mess?---It is. 

In around about mid-2008 you go for a time from Purana to 
Homicide?---Yes. 

I think you're back at Purana before too long; is that 
right?---Four months or something. 

You have some sporadic contact with Ms Gobbo during that 
time?---Yes. 

You give her your contact details when you go so that - - -
?---I think she asked for them. 

Around that time you've got an interest in Mr Higgs, John 
Higgs?---Yes. 

Is that right?---Yes. 

Is it that you want to speak to Mr Higgs or you're 
interested in investigating Mr Higgs around that 
time?---No, we just wanted to speak to him. 

Is there a reason why you're seeking from Ms Gobbo his 
details on the quiet for that reason?---Sorry? 

Is there a reason why you're seeking his details from 
Ms Gobbo, as opposed to just approaching Mr Higgs?---Well, 
I think I asked for his bail address so I think I wanted to 
confirm where he was actually living so we could approach 
him. 

You refer in paragraph 174 to an email of 11 August. 
You're aware that he's arrested by the AFP for the tomato 
tins importation around that time?---Yes. 

He and Mr Karam are all arrested on 8 August?---Yes. 

A few days before that. You're aware, I take it, that 
Ms Gobbo becomes involved in representing a number of those 
people at subsequent hearings?---! mean I'm aware now but 
at the time, it had just happened, so yep. 

Well, you're aware that previously Ms Gobbo had represented 
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And then she becomes a lawyer for Mr El-Hage at the end of 
all that?---Yes. 

It's a complete mess?---It is. 

In around about mid-2008 you go for a time from Purana to 
Homicide?---Yes. 

I think you're back at Purana before too long; is that 
right?---Four months or something. 

You have some sporadic contact with Ms Gobbo during that 
time?---Yes. 

You give her your contact details when you go so that - - -
?---I think she asked for them. 

Around that time you've got an interest in Mr Higgs, John 
Higgs?---Yes. 

Is that right?---Yes. 

Is it that you want to speak to Mr Higgs or you're 
interested in investigating Mr Higgs around that 
time?---No, we just wanted to speak to him. 

Is there a reason why you're seeking from Ms Gobbo his 
details on the quiet for that reason?---Sorry? 

Is there a reason why you're seeking his details from 
Ms Gobbo, as opposed to just approaching Mr Higgs?---Well, 
I think I asked for his bail address so I think I wanted to 
confirm where he was actually living so we could approach 
him. 

You refer in paragraph 174 to an email of 11 August. 
You're aware that he's arrested by the AFP for the tomato 
tins importation around that time?---Yes. 

He and Mr Karam are all arrested on 8 August?---Yes. 

A few days before that. You're aware, I take it, that 
Ms Gobbo becomes involved in representing a number of those 
people at subsequent hearings?---! mean I'm aware now but 
at the time, it had just happened, so yep. 

Well, you're aware that previously Ms Gobbo had represented 
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And then she becomes a 1awyer for Mr EI-Hage at the end of
a1] that?---Yes.

It's a compIete mess?---It is.

In around about mid-2008 you go for a time from Purana to
Homicide?---Yes.

I think you're back at Purana before too Iong; is that
right?---Four months or something.

You have some sporadic contact with Ms Gobbo during that
time?---Yes.

You give her your contact detaiIs when you go so that - - -
?---I think she asked for them.

Around that time you've got an interest in Mr Higgs, John
Higgs?---Yes.

Is that right?---Yes.

Is it that you want to speak to Mr Higgs or you're
interested in investigating Mr Higgs around that
time?---No, we just wanted to speak to him.

Is there a reason why you're seeking from Ms Gobbo his
detaiIs on the quiet for that reason?---Sorry?

Is there a reason why you're seeking his detaiIS from
Ms Gobbo, as opposed to just approaching Mr Higgs?---We11,
I think I asked for his baiI address so I think I wanted to
confirm where he was actuaIIy 1iving so we couId approach
him.

You refer in paragraph 174 to an emaiI of 11 August.
You're aware that he's arrested by the AFP for the tomato
tins importation around that time?---Yes.

He and Mr Karam are aII arrested on 8 August?---Yes.

A few days before that. You're aware, I take it, that
Ms Gobbo becomes invoIved in representing a number of those
peopIe at subsequent hearings?---I mean I'm aware now but
at the time, it had just happened, so yep.

We11, you're aware that previous Ms Gobbo had represented
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Karam?---No. 

She was representing him in mid-2007 at his trial and had 
represented him in 2006. That would have been something 
you would have been aware of presumably at least in 
relation to your role as the primary investigator for 
Operation Gosford, what matters she was currently involved 
in?---I'm not saying I didn't but it doesn't ring a bell 
now. 

Are you aware that she'd previously represented 
Mr Higgs?---! may have been but I'm not sure. 

How was it that you knew to go to her in relation to 
getting details for Mr Higgs?---Well I think I initially 
inquired if she'd represented anyone that had been arrested 
and she sort of - she didn't say either way. She said, 
"I've had a few phone calls", which to me I took as she 
wasn't representing anyone. Perhaps I knew she had 
appeared at something, I don't know. 

You spoke to her with an offsider on 12 August about - you 
say welfare issues and Mr Higgs; is that right?---12 
August, sorry, in 2008? 

Yes, you refer to that at paragraph 175 of your 
statement?---Yes. 

The ICR for that date, p.553, indicates, if can you see 
there at 16:32, a few boxes down from there, reports to her 
handlers about talking with you about the 15 million pill 
importation?---Yes. 

Discussing conflict, areas of conflict in relation to 
1111111111. her relationship with the SDU, there being a 
moral conflict and the implications of those things, her 
worry about getting murdered and potentially moving to a 
new State with a new job?---Yes. 

And that you had advised her to "just go"?---Yes. 

And that she told you that she'd asked for the SDU's help 
to get a new job and she was getting frustrated with her 
situation?---Yes. 

The SDU advised her that you weren't aware at that stage of 
all the issues concerning her?---Yes. 
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Karam?---No. 

She was representing him in mid-2007 at his trial and had 
represented him in 2006. That would have been something 
you would have been aware of presumably at least in 
relation to your role as the primary investigator for 
Operation Gosford, what matters she was currently involved 
in?---I'm not saying I didn't but it doesn't ring a bell 
now. 

Are you aware that she'd previously represented 
Mr Higgs?---! may have been but I'm not sure. 

How was it that you knew to go to her in relation to 
getting details for Mr Higgs?---Well I think I initially 
inquired if she'd represented anyone that had been arrested 
and she sort of - she didn't say either way. She said, 
"I've had a few phone calls", which to me I took as she 
wasn't representing anyone. Perhaps I knew she had 
appeared at something, I don't know. 

You spoke to her with an offsider on 12 August about - you 
say welfare issues and Mr Higgs; is that right?---12 
August, sorry, in 2008? 

Yes, you refer to that at paragraph 175 of your 
statement?---Yes. 

The ICR for that date, p.553, indicates, if can you see 
there at 16:32, a few boxes down from there, reports to her 
handlers about talking with you about the 15 million pill 
importation?---Yes. 

Discussing conflict, areas of conflict in relation to 
1111111111. her relationship with the SDU, there being a 
moral conflict and the implications of those things, her 
worry about getting murdered and potentially moving to a 
new State with a new job?---Yes. 

And that you had advised her to "just go"?---Yes. 

And that she told you that she'd asked for the SDU's help 
to get a new job and she was getting frustrated with her 
situation?---Yes. 

The SDU advised her that you weren't aware at that stage of 
all the issues concerning her?---Yes. 
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Karam?---No.

She was representing him in mid-2007 at his trial and had
represented him in 2006. That would have been something
you would have been aware of presumably at least in
relation to your role as the primary investigator for
Operation Gosford. what matters she was currently involved
in?—-—I'm not saying I didn't but it doesn't ring a bell
now.

Are you aware that she'd previously represented
Mr Higgs?---I may have been but I'm not sure.

How was it that you knew to go to her in relation to
getting details for Mr Higgs?---Well I think I initially
inquired if she'd represented anyone that had been arrested
and she sort of - she didn't say either way. She said.
"I've had a few phone calls". which to me I took as she
wasn’t representing anyone. Perhaps I knew she had
appeared at something. I don't know.

You spoke to her with an offsider on 12 August about - you
say welfare issues and Mr Higgs; is that right?-—-12
August, sorry, in 2008?

Yes. you refer to that at paragraph 175 of your
statement?---Yes.

The ICR for that date. p.553, indicates. if can you see
there at 16:32, a few boxes down from there. reports to her
handlers about talking with you about the 15 million pill
importation?---Yes.

Discussing conflict. areas of conflict in relation to
, her relationship with the SDU there being a

moral conflict and the implications of those things. her
worry about getting murdered and potentially moving to a
new State with a new job?---Yes.

And that you had advised her to "just go"?---Yes.

And that she told you that she'd asked for the SDU's help
to get a new job and she was getting frustrated with her
situation?-—-Yes.

The SDU advised her that you weren't aware at that stage of
all the issues concerning her?—--Yes.
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She told the handlers that you were interested in 
information in relation to Higgs and RK, being Robbie 
Karam?- - -Yes. 

Were you interested in getting information from her in 
relation to Mr Karam as well?---! think I probably, and I 
don't remember specifically, I never had any involvement in 
his investigation or anything to do with him so I don't 
think I had any interest in him from that point of view. 
He must have come up in conversation surrounding the whole 
tomato tins thing, that was I think topical at the time 
given what had just occurred. 

You email her not long thereafter stating something like 
"good result"?---Yes. 

Relating you think to a bail application or an unsuccessful 
bail application for the tomatoes tins?---Yeah, it was 
probably - she was worried about - she was worried about 
the whole thing given how it started and she was worried 
about people getting bail and then being at freedom to 
potentially do her harm. So I think, I can't remember who, 
but someone had a bail application and it was unsuccessful. 

So you're aware at that stage that she's worried about the 
whole thing in terms of the tomato tins given how it 
started. You must be aware, having said that, how it 
started and that it started with her?---Yes. 

You were cognisant of that at that time?---! believe so, 
yes. 

How did you become aware of that?---! think I was told by 
someone within Purana either when it sort of first kicked 
off and then got handed over to the Drug Squad and then the 
AFP, I think. Or perhaps once it had resolved someone had 
said something, obviously because it was a fairly 
significant seizure, but at some point in time someone told 
me. 

Now then following that at paragraph 178 and 179 of your 
statement you refer to an exchange of emails with Ms Gobbo 
and if we have a look at the emails, VPL.6030.0005.9966. 
She leaves an envelope for you?---Yes. 

You refer to it containing some sort of summary?---Yes. 
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She told the handlers that you were interested in 
information in relation to Higgs and RK, being Robbie 
Karam?- - -Yes. 

Were you interested in getting information from her in 
relation to Mr Karam as well?---! think I probably, and I 
don't remember specifically, I never had any involvement in 
his investigation or anything to do with him so I don't 
think I had any interest in him from that point of view. 
He must have come up in conversation surrounding the whole 
tomato tins thing, that was I think topical at the time 
given what had just occurred. 

You email her not long thereafter stating something like 
"good result"?---Yes. 

Relating you think to a bail application or an unsuccessful 
bail application for the tomatoes tins?---Yeah, it was 
probably - she was worried about - she was worried about 
the whole thing given how it started and she was worried 
about people getting bail and then being at freedom to 
potentially do her harm. So I think, I can't remember who, 
but someone had a bail application and it was unsuccessful. 

So you're aware at that stage that she's worried about the 
whole thing in terms of the tomato tins given how it 
started. You must be aware, having said that, how it 
started and that it started with her?---Yes. 

You were cognisant of that at that time?---! believe so, 
yes. 

How did you become aware of that?---! think I was told by 
someone within Purana either when it sort of first kicked 
off and then got handed over to the Drug Squad and then the 
AFP, I think. Or perhaps once it had resolved someone had 
said something, obviously because it was a fairly 
significant seizure, but at some point in time someone told 
me. 

Now then following that at paragraph 178 and 179 of your 
statement you refer to an exchange of emails with Ms Gobbo 
and if we have a look at the emails, VPL.6030.0005.9966. 
She leaves an envelope for you?---Yes. 

You refer to it containing some sort of summary?---Yes. 
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She toId the handIers that you were interested in
information in reIation to Higgs and RK, being Robbie
Karam?---Yes.

Were you interested in getting information from her in
reIation to Mr Karam as we11?--—I think I proban, and I
don't remember specificaIIy, I never had any invoIvement in
his investigation or anything to do with him so I don't
think I had any interest in him from that point of view.
He must have come up in conversation surrounding the whoIe
tomato tins thing, that was I think topicaI at the time
given what had just occurred.

You emaiI her not Iong thereafter stating something 1ike
"good resuIt"?---Yes.

ReIating you think to a bai1 appIication or an unsuccessfu]
baiI appIication for the tomatoes tins?---Yeah, it was
proban - she was worried about - she was worried about
the whoIe thing given how it started and she was worried
about peopIe getting baiI and then being at freedom to
potentiaIIy do her harm. So I think, I can't remember who,
but someone had a baiI appIication and it was unsuccessfuI.

So you're aware at that stage that she's worried about the
whoIe thing in terms of the tomato tins given how it
started. You must be aware, having said that, how it
started and that it started with her?---Yes.

You were cognisant of that at that time?---I beIieve so,
yes.

How did you become aware of that?---I think I was toId by
someone within Purana either when it sort of first kicked
off and then got handed over to the Drug Squad and then the
AFP, I think. Or perhaps once it had resoIved someone had
said something, obvious because it was a fairIy
significant seizure, but at some point in time someone toId
me.

Now then foIIowing that at paragraph 178 and 179 of your
statement you refer to an exchange of emaiIs with Ms Gobbo
and if we have a 100k at the emaiIs, VPL.6030.0005.9966.
She Ieaves an enveIope for you?---Yes.

You refer to it containing some sort of summary?---Yes.
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And not liking how they do "their" summary, so you assume 
it's a summary from the AFP?---Yes. 

To be contrasted with how you do your summaries at Victoria 
Police. She's left you some AFP material for reading. Do 
you know what that was and why it was that she gave that to 
you?---Well it was a summary of some sort. Whether it was 
a summary from the brief or a summary of the bail summary. 
I don't know why she did it. I didn't ask for it. You 
know, I don't know, maybe she thought she was doing us a 
favour, I don't know. 

You're aware that she represented a number of the people 
arrested in that Operation at their bail hearings around 
that time?---It doesn't ring a bell now. Whether I was 
aware at the time, I don't know. 

Late October 2008 you return to the Purana Task 
Force?- - -Yes. 

Was there a reason you transferred back?---It was just 
Homicide Squad at that point in time was just temporary 
duties. 

You came back to deal with some of those Mokbel proceedings 
that were still outstanding I take it?---Whatever was going 
on. 

Ms Gobbo in early January 2009, you had some further 
dealings with her in relation to a letter box incident. 
You refer to that in your statement. That was an 
interesting time for her, she was at that stage in the 
process of making a statement in relation to the Petra 
matter. Were you aware of that when you dealt with her at 
the time?---No. 

You're aware shortly thereafter that she became a witness 
against Paul Dale?---Yeah, I'm not sure when the moment in 
time was that we became aware. I think it was probably 
after it had actually occurred, but there is a moment, 
which I thought was 2010, but obviously I might be wrong, 
where we get told she's now a witness and that's it, no 
more contact. 

She becomes a witness and he's charged with the murder of 
Christine and Terrence Hodson?---Yes. 
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And not liking how they do "their" summary, so you assume 
it's a summary from the AFP?---Yes. 

To be contrasted with how you do your summaries at Victoria 
Police. She's left you some AFP material for reading. Do 
you know what that was and why it was that she gave that to 
you?---Well it was a summary of some sort. Whether it was 
a summary from the brief or a summary of the bail summary. 
I don't know why she did it. I didn't ask for it. You 
know, I don't know, maybe she thought she was doing us a 
favour, I don't know. 

You're aware that she represented a number of the people 
arrested in that Operation at their bail hearings around 
that time?---It doesn't ring a bell now. Whether I was 
aware at the time, I don't know. 

Late October 2008 you return to the Purana Task 
Force?- - -Yes. 

Was there a reason you transferred back?---It was just 
Homicide Squad at that point in time was just temporary 
duties. 

You came back to deal with some of those Mokbel proceedings 
that were still outstanding I take it?---Whatever was going 
on. 

Ms Gobbo in early January 2009, you had some further 
dealings with her in relation to a letter box incident. 
You refer to that in your statement. That was an 
interesting time for her, she was at that stage in the 
process of making a statement in relation to the Petra 
matter. Were you aware of that when you dealt with her at 
the time?---No. 

You're aware shortly thereafter that she became a witness 
against Paul Dale?---Yeah, I'm not sure when the moment in 
time was that we became aware. I think it was probably 
after it had actually occurred, but there is a moment, 
which I thought was 2010, but obviously I might be wrong, 
where we get told she's now a witness and that's it, no 
more contact. 

She becomes a witness and he's charged with the murder of 
Christine and Terrence Hodson?---Yes. 
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And not Tiking how they do "their" summary, so you assume
it's a summary from the AFP?---Yes.

To be contrasted with how you do your summaries at Victoria
PoTice. She's Teft you some AFP materiaT for reading. Do
you know what that was and why it was that she gave that to
you?———We11 it was a summary of some sort. Whether it was
a summary from the brief or a summary of the baiT summary.
I don't know why she did it. I didn't ask for it. You
know, I don't know, maybe she thought she was doing us a
favour, I don't know.

You're aware that she represented a number of the peopTe
arrested in that Operation at their bai1 hearings around
that time?—--It doesn't ring a beTT now. Whether I was
aware at the time, I don't know.

Late October 2008 you return to the Purana Task
Force?---Yes.

Was there a reason you transferred back?———It was just
Homicide Squad at that point in time was just temporary
duties.

You came back to dea1 with some of those Mokbe1 proceedings
that were stiTT outstanding I take it?---Whatever was going
on.

Ms Gobbo in earTy January 2009, you had some further
deaTings with her in reTation to a Tetter box incident.
You refer to that in your statement. That was an
interesting time for her, she was at that stage in the
process of making a statement in reIation to the Petra
matter. Were you aware of that when you deaTt with her at
the time?-——No.

You're aware shortTy thereafter that she became a witness
against PauT DaTe?———Yeah, I'm not sure when the moment in
time was that we became aware. I think it was proban
after it had actuaTTy occurred, but there is a moment,
which I thought was 2010, but obviousTy I might be wrong,
where we get to she's now a witness and that's it, no
more contact.

She becomes a witness and he's charged with the murder of
Christine and Terrence Hodson?---Yes.
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You speak in your statement about having had a further 
contact with her in relation to meeting at a 1111 
-?---Yes. 

After she'd become a witness?---Yes. 

And she spoke about her frustration and the changes in her 
life since becoming a witness?---Yes. 

Do you know at what point, where the proceedings were at, 
at that point in time?---! don't other than, you know, the 
concerns around her safety were obviously significant 
because I was think she was pretty much under constant 
supervision, monitoring, protection, whatever the right 
word is, by members of Victoria Police and that was 
apparent in how that meeting unfolded. 

You say in your statement there that this was a few months 
after she'd become a witness, so that would seem to suggest 
early 2009 that that meeting took place?---! don't know. I 
can't find a reference in my diary so I don't know. I know 
it happened and I know, you know, she was in that 24 hour 
protection period, but I don't know when it was. 

You're aware that those charges were withdrawn following 
the death of Carl Williams?---Yes. 

And you're aware that she brought and settled civil 
proceedings against Victoria Police?---Yes. 

But then again she was to be a witness again against Paul 
Dale in relation to some ACC charges?---Yes. 

That occurred in 2011, and that Boris Buick was the 
informant in relation to those matters?---No, I didn't know 
that. 

Were you aware that she was then withdrawn as a witness in 
those matters?---I'm not sure. I'm not sure. 

Were you aware that throughout that period of time where 
she was a potential witness in a number of proceedings that 
there were significant concerns about disclosure, the need 
to potentially disclose her role as a human source and what 
that might mean for convictions and other cases in which 
she'd provided a compromised defence potentially?---! mean 
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You speak in your statement about having had a further 
contact with her in relation to meeting at a 1111 
-?---Yes. 

After she'd become a witness?---Yes. 

And she spoke about her frustration and the changes in her 
life since becoming a witness?---Yes. 

Do you know at what point, where the proceedings were at, 
at that point in time?---! don't other than, you know, the 
concerns around her safety were obviously significant 
because I was think she was pretty much under constant 
supervision, monitoring, protection, whatever the right 
word is, by members of Victoria Police and that was 
apparent in how that meeting unfolded. 

You say in your statement there that this was a few months 
after she'd become a witness, so that would seem to suggest 
early 2009 that that meeting took place?---! don't know. I 
can't find a reference in my diary so I don't know. I know 
it happened and I know, you know, she was in that 24 hour 
protection period, but I don't know when it was. 

You're aware that those charges were withdrawn following 
the death of Carl Williams?---Yes. 

And you're aware that she brought and settled civil 
proceedings against Victoria Police?---Yes. 

But then again she was to be a witness again against Paul 
Dale in relation to some ACC charges?---Yes. 

That occurred in 2011, and that Boris Buick was the 
informant in relation to those matters?---No, I didn't know 
that. 

Were you aware that she was then withdrawn as a witness in 
those matters?---I'm not sure. I'm not sure. 

Were you aware that throughout that period of time where 
she was a potential witness in a number of proceedings that 
there were significant concerns about disclosure, the need 
to potentially disclose her role as a human source and what 
that might mean for convictions and other cases in which 
she'd provided a compromised defence potentially?---! mean 
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You speak in your statement about having had a further
contact with her in re1ation to meeting at a -
-?---YeS-
After she'd become a witness?---Yes.

And she spoke about her frustration and the changes in her
life since becoming a witness?---Yes.

Do you know at what point. where the proceedings were at,
at that point in time?---I don't other than, you know, the
concerns around her safety were obvious1y significant
because I was think she was pretty much under constant
supervision, monitoring, protection, whatever the right
word is, by members of Victoria Poiice and that was
apparent in how that meeting unfoided.

You say in your statement there that this was a few months
after she'd become a witness, so that wou1d seem to suggest
ear1y 2009 that that meeting took pIace?---I don't know. I
can't find a reference in my diary so I don't know. I know
it happened and I know, you know, she was in that 24 hour
protection period, but I don't know when it was.

You're aware that those charges were withdrawn foIIowing
the death of Car] Wiiiiams?---Yes.

And you're aware that she brought and settied civi1
proceedings against Victoria Poiice?---Yes.

But then again she was to be a witness again against Pau1
DaIe in reIation to some ACC charges?--—Yes.

That occurred in 2011, and that Boris Buick was the
informant in reiation to those matters?---No, I didn't know
that.

Were you aware that she was then withdrawn as a witness in
those matters?---I'm not sure. I'm not sure.

Were you aware that throughout that period of time where
she was a potentia1 witness in a number of proceedings that
there were significant concerns about disciosure, the need
to potentialiy disciose her roie as a human source and what
that might mean for convictions and other cases in which
she'd provided a compromised defence potentia]1y?---I mean
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the concerns I think are obvious but we weren't getting - I 
mean by 2011 I'm at the Homicide Squad so I had nothing to 
do with it, and even in the period where I was back at 
Purana we weren't getting a commentary on what was going on 
with Petra I think it was at the time. We basically didn't 
know anything, we just got told one day that we're not to 
have any further contact and she was now a witness and 
being handled by Petra and that was the end of it. 

During 2011 Mr Mokbel entered a plea of guilty, that was in 
April of 2011. You were involved in those proceedings; is 
that right?---Yes. 

Were you an informant?---Yes. 

He entered that plea in April of 2011 and a number of sets 
of charges were withdrawn?---Yes. 

And he pleaded to a number of sets of others?---Yep. 

Who was involved from the police in the discussions that 
achieved that resolution?---! think it was primarily Jim 
O'Brien. 

Jim O'Brien had left the police at that stage?---Oh, had 
he? 

Long left in 2007?---I don't know then. No, I'm not sure. 
I know I was waiting to hear whether, like, my charges were 
going to remain or be withdrawn. You know, there was a 
whole team at the OPP dealing with it so I don't know who 
was the - it might have been - I don't know. 

Are you aware whether there was any concern about 
particular sets of charges in relation to Ms Gobbo's 
involvement and that's why some might have been withdrawn 
and not others?---No, no. 

Were you having any contact with Ms Gobbo during that 
period of time?---No, I think I referenced the last contact 
I had with her in my statement. 

Following entering a plea in April of 2011 an issue arose 
in another case of Marijancevic, you're aware of 
that?---From memory -

About the practice of not swearing affidavits 
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the concerns I think are obvious but we weren't getting - I 
mean by 2011 I'm at the Homicide Squad so I had nothing to 
do with it, and even in the period where I was back at 
Purana we weren't getting a commentary on what was going on 
with Petra I think it was at the time. We basically didn't 
know anything, we just got told one day that we're not to 
have any further contact and she was now a witness and 
being handled by Petra and that was the end of it. 

During 2011 Mr Mokbel entered a plea of guilty, that was in 
April of 2011. You were involved in those proceedings; is 
that right?---Yes. 

Were you an informant?---Yes. 

He entered that plea in April of 2011 and a number of sets 
of charges were withdrawn?---Yes. 

And he pleaded to a number of sets of others?---Yep. 

Who was involved from the police in the discussions that 
achieved that resolution?---! think it was primarily Jim 
O'Brien. 

Jim O'Brien had left the police at that stage?---Oh, had 
he? 

Long left in 2007?---I don't know then. No, I'm not sure. 
I know I was waiting to hear whether, like, my charges were 
going to remain or be withdrawn. You know, there was a 
whole team at the OPP dealing with it so I don't know who 
was the - it might have been - I don't know. 

Are you aware whether there was any concern about 
particular sets of charges in relation to Ms Gobbo's 
involvement and that's why some might have been withdrawn 
and not others?---No, no. 

Were you having any contact with Ms Gobbo during that 
period of time?---No, I think I referenced the last contact 
I had with her in my statement. 

Following entering a plea in April of 2011 an issue arose 
in another case of Marijancevic, you're aware of 
that?---From memory -

About the practice of not swearing affidavits 
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the concerns I think are obvious but we weren't getting - I
mean by 2011 I'm at the Homicide Squad so I had nothing to
do with it, and even in the period where I was back at
Purana we weren't getting a commentary on what was going on
with Petra I think it was at the time. We basicaIIy didn't
know anything, we just got toId one day that we're not to
have any further contact and she was now a witness and
being handIed by Petra and that was the end of it.

During 2011 Mr Mokbe] entered a p1ea of guiIty, that was in
Apri] of 2011. You were invoIved in those proceedings; is
that right?---Yes.

Were you an informant?---Yes.

He entered that pIea in ApriI of 2011 and a number of sets
of charges were withdrawn?---Yes.

And he pIeaded to a number of sets of others?---Yep.

Who was invoived from the poIice in the discussions that
achieved that resqtion?———I think it was primari Jim
O'Brien.

Jim O'Brien had Ieft the poIice at that stage?-—-0h, had
he?

Long ieft in 2007?---I don't know then. No, I'm not sure.
I know I was waiting to hear whether, 1ike, my charges were
going to remain or be withdrawn. You know, there was a
whoIe team at the OPP dea1ing with it so I don't know who
was the - it might have been - I don't know.

Are you aware whether there was any concern about
particular sets of charges in re1ation to Ms Gobbo's
invoIvement and that's why some might have been withdrawn
and not others?---No, no.

Were you having any contact with Ms Gobbo during that
period of time?---No, I think I referenced the Iast contact
I had with her in my statement.

Foiiowing entering a pIea in Aprii of 2011 an issue arose
in another case of Marijancevic, you're aware of
that?---From memory - - -

About the practice of not swearing affidavits
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properly?---Oh yes, yes. 

And Mr Mokbel wanted to withdraw his plea and challenge the 
admissibility of evidence against him?---Yes. 

You and a number of other police gave evidence in those 
proceedings?---Yes. 

Was there ever any discussion around - well clearly 
Mr Mokbel was interested in a challenge to, a potential 
challenge to evidence that might have been inadmissible in 
his case?---Yes, specifically to the swearing of 
affidavits. 

Yes. Well that's something that he became aware of and 
upon becoming aware of that sought to challenge?---Yes. 

Sought to withdraw his plea so he could challenge the 
admissibility of that evidence. You would no doubt have 
been very conscious that if he was aware that there was 
another basis for other evidence in his case to be 
potentially be ruled inadmissible or challenged he would 
have taken it?---I'm sure he would. 

He potentially at that stage had a greater chance of 
challenging evidence against him because of Ms Gobbo's 
involvement in the conduct of various aspects of his 
case?---Yes, it's certainly something that would be 
explored. 

Did anyone during that period of time ever say, "Hang on a 
minute, we've got this issue with Ms Gobbo. He might have 
this possibility of challenging evidence in his 
case"?---No. 

Other than on this Marijancevic basis?---No, well, not to 
my knowledge. 

At the end of that year, whilst those proceedings were 
still on foot, people were still being called and examined 
in the Supreme Court before Justice Whelan, the police 
obtained an advice which indicated that Mr Mokbel might 
challenge his convictions should Ms Gobbo's role become 
known?---Okay. 

Challenge his plea. Were you ever made aware of 
that?---No. 
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properly?---Oh yes, yes. 

And Mr Mokbel wanted to withdraw his plea and challenge the 
admissibility of evidence against him?---Yes. 

You and a number of other police gave evidence in those 
proceedings?---Yes. 

Was there ever any discussion around - well clearly 
Mr Mokbel was interested in a challenge to, a potential 
challenge to evidence that might have been inadmissible in 
his case?---Yes, specifically to the swearing of 
affidavits. 

Yes. Well that's something that he became aware of and 
upon becoming aware of that sought to challenge?---Yes. 

Sought to withdraw his plea so he could challenge the 
admissibility of that evidence. You would no doubt have 
been very conscious that if he was aware that there was 
another basis for other evidence in his case to be 
potentially be ruled inadmissible or challenged he would 
have taken it?---I'm sure he would. 

He potentially at that stage had a greater chance of 
challenging evidence against him because of Ms Gobbo's 
involvement in the conduct of various aspects of his 
case?---Yes, it's certainly something that would be 
explored. 

Did anyone during that period of time ever say, "Hang on a 
minute, we've got this issue with Ms Gobbo. He might have 
this possibility of challenging evidence in his 
case"?---No. 

Other than on this Marijancevic basis?---No, well, not to 
my knowledge. 

At the end of that year, whilst those proceedings were 
still on foot, people were still being called and examined 
in the Supreme Court before Justice Whelan, the police 
obtained an advice which indicated that Mr Mokbel might 
challenge his convictions should Ms Gobbo's role become 
known?---Okay. 

Challenge his plea. Were you ever made aware of 
that?---No. 
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properiy?---Oh yes, yes.

And Mr Mokbei wanted to withdraw his p1ea and cha11enge the
admissibiiity of evidence against him?---Yes.

You and a number of other po1ice gave evidence in those
proceedings?---Yes.

Was there ever any discussion around - we11 cieariy
Mr Mokbei was interested in a cha11enge to, a potentia1
cha11enge to evidence that might have been inadmissibie in
his case?---Yes, specifica11y to the swearing of
affidavits.

Yes. Weii that's something that he became aware of and
upon becoming aware of that sought to cha11enge?---Yes.

Sought to withdraw his p1ea so he cou1d chaiienge the
admissibi1ity of that evidence. You wou1d no doubt have
been very conscious that if he was aware that there was
another basis for other evidence in his case to be
potentia11y be ru1ed inadmissib1e or cha11enged he wou1d
have taken it?---I'm sure he wou1d.

He potentia11y at that stage had a greater chance of
chaiienging evidence against him because of Ms Gobbo's
invoivement in the conduct of various aspects of his
case?---Yes, it's certain1y something that wou1d be
expiored.

Did anyone during that period of time ever say, "Hang on a
minute, we've got this issue with Ms Gobbo. He might have
this possibi1ity of chaiienging evidence in his
case"?---No.

Other than on this Marijancevic basis?———No, we11, not to
my knowiedge.

At the end of that year, whi1st those proceedings were
sti11 on foot, peop1e were sti11 being ca1ied and examined
in the Supreme Court before Justice Whe1an, the po1ice
obtained an advice which indicated that Mr Mokbei might
chaiienge his convictions shou1d Ms Gobbo's ro1e become
known?---Okay.

Chaiienge his piea. Were you ever made aware of
that?---No.
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Was there ever any discussion to your knowledge about some 
sort of advice that the police had obtained at that 
stage?- - - No, no. 

Thanks Commissioner. 

COMMISSIONER: Yes Mr Nathwani. 

<CROSS-EXAMINED BY MR NATHWANI: 

Mr Rowe, can we start with your statement please, paragraph 
11. It relates to some of the detail you gave when you 
gave evidence I think back in June of this year. Paragraph 
11 reads, "The suspicion knew at the MDID", and I assume 
your colleagues had, "was that Tony Mokbel encouraged and 
paid for Ms Gobbo to represent those whom assisted him with 
his criminal enterprise". Do you see that?---Yes. 

And you set out, "In this role she would advise them 
against cooperating with police, establishing the means by 
which the accused had been implicated, establish the 
existence and strength of evidence against Mr Mokbel, seek 
to identify informers and ensure those charged would 
resolve their matters without implicating him. It was 
suspected the information was sought on his behalf and fed 
back to him"?---Yes. 

Just pausing there. This was information or a susp1c1on 
you had prior to first meeting Ms Gobbo in August of 
2005?---Yes. 

And just to be clear, you had never previously met or even 
spoken to Ms Gobbo prior to, or attempted to contact 
Ms Gobbo prior to 16 August 2005?---I don't believe so, no. 

The view held was that - let's just put this in context. 
At that time Mr Mokbel 's - I think you gave evidence at 
Mr Bickley's plea, it was put to you by Mr Dunn on his 
behalf, that Mokbel and Carl Williams in 2004/2005 were 
household names within Victoria and you agreed with 
that?---Yes. 

And no reason to depart from that now. And as far as 
Mr Mokbel was concerned he initially - I'm just interested 
in the status of him and who was representing him at the 
time of Bickley's arrest in August 2005. So, see if this 
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Was there ever any discussion to your knowledge about some 
sort of advice that the police had obtained at that 
stage?- - - No, no. 

Thanks Commissioner. 

COMMISSIONER: Yes Mr Nathwani. 

<CROSS-EXAMINED BY MR NATHWANI: 

Mr Rowe, can we start with your statement please, paragraph 
11. It relates to some of the detail you gave when you 
gave evidence I think back in June of this year. Paragraph 
11 reads, "The suspicion knew at the MDID", and I assume 
your colleagues had, "was that Tony Mokbel encouraged and 
paid for Ms Gobbo to represent those whom assisted him with 
his criminal enterprise". Do you see that?---Yes. 

And you set out, "In this role she would advise them 
against cooperating with police, establishing the means by 
which the accused had been implicated, establish the 
existence and strength of evidence against Mr Mokbel, seek 
to identify informers and ensure those charged would 
resolve their matters without implicating him. It was 
suspected the information was sought on his behalf and fed 
back to him"?---Yes. 

Just pausing there. This was information or a susp1c1on 
you had prior to first meeting Ms Gobbo in August of 
2005?---Yes. 

And just to be clear, you had never previously met or even 
spoken to Ms Gobbo prior to, or attempted to contact 
Ms Gobbo prior to 16 August 2005?---I don't believe so, no. 

The view held was that - let's just put this in context. 
At that time Mr Mokbel 's - I think you gave evidence at 
Mr Bickley's plea, it was put to you by Mr Dunn on his 
behalf, that Mokbel and Carl Williams in 2004/2005 were 
household names within Victoria and you agreed with 
that?---Yes. 

And no reason to depart from that now. And as far as 
Mr Mokbel was concerned he initially - I'm just interested 
in the status of him and who was representing him at the 
time of Bickley's arrest in August 2005. So, see if this 
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Was there ever any discussion to your knowTedge about some
sort of advice that the pOTice had obtained at that
stage?---No, no.

Thanks Commissioner.

COMMISSIONER: Yes Mr Nathwani.

<CROSS-EXAMINED BY MR NATHWANI:

Mr Rowe, can we start with your statement pTease, paragraph
11. It reTates to some of the detaiT you gave when you
gave evidence I think back in June of this year. Paragraph
11 reads, "The suspicion knew at the MDID“, and I assume
your coTTeagues had, "was that Tony MokbeT encouraged and
paid for Ms Gobbo to represent those whom assisted him with
his crimina] enterprise". Do you see that?---Yes.

And you set out, "In this rOTe she woq advise them
against cooperating with poTice, estabTishing the means by
which the accused had been impTicated, estabTish the
existence and strength of evidence against Mr MokbeT, seek
to identify informers and ensure those charged woq
resoTve their matters without impiicating him. It was
suspected the information was sought on his beha and fed
back to him"?---Yes.

Just pausing there. This was information or a suspicion
you had prior to first meeting Ms Gobbo in August of
2005?---Yes.

And just to be c1ear, you had never previousTy met or even
spoken to Ms Gobbo prior to, or attempted to contact
Ms Gobbo prior to 16 August 2005?---I don't beTieve so, no.

The view he was that - Tet's just put this in context.
At that time Mr MokbeT's - I think you gave evidence at
Mr BickTey's pTea, it was put to you by Mr Dunn on his
beha. that MokbeT and CarT WiTTiams in 2004/2005 were
househo names within Victoria and you agreed with
that?---Yes.

And no reason to depart from that now. And as far as
Mr MokbeT was concerned he initiaTTy - I'm just interested
in the status of him and who was representing him at the
time of BickTey's arrest in August 2005. So, see if this
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can jog your memory. Mr Mokbel had three separate trials 
on the go at that time, does that help at all? No?---No. 

It's a matter of record we can deal with in a different, or 
I can deal with it in a different way. But there were 
proceedings around the time of Bickley's arrest where he 
was represented by Mr Priest Queen's Counsel, leading 
Nicola Gobbo?---Okay. 

And his solicitors instructed were Solicitor 2. Have you 
seen the pseudonyms, you know who I'm talking about?---Yes. 

Going back then please just to the example before we go on 
to Ms Gobbo and her involvement with Mr Bickley. You 
became aware throughout your role as the informant as far 
as Bickley was concerned that Solicitor 2 visited 
him?---Yes. 

In fact both Bickley and yourself gave evidence at 
Bickley's plea that not only did Solicitor 2 visit him, 
Solicitor 2 put a note up to the window to in effect say, 
"You'll be looked after, I've been sent by the following 
person"?---Yes. 

That person was Mokbel?---Yes. 

And the evidence you had before you from the source, as 
I've just indicated, was that all your fears in paragraph 
11 that we've referred to appeared to have been undertaken 
by Solicitor 2, as far as Bickley was concerned? So 
Bickley's arrested. Solicitor 2 goes down to visit him. 
He gives evidence at his plea that he'd been provided 
information that one of his co-accused had implicated 
him?---Yes. 

So all the things that you're saying there that you had 
concerns about was in fact being demonstrated in front of 
your eyes a year later by Solicitor 2 as far as Bickley was 
concerned?---Yeah. Like I think I say in my statement that 
Solicitor 2 had a similar role and if you believe what 
Ms Gobbo says in that initial conversation with myself and 
the SDU, you know, she didn't know who he was, Mr Bickley, 
in those early stages. 

Just coming on then to Mr Bickley. I just put it to you 
straight. Are you aware of his statement?---Yes. 
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can jog your memory. Mr Mokbel had three separate trials 
on the go at that time, does that help at all? No?---No. 

It's a matter of record we can deal with in a different, or 
I can deal with it in a different way. But there were 
proceedings around the time of Bickley's arrest where he 
was represented by Mr Priest Queen's Counsel, leading 
Nicola Gobbo?---Okay. 

And his solicitors instructed were Solicitor 2. Have you 
seen the pseudonyms, you know who I'm talking about?---Yes. 

Going back then please just to the example before we go on 
to Ms Gobbo and her involvement with Mr Bickley. You 
became aware throughout your role as the informant as far 
as Bickley was concerned that Solicitor 2 visited 
him?---Yes. 

In fact both Bickley and yourself gave evidence at 
Bickley's plea that not only did Solicitor 2 visit him, 
Solicitor 2 put a note up to the window to in effect say, 
"You'll be looked after, I've been sent by the following 
person"?---Yes. 

That person was Mokbel?---Yes. 

And the evidence you had before you from the source, as 
I've just indicated, was that all your fears in paragraph 
11 that we've referred to appeared to have been undertaken 
by Solicitor 2, as far as Bickley was concerned? So 
Bickley's arrested. Solicitor 2 goes down to visit him. 
He gives evidence at his plea that he'd been provided 
information that one of his co-accused had implicated 
him?---Yes. 

So all the things that you're saying there that you had 
concerns about was in fact being demonstrated in front of 
your eyes a year later by Solicitor 2 as far as Bickley was 
concerned?---Yeah. Like I think I say in my statement that 
Solicitor 2 had a similar role and if you believe what 
Ms Gobbo says in that initial conversation with myself and 
the SDU, you know, she didn't know who he was, Mr Bickley, 
in those early stages. 

Just coming on then to Mr Bickley. I just put it to you 
straight. Are you aware of his statement?---Yes. 
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can jog your memory. Mr Mokbe1 had three separate tria1s
on the go at that time, does that heIp at a1]? No?---No.

It's a matter of record we can dea1 with in a different, or
I can deaI with it in a different way. But there were
proceedings around the time of Bick1ey's arrest where he
was represented by Mr Priest Queen's CounseI, Ieading
NicoIa Gobbo?———Okay.

And his soIicitors instructed were SoIicitor 2. Have you
seen the pseudonyms, you know who I'm ta1king about?---Yes.

Going back then pIease just to the exampIe before we go on
to Ms Gobbo and her invoIvement with Mr BickIey. You
became aware throughout your r01e as the informant as far
as Bick1ey was concerned that SoIicitor 2 visited
him?---Yes.

In fact both Bick1ey and yourseIf gave evidence at
Bick1ey's p1ea that not oniy did SOIiCitor 2 visit him,
SoIicitor 2 put a note up to the window to in effect say,
"You'11 be Iooked after, I've been sent by the foIIowing
person"?---Yes.

That person was Mokbe1?--—Yes.

And the evidence you had before you from the source, as
I've just indicated, was that a1] your fears in paragraph
11 that we've referred to appeared to have been undertaken
by SoIicitor 2, as far as Bick1ey was concerned? So
Bick1ey's arrested. SoIicitor 2 goes down to visit him.
He gives evidence at his p1ea that he'd been provided
information that one of his co—accused had imp1icated
him?---Yes.

So a11 the things that you're saying there that you had
concerns about was in fact being demonstrated in front of
your eyes a year 1ater by SOIicitor 2 as far as BickIey was
concerned?——-Yeah. Like I think I say in my statement that
SoIicitor 2 had a simi1ar r01e and if you be1ieve what
Ms Gobbo says in that initia1 conversation with myseIf and
the SDU, you know, she didn't know who he was, Mr BickIey,
in those ear1y stages.

Just coming on then to Mr Bick1ey. I just put it to you
straight. Are you aware of his statement?---Yes.
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He indicates, in effect, and to be fair you deal with it, 
that when he was arrested - I'm reading a bit of his 
statement - that you commence the interview before pressing 
whether he, Bickley, wished to exercise his right to 
contact a legal practitioner once again. "To my 
recollection he", that's you, "suggested Ms Gobbo and 
called her mobile number on my behalf". Bickley says he'd 
never heard of Gobbo before, "nor was he advised by anyone 
other than Mr Rowe to contact her". The call 's made and 
he, Bickley received Ms Gobbo's answering service, left a 
message for her to contact, okay? Then later, it's not 
entirely clear, but he seems to suggest that may have been 
the start of a conspiracy involving you and Ms Gobbo to in 
effect ultimately set him up, okay?---Yep. 

Broadly speaking what is your response to that 
allegation?---! think he - if you just take what I said in 
paragraph 11, the last person I would want him to ring at 
that moment in time would be Ms Gobbo for all the reasons 
that I stipulate in paragraph 11. Then if you look at what 
unfolds, clearly it's him that's insisting to speak to her. 
I think I sent my colleague to go and find the number. 

Your colleague is Liza Burrows?---Yes. 

If you go to the notes, I'm not going to take you through 
the interview, the Commissioner has seen the interview and 
in respects it speaks for itself, but there's a period of 
ten minutes where we're not clear what necessarily occurs. 
If we could pull your notes, VPL.0005.0107.0001_R1S is the 
one I've got. If we can go down then please to 0024. 
Sorry, I've jumped ahead of myself. If we go to p.11, 
0011. This is just in the lead-up to Bickley's arrest. We 
see at the bottom there Monday 15 August 2005, you see at 
11 .05 you're undertaking inquiries in relation to evidence 
in relation to Quills?---Yes. 

If we then go to the next page, it just shows what was 
going on, who was involved. 3 o'clock, so 15:00 again, and 
as a result of what you - the evidence you're obtaining, 
there you decide to undertake or set about the arrest 
phase?---Yes. 

We see then at 7 o'clock in the evening, so 19:00 at the 
bottom of that page, one of the co-accused is arrested, we 
see there "forced entry"?---Yes. 
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He indicates, in effect, and to be fair you deal with it, 
that when he was arrested - I'm reading a bit of his 
statement - that you commence the interview before pressing 
whether he, Bickley, wished to exercise his right to 
contact a legal practitioner once again. "To my 
recollection he", that's you, "suggested Ms Gobbo and 
called her mobile number on my behalf". Bickley says he'd 
never heard of Gobbo before, "nor was he advised by anyone 
other than Mr Rowe to contact her". The call 's made and 
he, Bickley received Ms Gobbo's answering service, left a 
message for her to contact, okay? Then later, it's not 
entirely clear, but he seems to suggest that may have been 
the start of a conspiracy involving you and Ms Gobbo to in 
effect ultimately set him up, okay?---Yep. 

Broadly speaking what is your response to that 
allegation?---! think he - if you just take what I said in 
paragraph 11, the last person I would want him to ring at 
that moment in time would be Ms Gobbo for all the reasons 
that I stipulate in paragraph 11. Then if you look at what 
unfolds, clearly it's him that's insisting to speak to her. 
I think I sent my colleague to go and find the number. 

Your colleague is Liza Burrows?---Yes. 

If you go to the notes, I'm not going to take you through 
the interview, the Commissioner has seen the interview and 
in respects it speaks for itself, but there's a period of 
ten minutes where we're not clear what necessarily occurs. 
If we could pull your notes, VPL.0005.0107.0001_R1S is the 
one I've got. If we can go down then please to 0024. 
Sorry, I've jumped ahead of myself. If we go to p.11, 
0011. This is just in the lead-up to Bickley's arrest. We 
see at the bottom there Monday 15 August 2005, you see at 
11 .05 you're undertaking inquiries in relation to evidence 
in relation to Quills?---Yes. 

If we then go to the next page, it just shows what was 
going on, who was involved. 3 o'clock, so 15:00 again, and 
as a result of what you - the evidence you're obtaining, 
there you decide to undertake or set about the arrest 
phase?---Yes. 

We see then at 7 o'clock in the evening, so 19:00 at the 
bottom of that page, one of the co-accused is arrested, we 
see there "forced entry"?---Yes. 
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He indicates, in effect, and to be fair you deaT with it,
that when he was arrested - I'm reading a bit of his
statement - that you commence the interview before pressing
whether he, BickTey, wished to exercise his right to
contact a TegaT practitioner once again. "To my
recoTTection he", that's you, "suggested Ms Gobbo and
caTTed her mobiTe number on my beha". BickTey says he'd
never heard of Gobbo before, "nor was he advised by anyone
other than Mr Rowe to contact her". The caTT's made and
he, BickTey received Ms Gobbo's answering service, Teft a
message for her to contact, okay? Then Tater, it's not
entireTy cTear, but he seems to suggest that may have been
the start of a conspiracy invoTving you and Ms Gobbo to in
effect uTtimateTy set him up, okay?---Yep.

BroadTy speaking what is your response to that
aTTegation?-—-I think he - if you just take what I said in
paragraph 11, the Tast person I woq want him to ring at
that moment in time woq be Ms Gobbo for aTT the reasons
that I stipuTate in paragraph 11. Then if you Took at what
unfos, cTearTy it's him that's insisting to speak to her.
I think I sent my coTTeague to go and find the number.

Your coTTeague is Liza Burrows?---Yes.

If you go to the notes, I'm not going to take you through
the interview, the Commissioner has seen the interview and
in respects it speaks for itseTf, but there's a period of
ten minutes where we're not cTear what necessarily occurs.
If we coq puTT your notes, VPL.0005.0107.0001_R1S is the
one I've got. If we can go down then pTease to 0024.
Sorry, I've jumped ahead of myseTf. If we go to p.11,
0011. This is just in the Tead—up to BickTey's arrest. We
see at the bottom there Monday 15 August 2005, you see at
11.05 you're undertaking inquiries in reTation to evidence
in reTation to QuiTTs?———Yes.

If we then go to the next page, it just shows what was
going on, who was invoTved. 3 o'cTock, so 15:00 again, and
as a resuTt of what you - the evidence you're obtaining,
there you decide to undertake or set about the arrest
phase?---Yes.

We see then at 7 o'cTock in the evening, so 19:00 at the
bottom of that page, one of the co-accused is arrested, we
see there "forced entry"?---Yes.
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Given his rights, drugs found, pill press in garage?---Yes. 

If we scroll down to the next page, please, 21 :20. We see 
the co-accused selects a different solicitor, do you see 
that?---Yes, yes. 

Looking at 23:34, the other co-accused - because another 
person was arrested - also after his arrest seeks a 
solicitor, again not Ms Gobbo?---Yes. 

And just pausing there. Earlier we discussed Solicitor 2 
making Bickley aware - he gave evidence at his plea, 
Bickley, that he became aware that that person at 23:34 had 
provided material against him and we see Solicitor 2 
doesn't represent him there?---Doesn't represent? 

The person at 23:34?---No, no. 

But later - - - ?---Later goes and sees him. 

A few days later is telling Bickley exactly what's happened 
in the interview?---! think she goes and visits him. 

At 08:10 we see co-accused 1 is starting to make 
admissions?---Yes. 

Then if we go over to the top of the next page, 206. 
Again, further admissions. "There really isn't a logical 
reason, maybe I thought I was going to make a little bit of 
money on the side"?---Yes. 

Just pausing there. At that stage the admissions they were 
making was accepting what they were heard to be discussing, 
you were putting in an interview to them?---Yes. 

And that included Bickley talking on the phone and them 
identifying Bickley and in effect accepting what you were 
suggesting?---! can't remember how much I needed to put to 
them but they both made full admissions, so they disclosed, 
you know. 

Now if we go down to - this is the relevant bit as far as 
this issue is concerned - 05:59. The interview is 
suspended because you offer Mr Bickley the opportunity to 
speak a solicitor?---Yes. 

The transcript there appears to read, and if anyone wants 

.19/11/19 9505 
ROWEXXN 

12 : 22 : 37 1 
2 

12 : 22 : 44 3 
12 : 22 : 49 4 
12 : 22 : 52 5 

6 
12 : 22 : 55 7 
12 : 23 : 01 8 
12 : 23 : 06 9 

10 
12 : 23 : 10 11 
12 : 23 : 17 12 
12 : 23 : 20 13 
12 : 23 : 25 14 
12 : 23 : 28 15 

16 
12 : 23 : 31 17 

18 
12 : 23 : 35 19 

20 
12 : 23 : 41 21 
12 : 23 : 43 22 

23 
12 : 23 : 48 24 
12 : 23 : 53 25 

26 
12 : 23 : 54 27 
12 : 24 : 01 28 
12 : 24 : 04 29 
12 : 24 : 07 30 

31 
12 : 24 : 09 32 
12 : 24 : 12 33 
12 : 24 : 15 34 

35 
12 : 24 : 19 36 
12 : 24 : 24 37 
12 : 24 : 30 38 
12 : 24 : 30 39 
12 : 24 : 33 40 

41 
12 : 24 : 34 42 
12 : 24 : 40 43 
12 : 24 : 47 44 
12 : 24 : 51 45 

46 
12 : 24 : 53 47 

VPL.0018.0007 .0583 

Given his rights, drugs found, pill press in garage?---Yes. 

If we scroll down to the next page, please, 21 :20. We see 
the co-accused selects a different solicitor, do you see 
that?---Yes, yes. 

Looking at 23:34, the other co-accused - because another 
person was arrested - also after his arrest seeks a 
solicitor, again not Ms Gobbo?---Yes. 

And just pausing there. Earlier we discussed Solicitor 2 
making Bickley aware - he gave evidence at his plea, 
Bickley, that he became aware that that person at 23:34 had 
provided material against him and we see Solicitor 2 
doesn't represent him there?---Doesn't represent? 

The person at 23:34?---No, no. 

But later - - - ?---Later goes and sees him. 

A few days later is telling Bickley exactly what's happened 
in the interview?---! think she goes and visits him. 

At 08:10 we see co-accused 1 is starting to make 
admissions?---Yes. 

Then if we go over to the top of the next page, 206. 
Again, further admissions. "There really isn't a logical 
reason, maybe I thought I was going to make a little bit of 
money on the side"?---Yes. 

Just pausing there. At that stage the admissions they were 
making was accepting what they were heard to be discussing, 
you were putting in an interview to them?---Yes. 

And that included Bickley talking on the phone and them 
identifying Bickley and in effect accepting what you were 
suggesting?---! can't remember how much I needed to put to 
them but they both made full admissions, so they disclosed, 
you know. 

Now if we go down to - this is the relevant bit as far as 
this issue is concerned - 05:59. The interview is 
suspended because you offer Mr Bickley the opportunity to 
speak a solicitor?---Yes. 

The transcript there appears to read, and if anyone wants 
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Given his rights. drugs found, pi11 press in garage?---Yes.

If we scr011 down to the next page, p1ease, 21:20. We see
the co-accused se1ects a different so1icitor, do you see
that?---Yes, yes.

Looking at 23:34, the other co-accused - because another
person was arrested - 8180 after his arrest seeks a
soTicitor, again not Ms Gobbo?---Yes.

And just pausing there. Ear1ier we discussed SoTiCitor 2
making Bick1ey aware - he gave evidence at his p1ea,
Bick1ey, that he became aware that that person at 23:34 had
provided materia] against him and we see Soiicitor 2
doesn't represent him there?---Doesn‘t represent?

The person at 23:34?---No. no. -

But Tater - - - ?---Later goes and sees him.

A few days 1ater is te11ing Bick1ey exact1y what's happened
in the interview?---I think she goes and visits him.

At 08:10 we see co-accused 1 is starting to make
admissions?---Yes.

Then if we go over to the top of the next page, 206.
Again, further admissions. "There reaTIy isn't a 1ogica1
reason, maybe I thought I was going to make a 1itt1e bit of
money on the side"?---Yes.

Just pausing there. At that stage the admissions they were
making was accepting what they were heard to be discussing,
you were putting in an interview to them?---Yes.

And that incTuded Bick1ey ta1king on the phone and them
identifying Bick1ey and in effect accepting what you were
suggesting?---I can't remember how much I needed to put to
them but they both made fu11 admissions, so they disciosed,
you know.

Now if we go down to - this is the re1evant bit as far as
this issue is concerned - 05:59. The interview is
suspended because you offer Mr Bick1ey the opportunity to
speak a so]icitor?---Yes.

The transcript there appears to read, and if anyone wants
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me to take you there I will, but I'll paraphrase it, it 
appears to read you asking if he wants a solicitor. He 
says he doesn't have a number and then you suggest 
providing the phone book, that's what the interview record 
suggests, and he asks then to see the phone book and then 
this occurs. 05:59, suspended. 06:05 phone number for 
Nicola Gobbo obtained by your colleague Burrows and given 
to Mr Bickley?---Yes. 

Where did the name Gobbo come from?---It can only have come 
from him. 

So after the six minute search we see a minute later your 
colleague - who makes the phone call, "Attempt made to 
contact mobile phone number", one of them for 
Ms Gobbo?---I've written it down, it's probably me. 

Then 06:06, "Attempt made to contact" - sorry, then 
underneath there's a recorded message to contact another 
number and you've got another number and then we see at 
6.07 you try again. Just pausing there. If this was a 
conspiracy involving you, Burrows and Ms Gobbo- - -
?---It's not very well executed. 

You might say so, because no one speaks to her?---No one 
speaks to her. 

Okay. What follows, if we go through the notes, is it 
becomes apparent pretty quickly given the admissions of the 
co-accused that they were considering providing assistance 
as against Mr Bickley?---Yes. 

If we then go to p.24 where we were I think, 31 August. 
Which is when you get contact with Ms Gobbo and these were 
your notes of the conversation you had with her?---Yes. 

You've given evidence, I'm not going to take you through 
them in any significant detail, but your evidence was you 
were surprised to be hearing this from a 
barrister?---Absolutely. 

Spoke to your superiors, Jim O'Brien, and decision made, as 
we see it, 9 in the morning, to attempt to record the same 
conversation in court?---Yes. 

To confirm the suspicions you had?---Yes. 
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me to take you there I will, but I'll paraphrase it, it 
appears to read you asking if he wants a solicitor. He 
says he doesn't have a number and then you suggest 
providing the phone book, that's what the interview record 
suggests, and he asks then to see the phone book and then 
this occurs. 05:59, suspended. 06:05 phone number for 
Nicola Gobbo obtained by your colleague Burrows and given 
to Mr Bickley?---Yes. 

Where did the name Gobbo come from?---It can only have come 
from him. 

So after the six minute search we see a minute later your 
colleague - who makes the phone call, "Attempt made to 
contact mobile phone number", one of them for 
Ms Gobbo?---I've written it down, it's probably me. 

Then 06:06, "Attempt made to contact" - sorry, then 
underneath there's a recorded message to contact another 
number and you've got another number and then we see at 
6.07 you try again. Just pausing there. If this was a 
conspiracy involving you, Burrows and Ms Gobbo- - -
?---It's not very well executed. 

You might say so, because no one speaks to her?---No one 
speaks to her. 

Okay. What follows, if we go through the notes, is it 
becomes apparent pretty quickly given the admissions of the 
co-accused that they were considering providing assistance 
as against Mr Bickley?---Yes. 

If we then go to p.24 where we were I think, 31 August. 
Which is when you get contact with Ms Gobbo and these were 
your notes of the conversation you had with her?---Yes. 

You've given evidence, I'm not going to take you through 
them in any significant detail, but your evidence was you 
were surprised to be hearing this from a 
barrister?---Absolutely. 

Spoke to your superiors, Jim O'Brien, and decision made, as 
we see it, 9 in the morning, to attempt to record the same 
conversation in court?---Yes. 

To confirm the suspicions you had?---Yes. 
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me to take you there I wi11, but I'11 paraphrase it, it
appears to read you asking if he wants a so1icitor. He
says he doesn't have a number and then you suggest
providing the phone book, that's what the interview record
suggests, and he asks then to see the phone book and then
this occurs. 05:59, suspended. 06:05 phone number for
Nico1a Gobbo obtained by your co11eague Burrows and given
to Mr Bick1ey?---Yes.

Where did the name Gobbo come from?---It can on1y have come
from him.

So after the six minute search we see a minute 1ater your
co11eague - who makes the phone ca11, "Attempt made to
contact mobi1e phone number", one of them for
Ms Gobbo?-—-I've written it down, it's probab1y me.

Then 06:06, "Attempt made to contact" — sorry, then
underneath there's a recorded message to contact another
number and you've got another number and then we see at
6.07 you try again. Just pausing there. If this was a
conspiracy invo1ving you, Burrows and Ms Gobbo— — —
?---It's not very we11 executed.

You might say so, because no one speaks to her?—-—No one
speaks to her.

Okay. What fo11ows, if we go through the notes, is it
becomes apparent pretty quick1y given the admissions of the
co-accused that they were considering providing assistance
as against Mr Bick1ey?---Yes.

If we then go to p.24 where we were I think, 31 August.
Which is when you get contact with Ms Gobbo and these were
your notes of the conversation you had with her?---Yes.

You've given evidence, I'm not going to take you through
them in any significant detai1, but your evidence was you
were surprised to be hearing this from a
barrister?--—Abso1ute1y.

Spoke to your superiors, Jim O'Brien, and decision made, as
we see it, 9 in the morning, to attempt to record the same
conversation in court?---Yes.

To confirm the suspicions you had?---Yes.
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That then occurs again and that the bail application 
doesn't go ahead, and as we see, if we just go down, just 
to follow the process through, at p.25, just above 11 
o'clock we see - there it is - Gobbo acknowledged the 
mistake was by her solicitor, Solicitor 2, and that she 
would explain the circumstances to Bickley. So the bail 
application doesn't go ahead because he's not produced to 
the court?---Yes. 

You're obviously an experienced detective, you were g1v1ng 
evidence in June of this year as to how Ms Gobbo presented 
when she was telling you this. You said she was under 
obvious pressure?---Yes. 

And she expressed many of the fears a lot of the people 
have set out in relation to the control Mr Mokbel had over 
her?---Yes. 

You've said today you've changed your views about many 
things having heard what's happened at this Commission, but 
the answer you gave when you were asked about how she was 
and how she presented, and this is from your evidence 
previously, p.3259, you said this, "She was under - you 
can't fake the pressure and the body language and the tears 
and everything. You can't fake that. She was looking for 
assistance, I think. A way out. That's, that's what she 
was looking at at the time. I don't think it was part of a 
grand scheme or whatever else, she just needed to relieve 
the pressure she was under to do certain things on behlaf 
of others". Now, do you still agree with the 
sentiments?---Yes, I do. 

You also gave evidence because whilst it's discussed in 
passing, at the plea of Bickley you were asked your view as 
to Mr Mokbel and his power and reach and Mr Dunn asked you, 
"Is it your view that Mokbel is a vicious and dangerous 
killer?" What would your response be now?---Well, he 
hasn't been convicted of anything but I think he was 
clearly entrenched in that world and what was going on, you 
know, in the early 2000s. 

Your evidence then was that he certainly - there was 
evidence to suggest that and that he was quite 
unscrupulous. Then you were asked about his ability or his 
prior conviction for attempting to bribe a County Court 
judge?- - -Yes. 
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That then occurs again and that the bail application 
doesn't go ahead, and as we see, if we just go down, just 
to follow the process through, at p.25, just above 11 
o'clock we see - there it is - Gobbo acknowledged the 
mistake was by her solicitor, Solicitor 2, and that she 
would explain the circumstances to Bickley. So the bail 
application doesn't go ahead because he's not produced to 
the court?---Yes. 

You're obviously an experienced detective, you were g1v1ng 
evidence in June of this year as to how Ms Gobbo presented 
when she was telling you this. You said she was under 
obvious pressure?---Yes. 

And she expressed many of the fears a lot of the people 
have set out in relation to the control Mr Mokbel had over 
her?---Yes. 

You've said today you've changed your views about many 
things having heard what's happened at this Commission, but 
the answer you gave when you were asked about how she was 
and how she presented, and this is from your evidence 
previously, p.3259, you said this, "She was under - you 
can't fake the pressure and the body language and the tears 
and everything. You can't fake that. She was looking for 
assistance, I think. A way out. That's, that's what she 
was looking at at the time. I don't think it was part of a 
grand scheme or whatever else, she just needed to relieve 
the pressure she was under to do certain things on behlaf 
of others". Now, do you still agree with the 
sentiments?---Yes, I do. 

You also gave evidence because whilst it's discussed in 
passing, at the plea of Bickley you were asked your view as 
to Mr Mokbel and his power and reach and Mr Dunn asked you, 
"Is it your view that Mokbel is a vicious and dangerous 
killer?" What would your response be now?---Well, he 
hasn't been convicted of anything but I think he was 
clearly entrenched in that world and what was going on, you 
know, in the early 2000s. 

Your evidence then was that he certainly - there was 
evidence to suggest that and that he was quite 
unscrupulous. Then you were asked about his ability or his 
prior conviction for attempting to bribe a County Court 
judge?- - -Yes. 
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That then occurs again and that the bai1 appIication
doesn't go ahead, and as we see, if we just go down, just
to foIIow the process through, at p.25, just above 11
o'cIock we see - there it is - Gobbo acknowIedged the
mistake was by her soIicitor, SoIicitor 2, and that she
wou1d epain the circumstances to BickIey. So the bai1
appIication doesn't go ahead because he's not produced to
the court?———Yes.

You're obvious an experienced detective, you were giving
evidence in June of this year as to how Ms Gobbo presented
when she was te11ing you this. You said she was under
obvious pressure?---Yes.

And she expressed many of the fears a Iot of the peopIe
have set out in reIation to the controI Mr MokbeI had over
her?---Yes.

You've said today you've changed your views about many
things having heard what's happened at this Commission, but
the answer you gave when you were asked about how she was
and how she presented, and this is from your evidence
previous, p.3259, you said this, "She was under - you
can't fake the pressure and the body Ianguage and the tears
and everything. You can't fake that. She was Iooking for
assistance, I think. A way out. That's, that's what she
was Iooking at at the time. I don't think it was part of a
grand scheme or whatever eISe, she just needed to re1ieve
the pressure she was under to do certain things on beh1af
of others". Now, do you sti11 agree with the
sentiments?-—-Yes, I do.

You aISo gave evidence because whiISt it's discussed in
passing, at the pIea of BickIey you were asked your view as
to Mr Mokbe1 and his power and reach and Mr Dunn asked you,
"Is it your view that MokbeI is a vicious and dangerous
ki11er?" What wou1d your response be now?---We11, he
hasn't been convicted of anything but I think he was
cIearIy entrenched in that worId and what was going on, you
know, in the earIy 20003.

Your evidence then was that he certainIy - there was
evidence to suggest that and that he was quite
unscrupu10us. Then you were asked about his abi1ity or his
prior conviction for attempting to bribe a County Court
judge?---Yes.
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What follows is obviously you have contact with Ms Gobbo 
after you become aware that she's in effect been signed 
up?---Yes. 

Part of that contact appears to continue through the 
position with the Bickley andlllllll meeting that results 
in Bickley's arrest again?---Yes. 

And then continues throughout. As far as your knowledge of 
Ms Gobbo's use being authorised, do you understand her use 
as an informer had been authorised by your 
superiors?---Yes. 

How high up?---Well, I think I said the other day at least 
Commander level. I mean I think the registration process 
ordinarily has to be Superintendent level. So that's the 
bare minimum. The first meeting I'm at there's an Acting 
Commander there. You know, Purana was a bit of a different 
beast where the Assistant Commissioner had fairly close 
oversight, so I know the bosses would brief up to that 
level . 

And that was Simon Overland?---Yes, yep, certainly at one 
point in time. 

Were Purana encouraged to use the services of 
Ms Gobbo?---Well, I mean I don't know about encouraged but 
by virtue of her making it through the registration 
process, you know, all the risk assessments have been done 
that needed to be done, so once it's been authorised at 
that level for her to be registered then the logic follows 
that we're then entitled to use the information. 

Just following that through, the position you took, and 
whether you can speak to those in Purana or other Task 
Forces or not, was that it had been authorised from the top 
and as such you were entitled to use the services?---Yes, 
and I think if you look at the investigation plans and 
operation orders and everything else that followed, it's 
all based around, you know, specific objectives that, you 
know, to a large degree were as a result of information she 
was supplying and that's - I mean all the policy and 
arguments and everything else, that's the whole reason we 
were there, you know, like a whole Task Force getting 
funded and approved and everything that goes with it, 
that's the whole point of us being there. 
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What follows is obviously you have contact with Ms Gobbo 
after you become aware that she's in effect been signed 
up?---Yes. 

Part of that contact appears to continue through the 
position with the Bickley andlllllll meeting that results 
in Bickley's arrest again?---Yes. 

And then continues throughout. As far as your knowledge of 
Ms Gobbo's use being authorised, do you understand her use 
as an informer had been authorised by your 
superiors?---Yes. 

How high up?---Well, I think I said the other day at least 
Commander level. I mean I think the registration process 
ordinarily has to be Superintendent level. So that's the 
bare minimum. The first meeting I'm at there's an Acting 
Commander there. You know, Purana was a bit of a different 
beast where the Assistant Commissioner had fairly close 
oversight, so I know the bosses would brief up to that 
level . 

And that was Simon Overland?---Yes, yep, certainly at one 
point in time. 

Were Purana encouraged to use the services of 
Ms Gobbo?---Well, I mean I don't know about encouraged but 
by virtue of her making it through the registration 
process, you know, all the risk assessments have been done 
that needed to be done, so once it's been authorised at 
that level for her to be registered then the logic follows 
that we're then entitled to use the information. 

Just following that through, the position you took, and 
whether you can speak to those in Purana or other Task 
Forces or not, was that it had been authorised from the top 
and as such you were entitled to use the services?---Yes, 
and I think if you look at the investigation plans and 
operation orders and everything else that followed, it's 
all based around, you know, specific objectives that, you 
know, to a large degree were as a result of information she 
was supplying and that's - I mean all the policy and 
arguments and everything else, that's the whole reason we 
were there, you know, like a whole Task Force getting 
funded and approved and everything that goes with it, 
that's the whole point of us being there. 
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What follows is obviously you have contact with Ms Gobbo
after you become aware that she's in effect been signed
up?---Yes.

Part of that contact appears to continue through the
position with the Bickley and- meeting that results
in Bickley's arrest again?---Yes.

And then continues throughout. As far as your knowledge of
Ms Gobbo's use being authorised, do you understand her use
as an informer had been authorised by your
superiors?---Yes.

How high up?---Well, I think I said the other day at least
Commander level. I mean I think the registration process
ordinarily has to be Superintendent level. So that's the
bare minimum. The first meeting I'm at there's an Acting
Commander there. You know, Purana was a bit of a different
beast where the Assistant Commissioner had fairly close
oversight, so I know the bosses would brief up to that
level.

And that was Simon 0verland?---Yes, yep, certainly at one
point in time.

Were Purana encouraged to use the services of
Ms Gobbo?-—-Well. I mean I don't know about encouraged but
by virtue of her making it through the registration
process. you know. all the risk assessments have been done
that needed to be done, so once it's been authorised at
that level for her to be registered then the logic follows
that we're then entitled to use the information.

Just following that through. the position you took, and
whether you can speak to those in Purana or other Task
Forces or not. was that it had been authorised from the top
and as such you were entitled to use the services?---Yes,
and I think if you look at the investigation plans and
operation orders and everything else that followed, it's
all based around, you know, specific objectives that, you
know, to a large degree were as a result of information she
was supplying and that's - I mean all the policy and
arguments and everything else, that's the whole reason we
were there, you know, like a whole Task Force getting
funded and approved and everything that goes with it,
that‘s the whole point of us being there.
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So it's fair to say that all of the conduct or actions 
taken as far as Ms Gobbo is concerned by you certainly, and 
possibly your colleagues, should be seen in that 
context?---Absolutely. 

The other contact you had with her, and Ms Tittensor has 
taken you then through the examples of the Barbaros, the 
getting the phone number, the Higgs, that was always done 
on the basis, well, it had been approved by those at the 
top, Overland, et cetera?---Well it wasn't - you know, none 
of this was being done, you know, in secret, what I mean, 
like within Victoria Police. Like, you know, there was -
everyone in Purana knew, at a supervision level knew the, 
you know, State Intelligence Division, SDU, whoever's 
monitoring them knew. You know, it was difficult to, you 
know, keep everyone in their silos and it's difficult to, 
you know, her wearing the different hats at different 
times, yep, but, you know, sitting above it all was 
knowledge and approval from everyone that needed to know. 

Yes. Final topic, I'll be brief. Just in relation to the 
threats and its impact on her, because you were liaising 
with her at the time of some of the Gosford threats?---Yes. 

As we've heard the threats went beyond text messages 
referring to her as a dog?---Yes. 

We've heard, in her circumstances it could have had two 
connotations, one being an informer and the other being 
counsel representing people who rolled?---Yes. 

Threats appear to also have targeted her home 
address?---Yes. 

Her chambers' address was well-known?---Yes. 

Bullets sent in the post, which you've heard about?---Yes. 

The impact on her, she was troubled by this?---Oh, 
constantly. 

Once they dissipated they in effect started soon after, so 
they - a particular person is arrested, the threats seem to 
die down for a period. Then she's made a witness. As we 
know she's handed over from SDU to Petra, threats and risk 
to life increase significantly again?---Yes. 
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So it's fair to say that all of the conduct or actions 
taken as far as Ms Gobbo is concerned by you certainly, and 
possibly your colleagues, should be seen in that 
context?---Absolutely. 

The other contact you had with her, and Ms Tittensor has 
taken you then through the examples of the Barbaros, the 
getting the phone number, the Higgs, that was always done 
on the basis, well, it had been approved by those at the 
top, Overland, et cetera?---Well it wasn't - you know, none 
of this was being done, you know, in secret, what I mean, 
like within Victoria Police. Like, you know, there was -
everyone in Purana knew, at a supervision level knew the, 
you know, State Intelligence Division, SDU, whoever's 
monitoring them knew. You know, it was difficult to, you 
know, keep everyone in their silos and it's difficult to, 
you know, her wearing the different hats at different 
times, yep, but, you know, sitting above it all was 
knowledge and approval from everyone that needed to know. 

Yes. Final topic, I'll be brief. Just in relation to the 
threats and its impact on her, because you were liaising 
with her at the time of some of the Gosford threats?---Yes. 

As we've heard the threats went beyond text messages 
referring to her as a dog?---Yes. 

We've heard, in her circumstances it could have had two 
connotations, one being an informer and the other being 
counsel representing people who rolled?---Yes. 

Threats appear to also have targeted her home 
address?---Yes. 

Her chambers' address was well-known?---Yes. 

Bullets sent in the post, which you've heard about?---Yes. 

The impact on her, she was troubled by this?---Oh, 
constantly. 

Once they dissipated they in effect started soon after, so 
they - a particular person is arrested, the threats seem to 
die down for a period. Then she's made a witness. As we 
know she's handed over from SDU to Petra, threats and risk 
to life increase significantly again?---Yes. 
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So it's fair to say that a11 of the conduct or actions
taken as far as Ms Gobbo is concerned by you certainTy, and
possibTy your coTTeagues, shoq be seen in that
context?---AbsoTute1y.

The other contact you had with her, and Ms Tittensor has
taken you then through the exampTes of the Barbaros, the
getting the phone number, the Higgs, that was aTways done
on the basis, we11, it had been approved by those at the
top, OverTand, et cetera?---We11 it wasn't - you know, none
of this was being done, you know, in secret, what I mean,
Tike within Victoria PoTice. Like, you know, there was -
everyone in Purana knew, at a supervision TeveT knew the,
you know, State InteTTigence Division, SDU, whoever's
monitoring them knew. You know, it was difficuTt to, you
know, keep everyone in their siTos and it's difficuTt to,
you know, her wearing the different hats at different
times, yep, but, you know, sitting above it aTT was
knowTedge and approvaT from everyone that needed to know.

Yes. Fina] topic, I'TT be brief. Just in reTation to the
threats and its impact on her, because you were Tiaising
with her at the time of some of the Gosford threats?---Yes.

As we've heard the threats went beyond text messages
referring to her as a dog?---Yes.

We've heard, in her circumstances it coq have had two
connotations, one being an informer and the other being
counseT representing peopTe who roTTed?---Yes.

Threats appear to aTSo have targeted her home
address?———Yes.

Her chambers' address was weTT-known?---Yes.

BuTTets sent in the post, which you've heard about?---Yes.

The impact on her, she was troubTed by this?——-0h,
constantTy.

Once they dissipated they in effect started soon after, so
they - a particuTar person is arrested, the threats seem to
die down for a period. Then she's made a witness. As we
know she's handed over from SDU to Petra, threats and risk
to Tife increase significantTy again?---Yes.
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Do you agree with that?---Yeah, I accept that. 

I think she sends you a text message at one point, again 
which I don't need to take you to, but it's one where she's 
complaining, as far as being Witness F and suppression 
orders applying, in effect it pretty much names her without 
actually saying her name?---Yeah, she was like a - I mean 
she's obviously involved in the process, particularly from 
a defence point of view. She knows how it works and she 
knows the, you know, the areas of risk for her. You know, 
look, she had a high level of paranoia. A lot of that was 
justified. I'm sure some of it was probably over the top. 
But, you know, it wasn't - you'd never hear me say it was 
an easy position for her to be in. 

Finally, again, the Paul Dale charges are dropped and then 
the ACC charges instituted and the pressure and the, you 
put it as paranoia, the risk levels again increase against 
her. As we know, she was obviously affected by it?---Yes. 

All right. Thanks Mr Rowe. 

COMMISSIONER: Thanks Mr Nathwani. If there are no other 
applications to cross-examine I think it's you, Mr Chettle. 

MR CHETTLE: Thank you. Very very briefly, Commissioner. 

<CROSS-EXAMINED BY MR CHETTLE: 

Mr Rowe, you gave some evidence about "we all have separate 
roles to play in the Police Force". You're familiar with 
the concept of the sterile corridor?---Yes. 

And in relation to sources that involved separation of 
management and collection of intelligence from the 
investigators?---Yes. 

It's the SDU's role, as you know, to get the information. 
You do the investigation and they manage the 
intelligence?---Yes. 

Can I bring up Exhibit 392, please. What I'm going to show 
you is an extract of a diary of Mr Jones. While that's 
coming, you've been shown a number of entries and 
discussions involving the SDU where issues involving 
Ms Gobbo and things, problems that might arise in relation 
to future proceedings are discussed. They were clearly 
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Do you agree with that?---Yeah, I accept that. 

I think she sends you a text message at one point, again 
which I don't need to take you to, but it's one where she's 
complaining, as far as being Witness F and suppression 
orders applying, in effect it pretty much names her without 
actually saying her name?---Yeah, she was like a - I mean 
she's obviously involved in the process, particularly from 
a defence point of view. She knows how it works and she 
knows the, you know, the areas of risk for her. You know, 
look, she had a high level of paranoia. A lot of that was 
justified. I'm sure some of it was probably over the top. 
But, you know, it wasn't - you'd never hear me say it was 
an easy position for her to be in. 

Finally, again, the Paul Dale charges are dropped and then 
the ACC charges instituted and the pressure and the, you 
put it as paranoia, the risk levels again increase against 
her. As we know, she was obviously affected by it?---Yes. 

All right. Thanks Mr Rowe. 

COMMISSIONER: Thanks Mr Nathwani. If there are no other 
applications to cross-examine I think it's you, Mr Chettle. 

MR CHETTLE: Thank you. Very very briefly, Commissioner. 

<CROSS-EXAMINED BY MR CHETTLE: 

Mr Rowe, you gave some evidence about "we all have separate 
roles to play in the Police Force". You're familiar with 
the concept of the sterile corridor?---Yes. 

And in relation to sources that involved separation of 
management and collection of intelligence from the 
investigators?---Yes. 

It's the SDU's role, as you know, to get the information. 
You do the investigation and they manage the 
intelligence?---Yes. 

Can I bring up Exhibit 392, please. What I'm going to show 
you is an extract of a diary of Mr Jones. While that's 
coming, you've been shown a number of entries and 
discussions involving the SDU where issues involving 
Ms Gobbo and things, problems that might arise in relation 
to future proceedings are discussed. They were clearly 
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Do you agree with that?---Yeah, I accept that.

I think she sends you a text message at one point, again
which I don't need to take you to, but it's one where she's
compTaining, as far as being Witness F and suppression
orders appTying, in effect it pretty much names her without
actuaTTy saying her name?---Yeah, she was Tike a - I mean
she's obviousTy invoTved in the process, particuTarTy from
a defence point of view. She knows how it works and she
knows the, you know, the areas of risk for her. You know,
Took, she had a high 1eve1 of paranoia. A Tot of that was
justified. I'm sure some of it was probabTy over the top.
But, you know, it wasn't - you'd never hear me say it was
an easy position for her to be in.

FinaTTy, again, the PauT DaTe charges are dropped and then
the ACC charges instituted and the pressure and the, you
put it as paranoia, the risk 1eveTS again increase against
her. As we know, she was obviousTy affected by it?—--Yes.

A11 right. Thanks Mr Rowe.

COMMISSIONER: Thanks Mr Nathwani. If there are no other
appTications to cross-examine I think it's you, Mr ChettTe.

MR CHETTLE: Thank you. Very very brien, Commissioner.

<CROSS-EXAMINED BY MR CHETTLE:

Mr Rowe, you gave some evidence about "we a1] have separate
roTes to pTay in the PoTice Force". You're famiTiar with
the concept of the steriTe corridor?---Yes.

And in reIation to sources that invoIved separation of
management and coTTection of inteTTigence from the
investigators?———Yes.

It's the SDU's roTe, as you know, to get the information.
You do the investigation and they manage the
inteTTigence?---Yes.

Can I bring up Exhibit 392, pTease. What I'm going to show
you is an extract of a diary of Mr Jones. WhiTe that's
coming, you've been shown a number of entries and
discussions invoTving the SDU where issues invoTving
Ms Gobbo and things, probTems that might arise in reTation
to future proceedings are discussed. They were cTearTy
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alert to the problems that she presented?---Yes. 

Again, it's their job to get the information and provide 
the investigators with the information they need to do 
their job. They tell you what she's telling them and you 
deal with it appropriately?---Well I think it depends in 
what context, you know. If they're talking about 
intelligence for an investigation, yes, they feed it to us. 
If we're talking about, you know, these other issues, I'm 
not sure it's as, you know -

In 1111 2006 you were aware of significant issues that 
might arise if Ms Gobbo ~at a particular place, if 
I can put it that way?--11111111, yes. 

You know the date I'm talking about?---Yes. 

If we go to p.56. It's Exhibit 392A at p.56 of that diary 
please. 56 according to my note. I tendered it as Exhibit 
392. 

COMMISSIONER: It is there. Do we have a VPL number for 
392? We didn't get one. 

MR CHETTLE: Yes, that's it. Can we put it up the top, 
please. Thank you. This is Mr Jones' writing about a 
meeting he has with - you can see two other handlers, I 
don't need to name them, re Ms Gobbo, do you follow?---Yes. 

COMMISSIONER: I think it's 1111111111. isn't it? 

MR CHETTLE: Yes, it is. It's a meeting on the 11111111111· 
I said thelllth, I apologise. Issue re HS representing a 
particular person after his arrest, do you see that?---Yes. 

"Evidence from that person implicating himself may not be 
admissible if counsel not impartial". It's a reference to 
one of the issues that you've been asked about by 
Ms Tittensor this morning?---Yes. 

Over the last few days. "Agreed investigators to be 
warned. Intended that the person be interviewed prior to 
recruitment pitch", do you see that?---Yes. 

Were you warned about the issue that is set out 
there?---No. Like I know we discussed it but it wasn't a 
warning, it was a - you know, we all understood it. 
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alert to the problems that she presented?---Yes. 

Again, it's their job to get the information and provide 
the investigators with the information they need to do 
their job. They tell you what she's telling them and you 
deal with it appropriately?---Well I think it depends in 
what context, you know. If they're talking about 
intelligence for an investigation, yes, they feed it to us. 
If we're talking about, you know, these other issues, I'm 
not sure it's as, you know -

In 1111 2006 you were aware of significant issues that 
might arise if Ms Gobbo ~at a particular place, if 
I can put it that way?--11111111, yes. 

You know the date I'm talking about?---Yes. 

If we go to p.56. It's Exhibit 392A at p.56 of that diary 
please. 56 according to my note. I tendered it as Exhibit 
392. 

COMMISSIONER: It is there. Do we have a VPL number for 
392? We didn't get one. 

MR CHETTLE: Yes, that's it. Can we put it up the top, 
please. Thank you. This is Mr Jones' writing about a 
meeting he has with - you can see two other handlers, I 
don't need to name them, re Ms Gobbo, do you follow?---Yes. 

COMMISSIONER: I think it's 1111111111. isn't it? 

MR CHETTLE: Yes, it is. It's a meeting on the 11111111111· 
I said thelllth, I apologise. Issue re HS representing a 
particular person after his arrest, do you see that?---Yes. 

"Evidence from that person implicating himself may not be 
admissible if counsel not impartial". It's a reference to 
one of the issues that you've been asked about by 
Ms Tittensor this morning?---Yes. 

Over the last few days. "Agreed investigators to be 
warned. Intended that the person be interviewed prior to 
recruitment pitch", do you see that?---Yes. 

Were you warned about the issue that is set out 
there?---No. Like I know we discussed it but it wasn't a 
warning, it was a - you know, we all understood it. 
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alert to the problems that she presented?---Yes.

Again. it's their job to get the information and provide
the investigators with the information they need to do
their job. They tell you what she's telling them and you
deal with it appropriately?---Well I think it depends in
what context. you know. If they're talking about
intelligence for an investigation. yes. they feed it to us.
If we're talking about. you know. these other issues, I'm
not sure it's as. you know - — —

In- 2006 you were aware of significant issues that
might arise if Ms Gobbo turned u at a particular place, if
I can put it that way?--d. yes.

You know the date I'm talking about?---Yes.

If we go to p.56. It's Exhibit 392A at p.56 of that diary
please. 56 according to my note. I tendered it as Exhibit
392.

COMMISSIONER: It is there. Do we have a VPL number for
392? We didn‘t get one.

MR CHETTLE: Yes. that's it. Can we put it up the top,
please. Thank you. This is Mr Jones' writing about a
meeting he has with — you can see two other handlers. I
don't need to name them. re Ms Gobbo. do you follow?---Yes.

COMMISSIONER: I think it's- isn't it?
MR CHETTLE: , Yes. it is. It's a meeting on the
I said the .th. I apologise. Issue re HS representing a
particular person after his arrest do you see that?---Yes.

"Evidence from that person implicating himself may not be
admissible if counsel not impartial". It's a reference to
one of the issues that you've been asked about by
Ms Tittensor this morning?---Yes.

Over the last few days. "Agreed investigators to be
warned. Intended that the person be interviewed prior to
recruitment pitch”, do you see that?---Yes.

Were you warned about the issue that is set out
there?---No. Like I know we discussed it but it wasn't a
warning, it was a - you know. we all understood it.
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Okay?---We all understood it. 

The reason I'm asking you, whether it came to you directly 
via O'Brien or whether they went to O'Brien first?---! 
don't know who they went to. They didn't come to me and 
say, "Hey, you're going to be the informant". I didn't 
know until the day he was arrested it was going to be me. 

But clearly that issued filtered through to you?---Well we 
were aware of it. I mean we were aware of it you know at 
the end of 05 when she's, you know when people are turning 
their minds to can this even be done. They were all aware 
of it. 

I'll just go on with the rest of this discussion. "Big 
picture is the Mokbel cartel, particular person is one 
inquiry re same"?---Yes. 

"The investigators intend to use that person as a witness 
if he agrees". So that was the plan, wasn't it?---Yes. 

I think, Commissioner - I'm concerned this is in open 
hearing. I might be getting way too close to the line. 
I've only got five minutes. Could I ask that we go into 
closed hearing so I don't make any mistakes? 

COMMISSIONER: Who has leave to appear at the moment apart 
from the usual people? Are there any others? 

MR CARUSO: Your Honour, I'm briefed today to appear for 
Mr Higgs. 

34 COMMISSIONER: I don't think you have leave to appear 
35 though. 
36 
37 MS CARUSO: There's been an application Your Honour hasn't 
38 granted yet. 
39 
40 COMMISSIONER: I don't know that there has been an 
41 application. 
42 
43 MS CARUSO: I was advised it was made on 23 October, along 
44 with Mr Barbaro. 
45 

12 : 43 : 00 46 
12 : 43 : 01 47 

COMMISSIONER: You might be right. Anyway, you're making 
one now . 
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Okay?---We all understood it. 

The reason I'm asking you, whether it came to you directly 
via O'Brien or whether they went to O'Brien first?---! 
don't know who they went to. They didn't come to me and 
say, "Hey, you're going to be the informant". I didn't 
know until the day he was arrested it was going to be me. 

But clearly that issued filtered through to you?---Well we 
were aware of it. I mean we were aware of it you know at 
the end of 05 when she's, you know when people are turning 
their minds to can this even be done. They were all aware 
of it. 

I'll just go on with the rest of this discussion. "Big 
picture is the Mokbel cartel, particular person is one 
inquiry re same"?---Yes. 

"The investigators intend to use that person as a witness 
if he agrees". So that was the plan, wasn't it?---Yes. 

I think, Commissioner - I'm concerned this is in open 
hearing. I might be getting way too close to the line. 
I've only got five minutes. Could I ask that we go into 
closed hearing so I don't make any mistakes? 

COMMISSIONER: Who has leave to appear at the moment apart 
from the usual people? Are there any others? 

MR CARUSO: Your Honour, I'm briefed today to appear for 
Mr Higgs. 

34 COMMISSIONER: I don't think you have leave to appear 
35 though. 
36 
37 MS CARUSO: There's been an application Your Honour hasn't 
38 granted yet. 
39 
40 COMMISSIONER: I don't know that there has been an 
41 application. 
42 
43 MS CARUSO: I was advised it was made on 23 October, along 
44 with Mr Barbaro. 
45 

12 : 43 : 00 46 
12 : 43 : 01 47 

COMMISSIONER: You might be right. Anyway, you're making 
one now . 
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Okay?---We aII understood it.

The reason I'm asking you, whether it came to you directIy
via O'Brien or whether they went to O'Brien first?——-I
don't know who they went to. They didn't come to me and
say, "Hey, you're going to be the informant". I didn't
know untiI the day he was arrested it was going to be me.

But cIearIy that issued fiItered through to you?---We11 we
were aware of it. I mean we were aware of it you know at
the end of 05 when she's, you know when peopIe are turning
their minds to can this even be done. They were a11 aware
of it.

I'II just go on with the rest of this discussion. "Big
picture is the MokbeI carteI, particuIar person is one
inquiry re same"?---Yes.

"The investigators intend to use that person as a witness
if he agrees". So that was the p1an, wasn't it?---Yes.

I think, Commissioner - I'm concerned this is in open
hearing. I might be getting way too cIose to the Iine.
I've onIy got five minutes. CouId I ask that we go into
cIosed hearing so I don't make any mistakes?

COMMISSIONER: Who has Ieave to appear at the moment apart
from the usual peopIe? Are there any others?

MR CARUSO: Your Honour, I'm briefed today to appear for
Mr Higgs.

COMMISSIONER: I don't think you have Ieave to appear
though.

MS CARUSO: There's been an app1ication Your Honour hasn't
granted yet.

COMMISSIONER: I don't know that there has been an
appIication.

MS CARUSO: I was advised it was made on 23 October, a10ng
with Mr Barbaro.

COMMISSIONER: You might be right. Anyway, you're making
one now.
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MR CARUSO: Your Honour, I'm just waiting for an additional 
document that's been requested and depending on that 
document there may not be any questions. 

COMMISSIONER: You requested the document from? 

MR CARUSO: My instructors have requested the document back 
on 16 September as part of this 

COMMISSIONER: Sorry, is there a microphone recording what 
you're saying, please? Your name is Ms Caruso, is that 
right? 

MS CARUSO: Yes, Your Honour. 

MS ARGIROPOULOS: Commissioner, I wonder if I might assist 
just to short-circuit things. I'm aware of the document 
that my learned friend has sought. 

COMMISSIONER: It's sought from you, is it? 

MS ARGIROPOULOS: I understand it was sought from the 
Commission but it depends on instructions from Victoria 
Police. 

COMMISSIONER: The Commission can't release it until it's 
been PIIed. 

MS ARGIROPOULOS: Yes. So that's in train. But just to 
short-circuit this matter, Mr Higgs would not have any 
interest in the evidence as I understand that I anticipate 
would be dealt with in closed hearing through this witness. 
This witness's statement deals quite later with Mr Higgs, 
at paragraph 170 onwards, but it's quite a separate issue 
to what I anticipate Mr Chettle is about to go to. 

COMMISSIONER: All right then. That settles that one. 
Thanks, Ms Caruso, it seems as though that won't involve 
you in the closed hearing matter. When is Ms Caruso going 
to get that document, Ms Argiropoulos? 

MS ARGIROPOULOS: My instructor is trying to speed that up 
as quickly as possible, Commissioner. 

COMMISSIONER: So there's no one else here for any of the 
potentially affected persons, all right. Pursuant to s.24 
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MR CARUSO: Your Honour, I'm just waiting for an additional 
document that's been requested and depending on that 
document there may not be any questions. 

COMMISSIONER: You requested the document from? 

MR CARUSO: My instructors have requested the document back 
on 16 September as part of this 

COMMISSIONER: Sorry, is there a microphone recording what 
you're saying, please? Your name is Ms Caruso, is that 
right? 

MS CARUSO: Yes, Your Honour. 

MS ARGIROPOULOS: Commissioner, I wonder if I might assist 
just to short-circuit things. I'm aware of the document 
that my learned friend has sought. 

COMMISSIONER: It's sought from you, is it? 

MS ARGIROPOULOS: I understand it was sought from the 
Commission but it depends on instructions from Victoria 
Police. 

COMMISSIONER: The Commission can't release it until it's 
been PIIed. 

MS ARGIROPOULOS: Yes. So that's in train. But just to 
short-circuit this matter, Mr Higgs would not have any 
interest in the evidence as I understand that I anticipate 
would be dealt with in closed hearing through this witness. 
This witness's statement deals quite later with Mr Higgs, 
at paragraph 170 onwards, but it's quite a separate issue 
to what I anticipate Mr Chettle is about to go to. 

COMMISSIONER: All right then. That settles that one. 
Thanks, Ms Caruso, it seems as though that won't involve 
you in the closed hearing matter. When is Ms Caruso going 
to get that document, Ms Argiropoulos? 

MS ARGIROPOULOS: My instructor is trying to speed that up 
as quickly as possible, Commissioner. 

COMMISSIONER: So there's no one else here for any of the 
potentially affected persons, all right. Pursuant to s.24 
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MR CARUSO: Your Honour, I'm just waiting for an additionaT
document that's been requested and depending on that
document there may not be any questions.

COMMISSIONER: You requested the document from?

MR CARUSO: My instructors have requested the document back
on 16 September as part of this - - -

COMMISSIONER: Sorry, is there a microphone recording what
you're saying, pTease? Your name is Ms Caruso, is that
right?

MS CARUSO: Yes, Your Honour.

MS ARGIROPOULOS: Commissioner, I wonder if I might assist
just to short-circuit things. I'm aware of the document
that my Tearned friend has sought.

COMMISSIONER: It's sought from you, is it?

MS ARGIROPOULOS: I understand it was sought from the
Commission but it depends on instructions from Victoria
PoTice.

COMMISSIONER: The Commission can't reTease it untiT it's
been PIIed.

MS ARGIROPOULOS: Yes. 80 that's in train. But just to
short-circuit this matter, Mr Higgs woq not have any
interest in the evidence as I understand that I anticipate
woq be deaTt with in cTosed hearing through this witness.
This witness's statement deaTs quite Iater with Mr Higgs,
at paragraph 170 onwards, but it's quite a separate issue
to what I anticipate Mr ChettTe is about to go to.

COMMISSIONER: A11 right then. That settTes that one.
Thanks, Ms Caruso, it seems as though that won't invoTve
you in the cTosed hearing matter. When is Ms Caruso going
to get that document, Ms Argiropouios?

MS ARGIROPOULOS: My instructor is trying to speed that up
as quickTy as possibTe, Commissioner.

COMMISSIONER: So there's no one eTSe here for any of the
potentiaTTy affected persons, aTT right. Pursuant to 3.24
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of the Inquiries Act access to the Inquiry during this 
aspect of the evidence of this witness is limited to legal 
representatives and staff assisting the Royal Commission, 
the following parties with leave to appear in the private 
hearing and their legal representatives: State of 
Victoria, Victoria Police including media unit 
representatives, Graham Ashton, DPP and OPP, Commonwealth 
DPP, Ms Gobbo, the SDU handlers, Australian Federal Police. 
Media representatives accredited by the Royal Commission 
are allowed to be present in the hearing room. The hearing 
is to be recorded but not streamed or broadcast until 
further order. Subject to any further order there's to be 
no publication of any material, statements, information or 
evidence given, made or referred to by the Commission which 
could identify or tend to identify - who are we worried 
about? 

MR CHETTLE: 

COMMISSIONER: The real identity of the person using the 
pseudonym - or his whereabouts. A copy of the 
order is to be posted on the hearing room door. 

(IN CAMERA HEARING FOLLOWS) 
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of the Inquiries Act access to the Inquiry during this 
aspect of the evidence of this witness is limited to legal 
representatives and staff assisting the Royal Commission, 
the following parties with leave to appear in the private 
hearing and their legal representatives: State of 
Victoria, Victoria Police including media unit 
representatives, Graham Ashton, DPP and OPP, Commonwealth 
DPP, Ms Gobbo, the SDU handlers, Australian Federal Police. 
Media representatives accredited by the Royal Commission 
are allowed to be present in the hearing room. The hearing 
is to be recorded but not streamed or broadcast until 
further order. Subject to any further order there's to be 
no publication of any material, statements, information or 
evidence given, made or referred to by the Commission which 
could identify or tend to identify - who are we worried 
about? 

MR CHETTLE: 

COMMISSIONER: The real identity of the person using the 
pseudonym - or his whereabouts. A copy of the 
order is to be posted on the hearing room door. 

(IN CAMERA HEARING FOLLOWS) 
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of the Inquiries Act access to the Inquiry during this
aspect of the evidence of this witness is 1imited to 1ega1
representatives and staff assisting the Roya] Commission,
the fo11owing parties with 1eave to appear in the private
hearing and their iegai representatives: State of
Victoria, Victoria PoIice inciuding media unit
representatives, Graham Ashton, DPP and OPP, Commonwea1th
DPP, Ms Gobbo. the SDU hand1ers, Austraiian Federa1 Po1ice.
Media representatives accredited by the Royai Commission
are a11owed to be present in the hearing room. The hearing
is to be recorded but not streamed or broadcast unti]
further order. Subject to any further order there's to be
no pub1ication of any materia1, statements, information or
evidence given, made or referred to by the Commission which
cou1d identify or tend to identify - who are we worried
about?

MR CHETTLE: -
COMMISSIONER: The rea] identity of the person using the
pseudonym _or his whereabouts. A copy of the
order is to be posted on the hearing room door.
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UPON RESUMING IN OPEN HEARING: 

MR CHETTLE: She would say extreme things and then calm 
down very shortly?---Yes. 

It's very easy to take some things she might say when she 
was venting out of context which might not be the truth and 
the reality of the matter?---I'm sure that's the case. 

Thank you. 

COMMISSIONER: Thank you. Yes, re-examination, 
Ms Argiropoulos. 

RE-EXAMINED BY MS ARGIROPOULOS: 

Thank you, Commissioner. Detective, when you first started 
giving evidence, I think it was Tuesday of last week, 
counsel assisting took you to a number of meetings that 
occurred in late 2005 soon after Ms Gobbo had been 
registered as a source?---Yes. 

Do you recall being taken to those documents?---Yes. 

The first meeting you were taken to, and I won't ask for it 
to be brought up, but you were shown a calendar invite for 
5 October 2005?---Yes. 

Do you have your diaries from that period there with 
you?---Yes. 

If you can have a look at 5 October 2005. Does your diary 
show that you were on leave on that date?---Yes, it does. 

The next meeting you were taken to was a commencement 
briefing that Jim O'Brien had conducted on 22 November 
2005. Can you have a look at that date in your diary as 
well, please?---Yes. 

What does your diary show you for that date?---I'm on 
paternity leave. 

You were on leave for a significant period around that 
time?---Yes. 

The document you were shown, and we can bring it up if you 
need your memory refreshed, but this is the Operation 1111 
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briefing, do you have a recollection of being shown that 
document if you weren't at that meeting?---No. 

Mr Chettle has just asked you some questions about what 
might be referred to as the overall strategy regarding the 
use of Ms Gobbo in relation to operations that Purana were 
involved in investigating. What was your rank at the time 
that you were at Purana?---Detective Senior Constable. 

As a Detective Senior Constable were you involved in those 
sorts of strategic decisions?---No, not at all. 

If I can ask you some questions now about the 111111 
committal. If I could ask for the transcript to be brought 
up for that. It's VPL.6030.0005.7220. This was a 
committal which was held on 2 July 2007 and is it your 
recollection that this was the first contested hearing in 
relation to Operation ~---I believe so, yes. 

You can see from that front page that Mr Barbaro was 
represented at the committal by a Mr J Korn?---Yes. 

And down the bottom of that list of appearances you see 
that Mr Furstenberg appeared on behalf of Mr Mokbel?---Yes. 

And that was Mi lad Mokbel?---Yes. 

You've been asked some questions about redactions to police 
members' notes prior to this committal and that relates to 
potential redactions to conceal Ms Gobbo's role as 
attending the St Kilda Road Police Station to give advice 
to a witness?---Yes. 

Are you aware that during this committal Mr Flynn was asked 
questions in evidence about whether that witness had 
received legal advice?---Yes. 

If I could ask for this document just to be turned over, 
please, to .7283. If I can just ask you to look at line 12 
of that transcript. Do you see there that there's a 
question asked of Mr Flynn, "It's easy if I do it now, 
Mr Flynn. Before you ever began any record of interview", 
that's the one we've come to understand as being the 
question and answer section, "after the very first 
interview? Yes. Before that very first process commenced 
did that person ask for access to a legal advisor? Yes, he 
did". Just to jump forward, "He was given access to a 
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legal advisor? Yes". At line 22, "Can you tell us who 
that was? Yes, it was Nicola Gobbo"?---Yes. 

"Before any statement, before that first interview happened 
the record of interview he was asked for and given access 
to Ms Gobbo?" Answer: "Gobbo." Question: "Gobbo, is 
it?" Answer: "Yes"?---Yes. 

So you would agree that Ms Gobbo's role in advising that 
witness is disclosed at that committal by reason of the 
evidence given by Mr Flynn?---Yes. 

In terms of any questions you've been asked by counsel 
assisting about the defence being prevented from asking 
questions about it, they're certainly aware of it by this 
stage?---Yes, they are. 

Thank you. That document can be taken down. Commissioner, 
I believe that document has been tendered. I'm not 100 per 
cent of sure of that at the moment but if it hasn't been 
I'd seek to tender it at this stage. 

COMMISSIONER: Shown but not tendered. No, apparently it 
wasn't tendered, it was shown to Mr Flynn but not tendered. 

MS ARGIROPOULOS: Could I just ask for both that cover page 
and also that pinpoint reference at 7283 to form part of 
that exhibit. 

COMMISSIONER: You just want that part to be part of the 
exhibit? 

MS ARGIROPOULOS: Yes. 

COMMISSIONER: Only. Only those parts, okay. The cover 
page and p.62 of the transcript I think it was. 

MS ARGIROPOULOS: That's correct. 

COMMISSIONER: Yes, p.62. That will need to be redacted, 
won't it? 

MS ARGIROPOULOS: It will. 

#EXHIBIT RC767A - Transcript of the committal against 
Barbaro and others, 2/07/07, cover page 
and p.62. 
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#EXHIBIT RC767B - (Redacted version.) 

Just before I move off from that topic, Mr Rowe, you also 
gave evidence at that committal?---Yes. 

Either from your recollection or having reviewed the 
transcript, you'd agree that you were not asked any 
questions about this specific topic?---Yes. 

If I can just turn to the topic of redacting of notes 
generally. You've been asked some questions by 
Ms Tittensor about your practice back at this time in 
relation to how you redact your notes for relevance or for 
PII purposes. Can I ask you, firstly, have you ever been 
taught by Victoria Police how to go about redacting 
notes?---No, no. 

So how is it that you've learned how to go about that 
task?---Usually you ask someone else if you're redacting it 
and you're turning your mind to what stays in and what 
doesn't, you ask someone else. 

Do you have any recollection of who you would have spoken 
to about redactions to your notes at around this time?---I 
think Dale Flynn. 

You gave some evidence in response to questions asked by 
Ms Tittensor about redactions to notes and it had been put 
to you that there's no way that defence, just looking at 
redacted notes, could understand the basis for the 
redaction. Do you remember being asked those 
questions?---Yes. 

And you've said at transcript 9179, "It happens quite 
frequently, whether outside of court or in, in the box, 
wherever, you'll have that conversation". Continued over 
the page and said, "Quite often you'll be asked, what is 
that? It's just a phone number, it's just an address. No, 
that's methodology, whatever, it wasn't uncommon for that 
to happen". Can I just unpack that a little bit with you? 
Firstly, is it your experience as a detective that you have 
commonly been asked those sorts of questions about 
redactions in your notes?---Yes. 

Those sorts of questions, have they been asked by defence 
lawyers both in the lead-up to a court hearing and at 
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court?---Yes. 

Are you aware of whether or not your unredacted notes or 
original diaries could be called for in those 
circumstances?---They can always be called for. 

When you're summonsed to attend to court or required to 
attend court to give evidence in matters such as these, was 
it your practice back in 06/07 onwards to bring your 
original diaries to court with you like you have 
here?---Bring them every time, every court matter I've ever 
had. 

Have you ever been asked to refer to your original diary 
and explain what's behind something that you've 
redacted?---Yes. 

Finally, if I can just ask you some questions in relation 
to the arrest of in 2006?---Yes. 

You've said in your statement at paragraph 96 that you 
recall very shortly after his arrest 
that he couldn't go back to gaol and indicated 
willingness to cooperate with police?---Yes. 

was adamant 
a 

You say, "I recall he said this either at the site of the 
arrest or shortly after he was placed into the car. I do 
not have a note of this in my diary"?---Yes. 

If I can ask you to look at your diary for that date of the 
arrest. Do you have that entry in front of you?---Yes. 

~~~~~e~~ having a conversation with 

And your note then says, "I say CNR"?---Yes. 

What does that mean?---Caution and rights. 

Does that mean that you've told at that time 
that that's what he's been arrested for?---Yes. 

And without asking you to read into 's mind, you 
would assume that he would immediately recall the 
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conversation he had with that person in relation to this 
particular topic?---Yeah, well looking at that now I think 
that's probably why I used those words, so that he was 
without doubt. 

Your diary notes indicate that he says, "Yes, yes, I want 
to speak to Nicola Gobbo"?---Yes. 

And then while he was in the police vehicle he used his own 
mobile phone to contact Ms Gobbo?---Yes. 

Your diary also indicates that he then makes a further -
has further contact with Ms Gobbo while he's back at the 
police station?---Yes. 

Your diary then indicates at 15:47 thatllllllll is in 
the conference room with O'Brien and Fly~ 

Were you present during that conference room 
discussion?---! don't believe I was. 

To the best of your recollection, having regard to what's 
in your ~ates and our statement, are you able to say 
whether indicated a willingness to cooperate 
with police e ore or after he had contact with Ms Gobbo or 
he attended this conference with Mr O'Brien and 
Mr Flynn?---Certainly before he attended the conference 
because, like I remember a thought process where I didn't 
think it was necessary because we were already at that 
point where he was happy to. 

How about given there's two telephone calls with Ms Gobbo, 
one that he makes from his own mobile phone in the car and 
then one that he makes from the police station, are you 
able to recall whether there's any indication from 
1111111111 about his willingness to cooperate before or 
after a phone call to Ms Gobbo?---He indicated it very 
early, I think in the context of not wanting to go back 
into custody. He rings her very early too, you know, so 
whether it's prior to that initial phone call or shortly 
after it in the car, I can't say. But I know before we got 
back to the, St Kilda Road, he had already given that 
indication. 

Yes. Thank you, Commissioner, I have no further questions. 

COMMISSIONER: Thanks Ms Argiropoulos. Yes Ms Tittensor. 
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RE-EXAMINED BY MS TITTENSOR: 

Just a couple of matters, Mr Rowe. You were taken to the 
Milad Mokbel committal just briefly?---Yes. 

You say the evidence came out during that committal about 
Ms Gobbo's attendance on the night?---Yes. 

Milad Mokbel wasn't present during the course of that 
committal when that evidence came out of course, is that 
right?---No, he wasn't. 

And what didn't come out in that evidence was Ms Gobbo's 
role on the night, along with Mr Flynn, 

. ---No, it wasn't. 

None of that evidence ever came out?---No. 

You've been aske~stions about the night or the day 
or the night of llllllll's original arrest?---Yes. 

For  back in 2005. And you say you didn't want 
Ms Gobbo attending to advise on that night, you had a 
particular view of her?---I didn't want him - it would be 
my preference for him not to speak to her. 

Was it the case at the time that there would have been 
listening devices and telephone intercepts active for 
Mr Mokbel given your interest in him as a target for 
Operation ' as we 11 ?- --For ' we never did. There 
was an AFP investigation going on at the same time but 
unbeknownst to us, to a certain extent, so whether they did 
it or not I'm not sure. 

There would have been some interest, if any, in what the 
reaction of Mr Mokbel might have been once he found out 
these people had been arrested?---There'd always be an 
interest but the ability to capture it is the challenge, 
and what you could actually do with it. 

And we discussed this earlier, at a time like this when 
you're arresting someone the MDID will often see if there's 
way to get particular people to assist in relation to 
bigger targets, if you like. So, for example, this was a 
point in time where you would like to put his 
hand up and say, "Yes, I'll be a witness against 
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Mr Mokbel"?---Yes. 

Going through the diary entries and the record of 
interview, we did a little bit of this earlier, Mr Flynn 
cautions, gives the caution and rights to upon 
his arrest at the address where they originally arrest him, 
right?---Yes. 

You may or may not know this, I'll just fill you in. He 
gives this caution and rights a number of times following 
that time before he ultimately comes back to the station 
for the formal record of interview?---Yes. 

When he's asked who he wants to call he tells Mr Flynn, 
"I've got no idea", during that period of time?---! don't 
know. 

Your~wn diar indicates that the interview is suspended 
for to contact a solicitor, so once he's in the 
interview e says, "I want to contact a solicitor"; is that 
right?---Yes. 

And your diary doesn't at that point say, "I want to 
contact Nicola Gobbo", it says, "I want to contact a 
solicitor"?---Yeah. 

I'll take you through it?---That might be just a generic 
reference I've used. 

Your diary then goes to say Ms Gobbo's phone number was 
obtained by Ms Burrows?---Yes. 

Do you allow for the possibility at all that Ms~ 
someone that was suggested by someone other than 11111111 
to contact?---No, not for one second. There'd be two 
people in the legal fraternity that if we had the choice 
would never be called by anyone. At that time she was one 
and Solicitor 2 was the other one. 

Are you aware that members of the MDID had had some 
dealings with Ms Gobbo during the course of that year in 
relation to her indicating that clients might assist MDID 
matters?---! didn't know that she had any previous history 
with us until I read it in the newspaper this year. 

Two other members that were involved in that arrest on that 
night were Mr Flynn and Mr Mansell?---Yes. 
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Unfortunately I can't put these up on Relativity, we've 
just got some of Mr Mansell 's diaries from earlier in the 
year. I'll just - I don't want to name names either but if 
you can take it from me that the reference for the 
transcript for later, and so that it can be checked is, 
VPL.0005.0091 .0008. At p.9, or 0009, there's an entry in 
March of 05 where Mr Mansell is involved in the arrest of a 
particular person - I'm not going to name that person - and 
he's involved in the arrest of that person along with 
Ms Burrows. Following that Mr Mansell 's diary indicates 
that the following month he is contacted by Ms Gobbo, he 
receives a call from Ms Gobbo, and this is at 0034, stating 
that that particular person is now at a particular prison. 
She'd spoken to him some time in the weeks previous and 
that person had indicated he was contemplating speaking 
further to investigators, and the diary indicates on the 
next page that investigators Mr Mansell and Ms Burrows then 
go out to that particular prison to speak with that person, 
all right. So there's an indication there that Ms Gobbo 
had called Mr Mansell at least to say, "I've got a client 
here, he's contemplating assisting police"?---Okay. 

All right. The way he enters it in his diary, "Received a 
call from Nicola Gobbo, stated that". It's suggestive that 
maybe he's had some prior contact with her maybe. Are you 
aware of that?---No. 

Are you aware perhaps or might you have been aware at the 
time that Ms Gobbo had indicated to members of your crew 
that clients of hers might be willing to assist?---No way. 
Her name was mud. 

All right?---It really was. She had a terrible reputation, 
like accurately or otherwise, within the MDID. No one 
wanted anyone to contact her. 

All right. In the month following that, and we've got a 
statement from Mr Flynn to this regard, he~g with 
Ms Gobbo about negotiating a plea deal for ......... and 
there was some discussion at that stage about an indication 
by him of wanting to provide assistance, were you aware of 
that at the time?---No. 

Might you allow for the possibility that given she's 
previously had some discussions with both Mr Flynn and 
Mr Mansell that her clients might be willing to assist 
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police?---No chance. 

That they might have - - - ?---No. 

- - - suggested on the night that she might be 
contacted?---No chance. 

Those are the questions, Commissioner. 

COMMISSIONER: Thank you. Thanks Mr Rowe. 

MS TITTENSOR: There might be a number of documents I 
failed to tender. I can do that now. The email from 
Mr Rowe dated 5 March 2008 and an email chain involving 
Mr Rowe and Ms Gobbo on 15 September 2008, Commissioner. I 
tender those. 

#EXHIBIT RC768A - (Confidential) Email Mr Rowe 5/3/08 

#EXHIBIT RC768B - (Redacted version.) 

#EXHIBIT RC769A - (Confidential) Email chain involving 
Ms Gobbo and Mr Rowe dated 15/9/08. 

#EXHIBIT RC769B - (Redacted version.) 

Thanks Commissioner. 

COMMISSIONER: Thanks Mr Rowe, you're free to go?---Thank 
you. 

We'll resume at 2 o'clock. 

<(THE WITNESS WITHDREW) 

LUNCHEON ADJOURNMENT 
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UPON RESUMING AT 2.06 PM: 

COMMISSIONER: Yes Mr Winneke. 

MR WINNEKE: Commissioner, we're recalling Mr Bateson, 
Stuart Bateson. I understand that there's, in fact I know 
there's a supplementary statement which has been prepared. 

COMMISSIONER: Yes. 

MR WINNEKE: And Ms Enbom is going to tender it in due 
course. Commissioner, the area that I'm going to cover for 
the most part this afternoon concerns I think material and 
I've tried to think of a way in which I can do it in public 
but I really don't think there is any such way to do it so 
I'm going to need to seek an order that the hearing 
continue in private. 

COMMISSIONER: We might just tender the statement first and 
then I'll make the order. 

MR WINNEKE: Yes. 

COMMISSIONER: That's appropriate. And the affected people 
with leave to appear are Higgs, Barbaro, Orman, Andrew and 
Mandy Hodson and 

MR WINNEKE: Yes, thanks Commissioner. 

MS ENBOM: Commissioner, the supplementary statement is 
dated 17 November 2019, it is the document I handed up this 
morning and I'll ask the witness once he has been sworn in 
to give evidence that that is a true and correct statement. 

COMMISSIONER: Yes, Mr Bateson can go into the witness box. 
Perhaps take the oath again, yes. 

<STUART BATESON, sworn and examined: 

MS ENBOM: Mr Bateson, you have previously given evidence 
in this Royal Commission, haven't you?---Yes, I have. 

And since giving that evidence have you prepared a 
supplementary statement?---Yes, I have. 

Do you have a copy of that supplementary statement with 
you?---! do. 
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Is it dated 17 November 2019?---Yes. 

Is it to the best of your knowledge true and 
correct?---Yes. 

Do you have any corrections to make to it?---No. 

I have already tendered that statement, Commissioner. 
That's it from me. 

COMMISSIONER: Right, thank you. 

MS ENBOM: For the moment. 

COMMISSIONER: Thank you. All right, under s.24 of the 
Inquiries Act access to the inquiry during the evidence of 
this aspect of the witness's evidence commencing at 2.08 pm 
is limited to legal representatives and staff assisting the 
Royal Commission, the following parties with leave to 
appear in the private hearing and their legal 
representatives: namely the State of Victoria, Victoria 
Police, including media unit representatives, Graham 
Ashton, Director of Public Prosecutions and Office of 
Public Prosecutions, Commonwealth Director of Public 
Prosecutions, Ms Nicola Gobbo, SDU handlers, Australian 
Federal Police, the legal representatives of the following 
parties with leave to appear, namely John Higgs, Pasquale 
Barbaro, Faruk Orman, Andrew and Mandy Hodson and 
11111111. Media representatives accredited by the Royal 
~n are allowed to be present in the hearing room. 
The hearing is to be recorded but not streamed or 
broadcast. Subject to any further order there is to be no 
publication of any material, statements, information or 
evidence given, made or referred to before the Commission 
which could identify or tend to identify the persons 
referred to as and 

11111111 any member of the Source Development Unit or 
~eabouts. A copy of this order is to be posted on 
the door of the hearing room. 

(IN CAMERA PROCEEDINGS FOLLOW) 
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